
'$-C7 i 	 JormeTIAL 1WWW,T! qh 	 044‘4.4404440 n

it	 L7 ZS &CI	 re ,-,0111.P. fcE uri	 Aro' 1	 LU 66F1C -
.....

OAK tioe,'XI	 7, 1,,f1:60	 1;:if.,01.-	 [WA

FRENTOZ RECORP FE. CAWAHELL; 	 frfACIE	 Ot 741.4,33SCA
FPCDATIOr Wf tak ,i0 1)	 CAA t 4+:1046

If OFF riffikrAL	 urpFun	 REF,L -----S f ArUS -	 *Wdoicot	 tCr
044E	 DFIC:PtpTiak	 44FATY	 KetTE	 Jv.-TIOM	 acFP:FP

	0 v-,A1 'Oin."AS WOAWAY	 "4'..: IWZIVI LOW3ICA_EIVC;.7D . 	aAtT" ITTHrv

zu/AL ; r(eg m LIF , N,'41

4	 on •	 rfeEt, f5T '14' 1.115'

•

JA009396



AT 	 121200/ 85	 PREPARED By!

B7ECT MINOR(S) NAMF S

	

C	 n

DOB	 geIC	 Race

10/4/69

Age

17 .zarn

In Nom&
Pfes/no),

Yes

TARN' C011NTY ali vENILE coullprR	 ,,J; (rniems othellte indicat	 ound
r ateriaY	 e sclely	 on information

AMILY COPDSITION 1t3CUARACTERISMIC9 MEEE 177177TaTties themselves)

S INCE

gee _17	 €1 I

e Number  ii5-1w	 ••nn• TYPO of RouAing

n th of time at this addree

NTS IN HOUSEHOLD

eta

PFATHER	 NATURAL MOTHER

me Robert Duncan Name ear a Dune

3 	 1/20/39

ployer Clk. Co. Road Dept. 	 Employer 	

cupation Heavy Eauir, Operator 	 Occupation 	

ual gross income 	 $24.n00_	 Annual gross income 	

h of present enp. 	 13 "ears 	 Length of present enp. 	

DOH 	 12/28/42

nth of tine in TX 	 16 years Length n!' time in TN

rita/ status and date	 Married 4 7 4

APES PREVIOUS MARRIAGES
verat xae preer	 ast name)
use's	 Date of marriane	 no./yr.

to s/m i s parent from 	
mo./yr.

Im IONAL 9I 1405 (	 ON n(li A	 WIER)

Name

T TIOPAL TIFORPIAmT
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1-.50(1
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'3.517.1

ti at 1 0.5/C
crre

Q:77

;7.57 3
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:1-t1

h'
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:E NI tILI:h I
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1*- 4

FP
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CA SZ NO. J:i2874

DEPT. NO. XVI Jai a U M416

cifiaazi
CLERK

3
4

5

7
JUVENILE DIVISION

IN THE EICHTH JUDICIAL DISTRICT COURT OF THE STATE OF NEVADA
6

10

12

13

14

*	 *

In the matter of

STACIE ANN CAMPANELLI,

Date of Birth:	 October 4,

A Minor,	 16 Years of Age.

*	 *

1969,

* *

)
)
)
)
)
)
)

*

o E R

15	 raiz matter having come on for hearrng before the Juvenile

16 Court of the Eighth Judicial District, County of Clark. State of

17 Nevada, on petition of Richard L. Hafen, Deputy Probation

18 Ofeicer, Clark County Juvenile Probation Department, on this 8th

IS day of January. 1986, naid minor being present in Court with:

20 <P,, t. 	 ,AtS 

(ather) (Stepfather)	 (Mother) (S.E:epmo-theml
21

22	 After hearing the testimony of all witres . ses and the Court

22 being fully advised in the premises;

24	 ST IS HEREBY ORDERED that Stacie Aimn Campanelli is made a

25	 Ward of the 4-4venlle Court, as a Child in Need of Supervisior,

26 and placed on Formal Capervision f	 periori	 z.x months,

27 until July 8, 19e6, or until the further Orler oi the Court.

26	 :T IS FURTHER ORDERED that Stacie Ann Crimpane1:1 and her

29 parents are required to complete tile counnel)ng program thaL

30 they are presenty invo/ved in at Youth Manor.

31

32

IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK
9

JA009399



•

4

5

a

11

12

13

14

1$

16

17

18

19

20

21

22

23

AS NO. 312874

IT IS FURTHER ORDERED that the subject mlaor and parent/G1

will. abide by the Terms of Supervor and Parental Agrcemeret

attached.

The Director of Court Services, Clark COunty Juvenile

Probation DepartMent, is charged with the execution of said

order.

THE COURT has advised the subject minor that pursuant to

N.R.S. 62.370, said subject Minor may, after three years have

elapsed after termination of the JuVeniLe Court's jurisdiction,

- since the minor has so Appeared, petition the Court for the

sealing of all records relating tc said minor;

That, if the Court. after a hearing on said petition, orders

the records sealed, all proceedings theretofore recounted in the

records are deemed never to have taken place, and Lhe mlnor may,

in response to any inquiry, reply that he has no juvenile record

whatsoever.

Dated this 4° . day 3f January, 16.

JUVENILE COURT
11M111/2 REFEREE

25

26

27

28

9

2
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•
CLARK COUNTY auVENILE COURT SERVICES

TERMS OP PROBATION/SUPERVISION

/n the Matter 0E;

STACIE ANN CeMPANSLeI, Age 16 years,

Date of Birth: . October 4, 196e
Charger Runaway & Unmanageable
bate; January 8, 1986

CASE NO. J32374

I, Stacie Ann Campanelli, have been placed on Pormal
SuperViefon for a period of six menthe, from January 9, 1986 to
July 8, 1996, or until the further Order of the Court, by the
Judge of the Juvenile Court in Clark County, Nevada, and I do
hereby agree to the following terms of Supervision:

1,	 Release: Upon release by the Court, I will meet with my
assigned Probation Officer at the earliest possible time.

Reports; I will report to my Probation Officer on the
dates and at the places specified.

3. Parents; I will obey the reasonable and proper orders of
my parents,

4. Residence..	 will report any plans to change residence
Fili-5i—Erthe move and will report the new address as soon
as it is known.

5. Scbool: Unless legally excused, I will attend school each
day. I will attempt to attain peeving grades and will

.maintain an acceptable behavior record.

6. Associates: 1 will not associate with individuals of bad
-5-FEAY6W or those who are noted by my Probation
Officer or parents.

7. Narcotics: I will not use, purchase, possess, give, sell,
or administer any narcotic or dangerous drugs or marieuana.
I will only use medication prescribed for me by a licensed
physician.

8. Weapons; I will not poesoes, carry, or have under my
control any type of dangerous weapon capable of being
concealed upon my person.

O.	 Intoxicants: I will not drink, possess, or partake of
alcoholio-Teverages.

10. Travel: 1 will not leave the state without first
obtaining written permission from my Probation Offices.

Il. Curfew: I will obey the curfew law by being home during
the curfew hours, unless accompanied by my parents or a
responsible adult approved by them, I understand that my
parents may also direct that 1 be in before curfew.

12. General Laws: I will obey all the laws of the city,
county, state, and nation which are not listed above,

JA009401



CLARY COUNTY JUVENILE COURT SERVICES

TERMS OF PROBATION/SUPERVISION (CORtineCd)

13. 'Restitution; I will pay ell Restitution, as Ordered or
determined by the Clark County Juvenile Caurt Services.

14. Search C/ausel i will be subject to search of my peon,
eutOmebile and premisea at any UAW upon verbal demand of
ahy member of the Clark County Juvenile court erohatioe
staff.

15. Marriage; I undewetand that in order to get married 3
must receive perate*ion from the	 itic Court Zudge.

16, Modificatioe of Terms;	 enderstaed that the Juvenile
Comrt has the right to modify these Terms of Supervision
at any time as permitted by law.

THE COURT has advised the subject minor that pursuant to
K.R.S. 62.370, said subject minor may, after three years have
elapsed after termination of the Juvenile Court ly -,luriediction,
or since the minor has so appeared, petition the court for the
sealing of all records relating to maid minor;

That, if the Court, 4fter a hearing on said petition, orders
the records sealed, all proceedings theretofore recounted in the
records are deemed never to have taken place, and the minor rimy,
in response to any inquiry, reply that he has no juvenile record
whatsoever.

I have read, or have had read to me, the foregoing Terms of
Supervision and agree to conform to them, knowing that if I fail
to do so, further action may be taken by the Juvenile Court, and
I understand the Sealing of Records Clause.

.1)\14.re 
PROBATIONER

Deputy Probation Offibqr

DATE; ...:NtiYN-s tl	 NSIVe 

AO 09402



• lb)	 •	 tie
CLARK COUNTY JUVENILE COURT SERVICES

PARENTAL AGREEMENT

CASE NO. 332874

In the Matter of;

STACIE ANN CAM PANELLI, Ago 16 years,

Date of Birth'	 October 4,	 L969
Charge:	 Runaway 4 unmanageable
uate;	 January 8, 1926

)
)
)
)
/
)

)
)

ige, Robert and Carole Duncan, the parents of Stacie Ann
Campanolii, understand that our daughter has been declared A
Ward of the Court and placed on Formal Supervision by the Judge
or the juvenile Court in Clark County, Nevada, on January R,
1986.

we acknowledge the Terms of Supervision as stipulated in the
Supervision Agreement and sot forth by the Court in our
daughter's behalf and attempt to aSsure conformance to those
terms; and agree to notify the assigned Probation Officer of any
violation by our daughter.

We have read the Probation Officer's Report to the Court.

T4e recognize that if we fail to fulfill our responsibility
of assisting our daughter to adhere to the Terms of Supervision,
we may be subject to further action of the Juvenile Court,

DATE: 	

JA009403



JUVENILE DIVISION
U,LD

IN THE EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT OF THE, STATE OF N*VAJIIA
re° a la 3? 41(135.IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK

* * * * * * *

	

	 A.4741;
CL ER

,
PETITION

That there is now within the County of Clark, State of Nevada the above minted minor, t: parents being:
father:	 guardian:
Robert Duncan

mother.;
Carole Duncan

res ide atlb Slayton Drive, Las Vegae, Nevada 89107
That your Petitioner, a duly appointed, qualified and acting Probation Officer ot the County of Clark, State of

Nevada, is informed and believes, and therefore on information and belief alleges that the facts bringing said m$nor within the
jurisdiction of the Juvenile Court arc:

That. the subject minor, on or about January 25, 1986, at. and within the
County of Clark, State of Nevada, was then and there wi1t3.1y out and
about in the nighttize, in a public place, to-wit: Cypress and Corm:,
Las Vegas, Clark County, Nevada, after curfew, at approxiwately 2:30ant,
withPut the euPervision o suit ect minor s parent (s) or a responsible
adult, in violation of Las Vegas City Code 6.8.6, Clark County Code
12.12.010, North las Vegas Municipal Code 7.52.010, Herders= Municipal
Code 8.08.070, and Boulder City (4inicipal Code 7.2.1.

That said minor Know iteilie custoidad control of:Clark county auvenlie	 tlon	 and has been tiitiCC:
February 19, 1986
SUSAN VAN MCORLETILM 	 , being duly sworn, tirroses and says al fiant is the Petitioner in the

foregoing matter, that affiant has read the foregoing Petition, knows the contents thereof; that the 5,tifIlt", is true of affiant
knowledge, except as to those matters herein stated on information and belief, and as to those matters, affiant believes them to
be true, WHEREFORE, your Petitioner prays that the Honorahle Coon set a lime for Me hearing of this Petitum; that the
PARENTS, MOTHER, FATHER, GUARDIAN, of said minor be cited to appear before said 11-lonorable Court at said time
and show cause, if any why the aforesnid minor should trot be .otjudged a Ward of the Juvenile Court and that this I tonorable
Court at such time inquire into the truth of the statement or fact' , hereto alleged, and in pat suante of lite Statutes in NLICh Ca$4;

made and provided, make such order in prctuses as to this 11orioraIe Court ma seinn mirct nod proper,

PET TIONER

in the molter oft
REPLIE CAMPAMLI akmt Din= aka RrP3k)

Date of Mutt;
10/0-4/59

VArs	 t14,3-c:

Subscribed and sworn to before me this:

ROJWUT,# 'H.LER ,
 DISTRICT ATTORNEY

.e/

die 4 riroejelir;oilArione";;Z
rwr y DISTRICT ATIORN

Petition No„3:cuRuy.._
2/27/86 at 10;00am Ducksworth/Bancho DR#86-40607M

	

YilOi i94%	 11?1,1(-

	

0, E s ':	 ,I4f(

	

r A•	 r	 A

•
4;014/ •.'":), ";"'•	

-4:011.4.•
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, child.
ITION

February 21, 1986

Petition No, 4-05RFEN 

2/27/86 at 10:00mm	 sworth/Ranche DR#86 -44985M

CASE No,  32874 

JUVENILE DIVISION

IN THE EIGHTH JUDICIAL. DISTRICT COURT OF THE STATE Okia4iA14 2 AN 16

IN AND I,OR THE COUNTY OF CLARK

* * * * * * *	 CLERK
In the matter of:
STACIE CAMPANELLI aka DUNCAN aka RIPPO
Date of Birth:
10/04/69

Years of Age;
16

That there is now within the County of Clark, State of Nevada the above named minor, the parents being:
father:	 guardian:
Robert Duncan 

mother:	 relative:
Carole Duncan

reside at:
616 Slavton Drive, Las Vegas, Wevarzia 89107 

That your Petitioner, a duly appointed, qualified and acting Probation Officer of the County or Clark , %lc of
Nevada, is informed and believes, and therefore on information and belief ailcges that the facts bringing said minor within The
jurisdiction of the Juvenile Court are:

That the subject minor, on or about February 39 1 1986, at and within the
County of Clark, State of Nevada, was then and there wilfully out and
about in the nighttime, in a public place, to-wit: 4th Street and Utah,
Las Vegas, Clark County, Nevada, after curfew, at apprcotimately 12:15am,
without the supervision of subject minor's parents ow a wesponsiblo
adult, in violation of Las Vegas City Code 6.8.6, Clark County Code
12.12.010, North Las Vegas MUnicipal Code 7.52.010, Henderson municipal
Code 8.08.070, and Boulder city Municipal Code 7.2.1.

, and has been since:

SUSAN VAN ICORLMEM being duly sworn, deposes and says affiant is the Petrioner in the
foregoing matter: that affiant has read the foregoing Petition, knows the contents thereof: that the sante is true of affiam
knowledge, except as to those matters herein stated on information and belief, and as to how matters, afTiant helieve, them to
be true. WHEREFORE, your Petitioner prays that the Hontvable Court set a time for the hearing of thls Petition; that the
PARENTS, MOTHER, FATHER, GUARDIAN, of said mini be cited to apiwat before said Fluitindhle (oust in Nad time
and how z:Ause, if any why the aforesaid minor should not he an , udged a Ward of rite Juveiitv Cotmt And that Ihi, I loroi able
Court at sac?i time inquire into the truth of the statement of facts oerein alleged, and in pursuance of the SIM illeS to stia caies
made and pros Wed, make such order in premises as to :his. Homo able Coat 	 y seem met and proper,

Subscribed und sworn to before me lids!

That said minor is now in the cost° y kind control of:
Clark County Juvenile Detention
February 19, 1586 	

JA009405



CASE NO, 32874 _

ill the matter of
STAC.TE CA4PRO;1141 Aka TAMAN idSa. RIFT°

Date of Birth;
10/04/69

Years of Age
16

/ PETITION

February 21, 1986

HIER, DIStRICt ATIFORNLY

JUVENILE DIVISION

IN THE EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT a THE STATli

IN AND FOR THE COUNTY OE CLARK

* * * * * * *

Thai there is novo within the Courtly of Clark, Stair of Nevada the above named minor, the parents bring=
e.uardian:father:

Robert Duncan
mother:
Carole Duncan

reside at:
616 Slayton Drive, Las Vegas, Nevada 89107

That your Petitioner, a duly appointed, qualified and acting Probation Officer of the County of Clark, Slate of
Nevada, is informed and believes, and thei dere on information arid belief alleges that the facts bringing said minor within the
jurisdiction of the Juvenile Court are:

That the subject minor, on or about February 6, 1986, at and within the
County of Clark, State of Nevada, did then And there wilfully and unlawfully
take, steal and carry away personal property, to-wit: one bottle of Jevan
Cologne, of a value not exceeding $100.00 lawful money of the United
States, the property of SEARS, 4000 Meadows Lane, Las Vegas, Clark
County, Nevada, by revving the same from: said store, with the intent
Lo permanently deprive the owner thereof, in violation of N.R.S. 205.240.

That said minor is now in the custody and control of:
Clark County Juvenile Datention Homo 
February 19, 1986

VAN S$fU. • being duly sworn, deposes and says affiant is he PeTtrioner in the
foregoing matter; that affiant has read the foregoing Petition. knows the contents thereof; that the same is true of affiant
knowledge, except as to those matters herein stated on information and belief, and as to those matters, Milani believes them to
he true. WHEREFORE. your Petitioner prays that the flonorable Court sci a time for the hearing ot this Petition; Mut thc
PARENTS. MOTHER, FATHER, CiUARDIAN, of iaid minor he cited to appear before said Ifonoirattle Court at said time
and show cause, it any why the aforesaid minor should not he adjudged a Ward of tht litvertik: (our' and thai this I icinarahle
Court at such time inquire into the truth of the statement of facts herein alleged, and in pursuance of the Statutes it such cases
made and provided, make such order in premises as to this Honorable Court may seem meet and prepsr.

Subscribed and swum to before me this:

relative:

	 and hat been 510Ce:

1,21

•••••••"

Petition No.  5-PFITY LAPLENY
2/27/86 at 10:00am Cucksworth/Rancho DR086 -4286 Mk.;.•• • -• •_;.•
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CASE NO. J32874
	

LFD

2
	

DIVISIONf ILIVEN1LE
	

Kit	 in $2 Aff '66

a

CLEM

In the Matter of:	 )

STACIE CAMPANELL I	 )
a#ta DUNCAN aka RIPPO	 )

A Minor Rom	 10/4/69	 )
)

10

11

12

PETITION 140,

TAC 1E CAMPANELLI

ubject Minor
Approved and Ordered this  19 Ma rch

is adjudicated a delinquent child pursuant to N,R,S.

09
66day of

4

6	 IN II-IE EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT OF THE STATE OF NEVADA

7	 IN AND FOR THF, COUNTY OF CLARX

SITTING IN SEPARATE SESSION AS A JUVENILE COURT

13	 RECOMMENDATION FOR ADJUDICATION

14	 AND ORDER OF APPROVAL

•5	 This matter having Come before the Juvenile Court Referee, on the _27th

day 01 	 February  , 19 86 , for Entry of Plea, and the above rmrned

17	 minor, having been advised of his COristitutidhai Rights and guarantee*, did enter an ad-

18
	 mission to the offense altegld in Petition) No, 3,4,5

EWherefore, it is hereby recommended that	 STACI CAMPANELL 

be 4djudicated a delinquent child pursuant to 	 201.090.
	 Subject Minor

DATED this 5"	 clay of 	 March 	 , 19 86

19

20

21

32

23

24

25

26

27

29

29

30

31

32

t & 1)
U20/

JUVENILE REFEREE
Fred L. Fisher

ORDER OF APPROVAL

The above recommendation of the Juvenile Referee is hereby approve'. and

JA009407



CASE NO J32874

DEPT. NO. XVI

JUVENILE DIVISION

IX nr EIGHTH JUDICIAL DTSTAtCT COURT OF 'ME STATK OF UEVADA
IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK

* * a *	 *	 *

In the Matter of:

STACIE ANN CAMPANELLT, AKA
STACIE ANN AMINE, AKA
STACIE ANN RIFT°,

Date of Birth; October 4, 1969,

A Minor, 16 Years of Age.

REASON FOR HEARING; The subject minor admitted the allegations

in Petition 43 - Curfew, Petition 44 - Curfew, and Petition #5 -

Petty Larceny,

WHEREABOUTS OF MINOR: The subject minor 13 preeently detained

in the Juvenie Court Detent:.on Facility. She has been detained

since February 19, :986.

Stacie's behavior while in Detention has been good, and she

has earned the status of "trustee" in the Detention Facility.

REPORT OF POL:CE OR INVESTIGATING 1UTHORITY7 Please 4A.0

Exhibits "A," "ik-1," and "A-2" - CiL,iLw,iEsued by the

Vegas Metropolitan Police Departm4 . ht Report.

:n synopsis, Exhibit "A" states that on January 25, 1916, at

approx ately 0230 hours, Cfficer4 K, Marshall (Eadge H2640) and

I Jtausy (Badge 42618), operated as a unit ID, stopped a 1973

Ford Maverick on Cypress Avenue, The vehicle was perked

i -llegally on the left side, with the vehicle still remaining in

the roadway_ At that :imcs, all ocvpant uf the vehicla ware

)
)
)
) DISPOSITIONAL REPORT
) March 20, 1986
)
)
)
)
)

2

3

4

7

8

10

11

12

13

14

5

16

17

16

19

20

21

22

23

24

25

26

27

23

29

30

31

32
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• I	 •

REPORT OF Pei.:CE	 INVEZTIO!.,TINC AUTHORTTX1 (Continued)

urde rwa t slt the vehicle and idenLify themselves. One fomate

liveittila identified Lersaff ah tacie Amino 4nd gave her age as

sixteen years. with a date of birth of October 4 e 1969, Stacie

stated mhey were jut oUt cruluing arOUnd and the be were

going to try to gt 4,0r4 )0414,r from the ooar4y	 co

Market. Due to the tact that it was 231) A.M. nnd two and a

half hours past legal curfew, she was cited for Curfew

Violation.

In regarda to Exhibit 11 A-2 1' - Petition #5 - Pez.ty Larceny,

on February 18, 1986, the subect minor was observed at the

Cosmeties Department of the Sears Department Store by a security

officer picking up a bottle of Jo yan cologne. She took the

bottle of cologne out of lt5 package and concealed the cologne

in her purse. At no time did the subject minor attempt to pay

for the bottle of cologne. She then exited 7hiet Srs P*,partment

Ctore through the lower level of the ntore, at the Men's

Department. She was subsequently apprehended by a Sears

employee, Linda Miller, and Metropolitan Police was called.

cie was cited and traworted to Juvenile Court Services.

STATEMENT CAROINC FENSE: In regards to the Curfew Violation

23

24

25

26

27

28

29

30

31

32

2

22 Charge, 5tacie stated that the wae out with her friends having a

good time and she did not want to go home,

In regards to the Petty Larceny Charge, Stacie stated shk

does not know why 2he stole the cologne, and it was u t

thought that popped into her heac.:.

PREVIOUS RECORD AND SERVICES: Incase see Exhibit "B."

On October 2S, 1985, Stacte was charged with a Runaway

Offense, She was Counseled and the case was' Closed that date,

On January 8, 1986 she appeared at a Dispcsitional Hearing and

admitted to allegations stated in Petition #1 - Runaway and

Petition #2 - Unmanageable. ThP snbjert m nor 	 placed nn

JA009409



?MOUS RECORD AND 1211VICZS; (Continued)

2

	

	
Formal Supeevisioe and wile required at that time to porticipate

in eceenseling.
4 FAMILY COMPOSITION AND ARACTFRISPTCS: Pear eee Fxhihit
5	 "C m . (unless otherwise indicated, background material IS based

solely on ieformation provided by the pereies themeelVee.)
7	 The ubject minor's natural parents, Domain() Campaeelli and

Carol Duncan, were repeated prior to Stacie'5 hir 47.h. Starje

3 was born in Long 'eland, New York and has resided in Les Vegaz
1	 for ten years. The subject mieor has tried alternate placement
11	 with her father in the summer. of 1984, however, that placement
12 was unsucceseful and Stacie was returned cc 'eau Vegas. Mrs.
13 Duncan then married a James Anzine. They were married for ten
14 years. Mr. Aneine tragically succumbed to cancer four years
15 ago. In April of 1984, Mrs. Duncan married Robert Duncan. Mr.
16 Duncan is employed with Clark County. There is one other
17 sibling in the home, Carol Ann Campanelli, age seventeen.
18	 Mrs. Duncan indicates that ahe has had some problems with
19 Carol but successfully worked them out.
20	 Sta,--. ie's behavior at home has indicated she is soslawhat
21 hedonistic, does not obey family rules and curfew, and she does
22 riot go to school regularly. she also has an extremely difficult
23 time in not smoking in the house. Mr. and Mrs. Duncan are
24 religious and have a difficult eime in making Stacie abide the
25 reles and the regulatione of their )me. Stec e has hed 4 gloat

30

31

3

3

—.1.—swrimwer4.31-4,

26 deal of d fficulty deelleg with her st.F4Jather and ineicatee
27 that she just does not like him. She believes that the majority
2	 of her problems have existed since her mother married Mr.

Duncan.

SCHOOL AND EMPLOYMENT: Please see Exhibit "D."

Stacie was last enrolled at Western Htgh 5chool.

had exceesive absences. She appears to be a bright. young lady,

JA009410



• so

SCHOOL AND EMPLOYMENT: (Continued)

however, at the present time, she is not functioning well at

school.
4 SUMMARY_AND EVALUAT/ONI CHINS Charges originaiiy brought Ztacls

Campanelli beforo the Court. Stacie is presently before the

Court for Delinquent Charges. She has received three Delinquent

23

2$

2

28

29

so	 	  — 
BARBARA DUCKSWORTH
Deputy Probation Officer

DATE 3- 21:3 	

	  ,	 rrs?f,t-
WILLIAM ROKOVITZ
Supervisor T

4

7 Charges in thu first six weeka after being piaccd on Formal,

Supervision, mrs, Duncan fee/s that Stacie i2 taaring her

family apart and has been extremely cooperative with the
10 Probation Department in helping Stacie work out her problems.
11 Two alternative living situations were attempted when Stacie was

placed on formal Supervision in January, 1986. Both alt(irnative

placements failed.
14	 Stacie is in need oi a structured environment, more
15 structure than her parents can provide her. Szecia was staffed

18 with the Probation Subsidy Evaluation Committee (ploaao see
17 Exhibit "E") and at that time it was the opinion of the
1	 Committee that Stacie would best function in an environment such
19 as Regina Hell. Stacie has been accepted at RegIns Hall.
2	 RECOMMENDATION: In view of tha above rnformation, it is,
2	 therefore, the respectful recommendation of this Officer that
22	 object minor be adjudicated a Delinquent Chiid, hav ing hest'.
2	 made a Ward of the Court, and be placed on Formal Probation for

24	 period of six months.

Tt is further recommended that Stacie be p"..aced in the

Regina Hail Program.

It is also recommended that Mv. and Mrs. Dunr..ar pay the sum

$73.00 to Regina Hall tor baid placement.

JA009411.
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'CLARK CODNTIC JU vENILE CO "' SE

litFAMILY .CO 1 POSITIOI Ano CH A

nATrl  t2/20/85 

SUBJECT MV4431I(S) W1efS1 

1} stacie Ann Oamnanell*	

2) 

lholese ot	 ise indicat	 back round
maEerari 	 W1W solely	 —Triirrat on
rrovrii	 he partien	 „Ayes)

PESIDEKE 

A44re4g 	 Nerth-CA0211$10.

Phone rumber 	 Type of Tlentsing 	

Length of time at this address 	 3 davil	

PARPHTS IN HOUSEHOLD 

Name Robert Duncan	 Vane  Carole Duncan

Employer 	

Occupation 	

Annual gross income

Length of present emp.

Length of time in Lk, 	 10years

2113184,

Employer Clk. Co. Road Dept.

l Occupation  Heavy EcuiP. Operator 

Annual gross income

Length of present emp.	 13 years

.Lencith of tine in Lv 	 1-6 years

Marital status and date	 Harried

ADDITIONAL INFORNAT7O3

1!4_,,TILYjusa. V .evieia .V1,1211,

STEPFATHER NATURAL MOTHER

OOP	 1I2OI39 DOB 	 12/28)42

PREPARED BY:

DO O	 Sex Race

_011116

PANATURA NTS PPE VIOD
e	 rs narre	 resent

Spouse'*
NaMe

ADTIONAL SIBLINGS CHRONOLOGICAL

Name

Il_carole Ann Cannanelli

2)

3

4

ARRIACES
t name)

Date of marria g e	 mo./yr.	 mo./yr.
to sfm r s parent from 	  to 	

Ael

	 17 years

In Rome?
fves/no)

Yes

ER)
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SCREENING AND PLACEMENT COMMITTEE

MEETING 11NUTBS

Tuesday	 March 4, 1986 .

IN TH,S MATTER 07;

STACIE ANN CAMPANELLI, Age 16 Years,
Date of Birth; October 4, 1060

PRESENT: Loren Vartike, Chairmanl Don Miner; Marcella Peterson',
Barbara Ducksworth, Presenting 14 ,0,', Alicia Davielion,
Director, Regina Hall; Carole Duncan, Natural Mother;
and the Subjezt Miser, Stacie An Campanyili

PRUSENT1RO PROBLEMS:

The subject minor has a great deal of difficulties in living
with her step-father, Robert Duncan. Stacie is continuously fight-
ing with Mr. Duncan. On one occasion it became physical, resulting
in Stacie's being somewhat battered. Since being placed on Proba-
tion on 1/8/88, the s/m has been tried in two alternate living
placements. These placements failed due to Stacie's being cited for
two curfews knd onto petty-larceny. (The a/m found these placements
herself.) The Millers, who are Nevada &tete Welfare Foster-parentS,
had Stacie in their home for two weeks, When Stacie was last booked,
their le-year-old daughter was also booked. Stacie sees home as
being a failure situation and believes she would be more . successful
somewhere else.

ADDITIONAL INFORMATION:

The s/m was in placement at Youth Manor in December 1085 and
has been in two private placements since the R&D on 12/20/65. Ms.
Uueksworth advises the Committee that the s/m and her older sister
both have experienced problems with their step-father's authority.
The s/m knows "how to push his buttons" and Mr. Burman feels com-
pelled to exert his authority as "head of the household."

The s/m expresses an interest in Regina Nall ... she recognizes
she ceedn counseling, .especially in regard to her attitude and
behavior toward her Step-father. She revealed she has a problem at
present with the religious atmosphere in her home; however, she is
willing to examine that area of her beliefs. She revealed she
generall y has been allowed to do much as she pleAned and renoenizon
she is a bit of a eon-artist,

The aim's mother states she and her husband are presently
attending counseling with John Michaels, Paster of calvary Chapel.
She states they will continue counseling as long as necessary and
will cooperate with the staff at Regina Hall. She believes a "time
out" is necessary, but is convinced the shy is a worthwhile indi-
vidual who will become a productive citizen,

SCREENING AND PLACEMENT COMMITTEE RECOmMENDAT/ONS:

The Screening and Placement Committee respectfully recommends
the following:

1. That Steele Ann Campenelli remain a Ward of the Court and
be placed on Formal Probation for six months.

2. That the s/m be placed at Regina Hall after 3/20/86.

3. That Social Security benefits received for the s/m be
awarded to Regina Hall in the amount of $52,00 during
Placement, with $221.00 to be held in a trust fund for

, the s/m.

4. That this matter be reviewed in 4 months if the minor is
still in placement.

LRW:bp
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CASE NO. J32874

DEPARTMENT O. XVI ORIGINAL Jui 2; 3 UrM '36

3

a

7

9

IN AND POR 'MB COUNTY OF CLARK

N THE MATTER OF:

STACIE ANN CAMPANELLI

PARENTS: ROBERT DUNCAN
CAROLE DUNCAN

10

11

12

13

14

REPORTER'S TRANSCRIPT

OF

REPORT AND DISPOSITION

Th

16 BEFORE THE UONOJUU3LE FREDERICK FISHER REFEREE

17

Wednesday, January 8, 1986

Held in Juvenile Court

3401 Sast Bocanza Road

Las Vegas, Nevada a9t0l

22

23

24

Reported by: KIT MacDGNALD, C.S.R.
Official Court Reporter
Cortificto No. 65

"KY9P

18

19

20

21

25

2

CLERK

4 N	 ELLitiTtl ,jUDLCI.A/4 D7i.STR/CT COURT 0? TUE 5.TATK Ur NEVAVA

JA009420



3

APPEARANCEs;

rer the State: CEARIX6 PAINE
Deputy District Attortley

5ivision
146t Hast wman2a Road
LaR Vega g Nevada anol

Also Present:	 RICHARD HAFEN
Probation Officer

12	 ROBERT DUNCAN
Ste pfather of Subject

Minor

14

CAROLE DUNCAN
Mother of Subject Minor

16

17

EMMA PELLETIER•
Friend of Family

19

20

21	 STACIE ANN CAMPANE,GLI
Subject Minor

23	 - S S 5 -

4

JA009421.



LA8 VEGAS, CLARK COUNTY, NEVADA, WEDNESDAY, JANUAPY fl, lqg

11039 o'clOck A.M.

S

PROCEEDIN

lo

1

12

THE BAILIFF: 	 Page 21,	 Campanelli.

THE COURT;	 This is the Lime set for the report

disposition in the matter of Stacie Campanelli.

Stacie is present, 	 and Mr. Duncan?

13 MR.	 DUNCAN:	 YQ*I	 sir,

14 THE COUR1:	 Mrs. Duncan?

15 MRS. DUNCAN:	 Yes.

16 THE COURT:	 And your name, please?

Yr MRS. PELLETIER:	 Emma

18 THE COURT:	 All right.

19

20

Mr.	 Rich Hafen from the Probation Dtapartment,

and Charles Paine from the District Attorney's office.

21 Mr.	 Hafen?

22 MR.	 HAFEN:	 Your Honor, Mrs.	 Pelletier does have

a reason for being in the courtroom today.	 There have been

24 some uontint:ing problems with Stac e.

25 She's appeared before you because she's been a

I,X,44	 1,',1)
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runawav, unmanageable, and also she's involved in Rone

counseling at Youth Manor. She is still having a difficult

time getting along with her mother and stepfather.

Therefore the lady who is in the back of your

ourtroom today, and I and her parents, have agroed to, if

he Court concurs, to lot Stacie reside with Mrs. Pelletier

until school begins on January 24th.

In the meantime, their counseling will be

ongoing, and Stacie will have an opportunity to 'no Ci0Q0 to

her she works after school at McDonalds, easier for her to

get to work, and i think this is a good time to have a kind

of cooling off period, and try to get through cousneling, try

to get everything back togethor.

So that is the recommendation, Your Honor.

It is a little different today.

I am reoommonding formal supervision and

counseling, hut that this young lady for Ole nuxt. couple of

ks live with Mrs. Pelletier,

THE COURT: Are "i ou in agreement with that az

MRS. DUNCAN: IN.ts.

MR. DUNCAN: Yes.

THE COURT: Well, I really don't know what to

24 say. You know, we are all waiting for this young lady to

grow up, and hope that it happens before she haL to spend25

JA009423



t 5 .8 tirtut at the Home of the Cocci Shopherd or Caliente,

2 1 guess there ate some pobitive things

3 happenthg. At Leact ene Le mi:epit9 a part-timt 	 cJib, and

4 Maybe that would devRiop into somothi.ng e1R42..

she' had a bard time in nehooI here xeventlY;

i that right?

MRS. DUNCAN: With absenteeism which wa not.

the case in the past. That is something she developed this

9 year.

THE COURT! Ma'am, you are willing to take

acie into your home for the next few week?

MRS. PELLETIER: Yes.

THE COURT: Stacie, what would you like to say?

THE SUBJECT MINOR: I lust feel it would be

better if I stay with her.

THE COURT:

to go along with that. But / have some misgivings because

all we are doing is postponing the problgm.

You know, I have a young lady in front of me

that's got some intelligehoo, that can Lc a good tudont, a d

somehow she is just letting everything slip away here.

: mean, you know, a lot of kids would be very

happy to hear that they are wolking at mcDonalds.

ih your case, you know, I m kind of happy about

it, but 1 am also -- you know -- that i	 ot your future,

Well, Stacie, you know, I am going

24

25

JA009424



dni sure you got some good training in there,

and you get some good learning, some good work habIts, and

1- that, b-.1t looks to me likQ your futur ! really, at tht5

t, ahould be tft school.

What was the big problem with attending school

7 ji n a regular basis?

THE SUBJECT MINOR; I don't know.

THE COURT: You don't aeo how these things weA.e

reIaed here?

THE SUBJECT MINOR: Well, I was going to live

h my father in New York. Well, if I am going to live with

, / don't need to go to school. I just didn't go.

THE COURT: well, Stacie, T ran rp.ad from ttw

15 report some of the problems you havu with your stepf,ather.

16 That really is not the real problem. I don't know what it

17 I don't know if you know what 1t is.

18

19

21

22

13

24

25

6 -

....mat- &,144e.t,Z

Do you know, young lady, it is pze,Lty obvlous

your futAire is right here.

Sure there's some problems, T wean all kid

have some of the same problems you arc having right now when

they have stepparents.

Looks to me Like you shoudl bc intaIllgent

enough to make the compromises that you need to stay at home,

to get school going again.

JA009425



You stould tii1-- you could Etill gVadliat.0

2 your class.

THE SUBJECT MillOR: I know if I went to summer

school I could.

THE COURT: Well, it seems to me those are the

kind of goals that you should have right now. You Know,

thinking to live with your father, all that is just fine too,

you 'Know, not face your problems, not really get down to work

T think.

10
	 Well,, you will have some time to think it over

1 here for the at couple of weeks.

12
	 Stacie, I know one thing you don't belong in L

13 Homo of the Good Shepherd or dt Caliente. I know that.

14
	 Now , whether or not we .re going to be forced

15 do that will depend a lot on how you do tho next couple of

1 weeks, and also the first couple of weeks ot school. I hope

you have made up your mind that, at least, you are not going

to get yourself in a position where we have to commit you.

At thiA time Stacie is declared a ward of the

Juvenile Court as a child in reed of supervision.

She will be placed on formal supervision for a

2 
per ad of six months until July S, 1926, or until -. urther

2 order or Lllis Court.

24
	 Now Stacie, I don't know if you 1-7411y

25 understand what that means, but what iE happening, the whole

-

4

7

a

9
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urpose of this hearing Loday is to change your legal statu

;Mai is what I ave uet. <1701-W.

BY decloring yo4.1 R ward ef the telurt and a child

n n9ed of supervision, 1 have changed y pur 4L4LUA tio that 1 f

5 you coic back here again for running away or for Wing

nmanageable, that this Court can really, legally, send you

o the Home of the Good shepherd or to Caliunte.

Is that very clear?

THE SUBJECT MINOR: Uh-huh,

THE Mita: Also the young lady is to complete

• he counseling programs that are presently Litt. up at Youth

• Manor,

That she and her parents are to abide by the

W terms of the supervi:iion 4nd the parental agreement.

15	 She will be placed in the temporary custody of

16t1i,s Pelletier until school starts later this month.

Okay, that i all here today.

MR. HAFEN: Thank you, Yo',1f Honor.

(Whereupon the proceedings wern red.)

S S -

ATTEST: Full, true and accoratc• transcript.

-K1 MaccOALD, C.S.R.
Offirial Court Reporter
C.$.R. No. 65
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2 EPARTMENT NO. (VI

IN THE EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT OF 'ME STATE r ;IP &WAN

IN AND ?OR THE COUNTY OF CLARK

N TnE MATTER OPz

STACIE CAMPANELLI
aka DUNCAN aka RIPPO

PARENTS: ROBERT DUNCAN
to	 CAROLE 'DUNCAN

	

Su i 9 13	 166

URI C I tIAL	 c,LERA

41)

ASE NO. J 32874

3ME

•

12 REPORTER'S TRANSCRIPT

13 OF

R P R" AND DISPOSITION

16

BEFORE THE EONORABLZ JOAN S. McCRLARTY, DIZTRTCT

7

IFI ThurSday,	 March 20,	 1986

19 Held in auvanile Court

20 3401 Eatat Lcnanza Road

21 Lan Vegas,	 Nevada	 89101

22

23

24 ported by 	 1ZIT MacDONALD,	 C.S.R.
Official Court Reporter

25 certificate No.	 65
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APPRARANCE$,1

For tha State: CRA&LW, it. PAINE
Deputy Ditict ALLocney
Juvenile Division
340/ East Aonanza Road
L44 Vegas, NeVada 89101

Also Present:	 BARBARA DUCK1WORT:1
Probation Officer

CAROLE DUNCAN
Mother of the subject Mincr

STACIE CAMPAUELLI
The Subject Minor

Jo

11

12

4

15

16
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410i
LAS VEGAS, CLARX COUNTY, NEVADA, THUWLAY, MARCH 20/ 1986

10:25 o'clock A.A.

PROCEEDINGS

9	 THE BAILIFF; Page 12r Campanelli.

lo	 THE COURT: All rights let the record reflect

this is the time set for report and disposition in the

12 matter of Stacie -- is that Campanelli?

)3	 THE SUBJECT 1INUR: Yes.

A	 THE COURT: You	 thu moth(2r, Caroic- Dwican?

MRS. DUNCAN; Yes.

16	 THE COURT: All right, Miss Ducksliorth?

#7	 MS. DUCKSWORTM: Your Honor	 s I stated in

18 my court report, Stacie was origlnally placc, d on, 1 think

19 it was the 8th.

1flsh&,...; been place6 home, she's had three

2

charges.21

72	 There has not evn been a great do41 of tiffle.

23	 She h-c n y hry difficu1L timu wiLn living

24 * th her stepfa ,:her. Stacie uses this as the reaon why

25	 e cannot get along ãt home, and she runs awl-,y.

- 3 -

L.Z

JA009430



waz able to ot Stacie 1:,placcmont et Regina

2 al/..

3 the time we went,	 I went to get to the

4 Placement,	 Stacie waa convinced that there is where she

wanted to go.

6 feel	 like that's the best place	 for her.

She cannot return home.

S T	 think we have tried two alternative living

9 situations In the it two months, and they did aot work

10 out.	 This ;.8 the onLy alternative 	 I see for Stacie at

11 this time,	 other than commitm nt to Cal.tente.

12 THE COURT:	 You want to go to Caliente?

13' THE SUBJECT MIrOR:	 No,	 1 don't.

14 COURT	 Well,	 why are you crying?

15 TnE SUBJECT MINOR:	 Because I want to rio home,

16 but	 I	 can't.

THE COURT:	 Well,	 I think you already

demonstrated why it is inappropriate for you to go homit

right now. At least not until you devclop the ;,(e.if-eontroi

you need. You clon't have	 ght now.

You ar,a goirG to losT:, yGur chance of being

something or somabody when you are eignteen years of age,

and you continuo this course of conduoi.. Undetstand?

Understand what I am saying?

THE SUBJECT ilINOR: Oh-huh.

- 4 -
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TiE COURT: Tell me-what you underiitand?

THE SUBJECT MINOR: 1 I OcIn't atraightew

up on my attitude, / am heading in the wrong direction,

4 and what ia going to happan.

5	 THE COURT; An0 what is going to happen, you

' d up at eighteen years pf age with no nlac to 90.

goals. no tools to accomplish your goals. It wi:.1 be

a	 lp.

9	 Is that what you want?

vie SUBJECT MINOR: No.

THE COURT: I don't th:nk -- you kn qw, it

i not :.ike you are unintelligent. You have some brains7

13	 ight?

THE SUBJECT MINOR: Y.

15	 THE COURT: You have a brain on your sh uider.

16 We know that. it's obvious from your report.

7	 Uou just 'Jake some poor aoices, poor

18 companions, choices in companions, and poor choicoa in

19 the actions that you do, that you take.

Now, hopefully Regina Hail will straighten

you (Jut.

But nobody can forco you, it's not like you

23	 e a lump of clay and Regina hail is goin to shape you

for the rest of your life. Okay?

They can't do that. Nobody can do that.

22

25
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OnXy you can go inside yoursel2 and do that. .

2

3 controlling.

zo you are going ;:c.; Pupie to sta t iatetaliy

4	 It iS ;tot for the people Zo tell you wheit

to do, and when to do, so you con place responsibility

6 on *onebod y else. r.lat5 what lit e is 41.1 about, making

7 choices aAd ta:cing full reponaibility for the choioen

6 you make, whether is bad choices, and thon the results.

9 the consequences, th:i outcom,e is bud. That is what you

lo have to learn.

It says here in the report that you are

12 hedonistic.

13	 Do you know what that meansY

THE SUBJECT MINOR: No.

15	 THE COURT: It is a little show and tell here.

16	 Hedonistio is, you are pleasure loving, pleasure

17 eeking. That you seek it in and OE itself.

18	 That is bad in the sense that once you obtain

19 a11 these pleasures, and hedonistic manner, what have you

20 got? Nothing.

21	 What do you have? Not a whole lot. All right?

22	 So what you hale to do is start trusting

23 yourself.

24	 I am impressed by the fact that when you have

25 been in detention you lava earnud ti - ustcle status, which

- 6 -
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meant you can 4c . O 14pt 1,t, and you can be recognized. You

2 are recognized because you art a%ruSt6e. You are recognized

3 4 S; being a worthy parton,

4	 lan't that what you want out of life?

5	 T0E sulinCT MI1'OR4 L To be wilt:0:2

6	 TUE COURT; TO be worthy?	 te reepe,:itea2

7	 A truetee La a respected status in detention

8 cottage: is it not?

9	 THE SUBJECT MINOR: Yet, it is.

iU THE COURT: We1I 0 you can be proud of that.

That is one small achievement that you haws

u accomplished here in detention.

13	 That is what; you should do when you are at

A Regina Hall, set goals for yourself, try to achieve it.

15	 Don't set high goals, hut set obtainable goals

t6 and every time you obtain one of those goals, then you

17 I fQl better about yourself. Okay?

Is	 Ma'am, do you have anything to say?

19	 Please stand up.

20	 THR BAILIFF; Stand up, p;.ease,

21	 MRS. DUNCAN: I jUst want to say that Stacie

22 was in agreement with going to Regina Hai, she had to

23 gc in there and sell herse/f to that program.

THE COURT: Rilnt.

mRS. DUNCAN: And my husband and I went up

- 7 -
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:far a meeting lionday night with Alycia_ba yldson, to imus

2 the faciliLien, awl 4 tillnh i will be A great opportc.nity

for hsar

4	 She,s been Jiear!n all kIndS of horror storie$

5.infuvy, and I think they are total1y unfOunded_ I don't

6 zee why -- what her objection iS.

THE COURT: Lez's as;:: her.

Uhat kind of horror stories have you heard?

THE SUeJECT MINOR: They told Ile different

that I could have my friends come see me, and that

1 was allowed to use the phone, and not to call my friends,

12 an5 then people say, here you can't do all that, and it's

13 otally different from what they told me,

14	 THE COURT; Have you talked to her about this

15 Niss Ducksworth?

16	 MS. DUCKSWORTH: Yes, I have.

IT	 Your Honor, i think that Stacie is going to

0 %a*.re to get out there and see, because some of the things

19 or friends are telling her in detention are not true.

20 I think these are -- she could earn some

privileges while out there if she does well.

4'7
	 THP COURT: Yiung lady, it is just like your

truztee atatus here in detention, you earn privileges.

24	 • are not given privileges, okay?

You understand the difference?

- 8 -
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TUE SVEWCT MINOR: Yez.

PIC catiaT:	 aetqi1, that go our tn6re

tnd r vir earn a thing becaulao they go out with a bad

attitude, and the y continue with the bad attitude, and

they never earn anything, so therefore it is bad for them.

Thy dstn'i. gat any privilir9e6, okay?

I am sure, I am confident that. iZ you put

your mind to it you can be accorded privileges out there,

because you did the same thing here in detention. Okay?

THE SUBECT MINOR: Okay.

THE COURT: So do not he -- well, I don'L

mean don't be concerned, but I an saying it j 5 not a bad

acement for you.

Bats the heck out of Caliente; right?

THE SUBJQCT MINOR: Right.

TUE COURT: All right, the order of the Court,

then, is that you are adjudicated a delinquent, placed

on forNal probatiOn for six months.

You are to be placed in Reginu Hall.

Parents are to pay $74.00 a ruonth for placement.

All ritt, nc'i, if you have any problem, you

to is Davidson out there, or you go to your mom, or

ou go to who?

THE SUBJECT MINOR: Probation officer.

THE COURT: P.O., exactly.

9
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Ohdy; you cein make it it y9u ma%9 up your

own mind to co it.

It is demonstrated by your trustee status.

Cdcy, yuu UDC} leLva today.

MS. DUUSWOHTH; Thank yo0/ YOUr 2nor.

THE COURT: Thank you.

Do you have the order?

MS. DUCKSWORTH: Your Honor, 1 have to make

a nev adjustment in it, and t wili give it to you later.

Wait for me, 1 will be right out.

(Whereupon at 10:31 A.M. Oe pcoceeding5

recessed.)

ATTEST: Full, true, and accurate transcript.

1acD0NA	 .R.
fficial Court Reporter

Certilicdta No. 65
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2	 Minor: Stacie experienced difficulties in getting
g with her mother and stepfather, She van away

from home and was placed at Regina Rail as an
alternative to living with her parente. This proved
to be a beneficial placement for Stacte

The subject minor atsended ochooI at the Adult
Education Pvogram while at Regina Hall and made

Lit 9vac4, The eubjecs minor worked at the
Summer Program through the Youth Employment and used
her money for savingu And oiothinq articies.

a.	 Suge..nt Off ca oC Minor: On March 20,
1986, the subject nror W83 booked on Petition 443
- Curfew, Petition	 - Petty Lierceny, and
Petition #5 - Curfew. These Charges were handled
by placing the sublect minor on Formal Probation
and placing her at Regina Hall.

SUMMARY AN) EVALUATION:

The subject minor has completed her Probationary peuiod and
appears to have benefitted from Probation. Therefore, it is
respectfully recommended that Stacie Ann Campanelli be
terminated from Probation.

Respectfully suhmittPri,

ROBERT J. RANNEY
Director of Court Services

2

3

4

6

7

3

9

IT IS HEREBY ORDERED that the Wardship of Stacie Ann
Campanelli is terminated.

Dated this  7/4  day of Ikattle/1986.
22
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BARBARA DUCKSWORTH
Deputy Probation OfficecSupervisor
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CASE NO. J32374

DEPT. NO. XVI #

Ito 13 4 11 ri4

CLERK

JUVENILE DIVISION

IN THE EIGHTH JUDICIAL DISTRICT COURT or THE STATE OF NEVADA

IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK

* * *	 *	 * * *

In the Matter of

STACIE ANN CAMPANELLI,

Date of Birth: October 4, 1969,

A Minor, 17 Years of Age.

REASON FOR WARDSHIP:

On January 8, 1986, the subject minor admitted the
allegations in Petition #1 - Runaway, and Petition #2 -
Unmanageable.

TERMS OF COURT ORDER:

The subject minor was placed on Formal Supervision for six
months and Ordered to attend family counseling along with her
parents

All Court Orders have been met.

RESULTS OF TREATMENT:

1.	 Parents: Mr. and Mrs. Duncan were concerned and
cooperative parents. They experienced unmanageable
problems with Stacie while she was on si.4)ervision and
it became necessary for them to be counseled
contlnuously by this Officer on ways to compromise and
how to develop new trust with their daughter. Mrs.
Duncan, however, now feels that Stacie has made some
gains in communicating and feels that sLe can function
in the ummunity wihout the assistance of tne
Probation Department

)

)

) TERMINATION OF
) WARDSHIP REPORT
)
)
)
)
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Blackstone Civil/C	 Court Case inquiry

	Case 96-C-1 36066-C	 Just Ct. 93-F -04256
	

Statue CLOSED
Case*

	Plaintiff State of Nevada
	

Attorney Bell, Stewart L.

	

Defendant Sims, Thorns/ E
	

Attorney Archie, Robert
Judge Maupin, A William
	

Dept.	 7

Total 01 16 entries, presently displaying 11 through 18.
Entries are displayed most recent first.

Filed Date Description r==1
05/2211g95

IIIIIII

a=.

0611711096 REPORTER'S TRANSCRIPT UNCONDITIONAL WAIVER

IIIIIIIIII
NA 0/1996IIIIIIIIIII
IIIIIIIIIIIIIIII

IIIIIIIIIIIIIIIMMIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIII
For amThornas E

Filed By State of Nevada

06/10/1998 SENTENCING 08M5/1996

111111111...11=1=111

INFORMATION08/2411998

III IIII
05/24/1998 RIMIN	 BINDOVER Fee $0

District Case inquiry - Case Activity
Home

Summary
Case Activity
Calendar

Continuance
Minutes

Parties
Def. Detail
Next Co-Def,
Charges
Sentencing
Bail Bond
Judgments

District Casis
Party Search
Corp. Seench
Atty. Search
Bar* Search
ID Search

Calendar Day
Holidays

Help
Comments &

Feedback
Legal Notice

Entries: (1 - 10)1 01 -16)

Top Of Page Generated by ELACKSTONE ... the Judicial System
© 2007 AU RI hb Reserved, CMC Software

httplicourtgatc.c.oca.co.ciark.nv.us/DistrietCourtiespiCascActivity.asp?Stazt ..0011 	 3/12/2007
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	Casa 96-C-136066-C	 Just Ct. 93-F -04256	 Solos CLOSED
Casea

	

PlainUff State of Nevada 	 Attorney Bell. Stewart L

	

Dsfendant Sims. Thomas E
	

Attorney Archie, Robert
Judge Mampin, A. William	 Dept.	 7

Total of 3 entries, presently displaying 1 through 3.
Entries are typically displayed most recent first

Description
Minutes Judge	 Room

Outcome Scheduled Per

08107/1996 at 09:00 AM
1111111MMIE
FINE PAID

08t05/1993 at 09- 00 AM

Maupin, A. Wiliam
Sims, Thomas F

IIMIIMIMIIIIIIIIIIIIIIIIIIIINIIIIIIIIIIIIIIIIIIMIMIIIII
EMIT I

11111.1 NM
GRANTED

Maupin, ft William
Sims, Thomas E

06/10/1996 at C:93XIAM
MEI IN=

IMMINIMIIIMMIIII

iME:21
Maupin, A. Wiliam 111111111
Sims, Thomas E

Blackstone Civil/Criminal/41km Court Case Inquiry
	 Page 1 of I

District Case Inquiry - Calendar
Home

Summary
Case Activity
Calendar
Continuance
Minutes

Parties
Def. Detail
Next Co-Def.
Charges
Sentencing
Bail Bond
Judgments

District Case
Party Search
Corp. Search
Atty, Search
Sara Search
ID Search

Calendar Day
Holidays

Help
Comments &

Feedback
Legal Notice

Click on uYesI vi	 Mutes for	 has ng.

Entries: (1 3)

Top Of Page	 Generated by BLACK 	 E the Judicial System

	

ollt 2007 Al RI his	 CRIC Software
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Biackstone Civii/Crimineill/te Court Case inquiry
	

Page 1 of

District Case inquiry - Minutes
Home

	

Citaie 96-C-1 36066-C	 Just Cl. 93-F -04256	 Status CLOSED
Case.

	Plaintiff State of Nevada
	

Attorney Bell, Stewart L.

	

Delemient Sims, Thomas E
	

Attorney Archlw Robert
Judge Maupin, A. William	 Dept	 7

Event 06/10/1996 at MOO AM	 1NMAL ARRAIGNMENT
Hoard By Maupin, A. Wiliam

Officals LORI BROWN, Court Clerk
PATSY SMITH, Reporter/Recorder

Parties 0000 -	 State of Nevada
Si
003649	 Kephart, Wiliam D.
0001	 Sims, Thomas E
Di
002574
	

Archie, Robert

GUILTY PLEA AGREEMENT FILED IN OPEN COURT. NEGOTIATIONS: Deft
will pieed
guilty to the reduced charges contained in the information on file. If the
PSI reflects no new felony charges, and the only arrest being a misdemeanor
battery and possession at controlled substance, the State will recommend a
line of $1,500 on each count If the Court le not Inclined to follow same,
deft. will be permitted to withdrew his pleas. Should the PSI contain new
charges, the State retsina the right to argue at the time of sentencing.
DEFT, SIMS ARRAIGNED and PLED GUILTY to COUNT I CARRYING
CONCEALED WEAPON
(GM) and COUNT II - CONSPIRACY TO POSSESS CONTROLLED
SUBSTANCE WIT1-1 INTENT
TO SELL (GM). Court accepted plea, referred matter to P & P and ORDERED set
for sentencing. COURT FURTHER ORDERED, Deft to report to the Div_ of
Parole and Probation at 319 South Third Street immediately upon leaving
court and failure to do so will result in a bench warrant.

Summary
Case Activity
Calendar
Continuance
Minutes

Parkes
Def. Detail
Newt Co-Def.
Charges
Sentencing
Ball Bond
Judgments

District Case
Party Search
Corp Seam'',
Atty. Search
Bar# Search
ID Search

Calendar Day
Holidays

Help
Comments &
Feedback

Legal Notice

Yes

Yes
Yes

Yes

RIC

3-5-969:00 A.M. SENTENCING

Due to time restraints and individual ease loads, the above cast record may not reflect all
information to date.

Top Of Page	 Generated by BLACKSTONE the Judicial System
eti 20.7 AM Rights Reserved, CMC Software

http://courtgate ,coca.co.clark-nv.usiDistrictCourt/Asp/Minutes.asp?ItemNo40018tSched.,. 3/1212007
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Blackstone Civil/Crimui
	

Inquiry
	

Page 1 of

District Case inquiry - Minutes
home

	

Case 98-C-136068-C	 Just Ct. 93-F -04258	 Status CLOSED
Case%

	

Plaintiff State of	 Nevada
	

Attorney Bell, Stewart L.

	

Defendant Sims, Thomas E
	

Attorney Archie, Robert

	

Judge Maupin, 	A. William
	

Dept.	 7

Event 08/05/199e at 09:00 AM
	

SENTENCING

Heard By Maupin, A. Wiliam

Officers LORI BROWN, Court Clerk
CONNIE MILLER, Reporter/Recorder

	

Parties 0000 -	 State of Nevada
	

Yes
Si

	

004515
	

Tobiasson. Melanie A.	 Yes

	

0001 -	 Sims, Thomas E
	

Yes
Di

	

004784
	

Walton, Stanley A.	 Yes

Kathleen Houlihan of the Division of Parole Probation present Conference
at the bench between Court and counsel. DEFT. SIMS ADJUDGED GUILTY of
COUNT

- CARRYING CONCEALED WEAPON (GM), and COUNT II- CONSPIRACY
TO POSSESS
CONTROLLED SUBSTANCE WITH INTENT TO SELL (OM). Matter submitted,
Pursuant
to statute, the $25.00 Administrative Assessment and $80 Drug Anatyis Fees
are imposed. COURT ORDERED, as to Count I - Deft. SENTENCED to a $1,500
FINE: as to Count II - Deft SENTENCED to a $1,500 FINE. FURTHER, matter
SET for status cheek as to same.

Summary
Case Activity
Calendar

Continuance
Minutes

Parties
Def. Detail
Next Co-Def,
Charges
Sentencing
Bail Bond
Judgments

District Case
Party Searcii
Corp. Search
Atty. Search
Brine Search
ID Search

Calendar Day
Poiidays

Help
Comments &

Feedback
Legal Notice

NIC

8-7-96 9:00 AM. STATUS CHECK: FINE

Due to VIM restraints and Individual NM loads, the above ease record may not reflect all
information to date.

Top Of Page
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te Court Case inquiry
4110	

Pagel of IBlackstone CiviliCrimi

District Case Inquiry - Minutes
Home

Summary
Case Activity
Calendar

Cordinuance
Minutes

Parties
De. Detail
Next Co-Def.
Charges
Sentencing
Bail Bond
Judgments

District Case
Party Search
Corp. Search
Atty. Search
Srait Search
ID Search

Calendar Day
Holidays

	Case 96-C-1 	36066-C	 Just Ct. 93-F -04256
	

Status CLOSED
Cued

	Plaintiff State of	 Nevada	 Attorney Bell, Stewart L

	

Defendant Sims, 	 Thomas E
	

Attorney Archie, Robert

	

Judge Meupin,	 k	 Dept.	 7

Event 08/07/1996 at 09:00 AM	 STATUS CHECK FINE

Heard By Maupin, A. William
Officers LORI BROWN, Court Clerk

CONNIE MILLER, Reporter/Recorder

	

Partite 0000 -	 State of Nevada
Si

	

003649	 Kephart, William D.

	

0001 -	 Sims, Thomas E
Di

	

004784
	

Welton, Stanley A.

Deft's presence waived. As proof of total payment of $3,085 has been
provided to the Court this date, COURT ORDERED, matter OFF CALENDAR,

Yes

Yes
No

Yes

Help
Comments &
Feedback Doe to time restraints and individual case loads, the above case record may not reflect all

Legal Notice inton'stetion to date,

Top Of Page
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IPPage; 1 Document Name: titled_
m
--6" QURYmm	 PAGE:	 1.1m
=31 DEFN ID: 00287679 NAME: SIMS, THOMAS EDWARD

	
ADULT/UV: ADULT

DOE: 01/11/1958 RACE: WHITE	 SEX: MALE
**SUMMARY DATA** LODGING: 007 IN CUSTODY;
RELEASE DATE: 12/06/1993 FACILITY: OUT HOUSING:

---DEF DESCRIPTION--
DEFN ID: 00287679 SEQ NO: 01 HEIGHT: 508 WEIGHT: 120 HAIR: BLONDE

EYES: HAZEL	 SMT:
BIRTH CITY: HOLLYWOOD	 BIRTH STATE: CA
BIRTH COUNTRY:	 SOC SEC NO: 530549360

------DEFENDANT

--ADDRESS--
DFFN ID: 00287679 SEQ NO: 01 ADDRESS: 3608 VILLA KNOLLS

ADDRESS:	 CITY: LAS VEGAS
ZIP: 891000000 VERIFY DATE:	 (DATE ENTERED:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

STATE: NV

JA009452



•
Page: 1 Document Name: untitled

'11 QUAY
PAGE:	 2

	 CASE 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 30A01740X RELATED CASE: 76F01954A

JURISDICTION: JC LAS VEGAS	 CASE CATEGORY: NARCOTICS
CASE TYPE: FELONY	 MULTI DREW IND: X AGENCY: METRO POLICE
JUDGE: UNASSIGNED JUDGE	 PROSECUTOR: UNASSIGNED PROSECUTOR

taR	 @PCN NUMBER: 3000174024 OSEND/GET:
**SUMMARY DATA STATUS: ACTIVE 	 ARRESTED: 06/10/1976

SUEP REQ:	 DERN NAME: SIMS, THOMAS EDWARD
CRG TYPE: COMPLAINT	 SCHED DATE: 12/25/1981 PRO; SCHD DISMISSAL
JUDGE; JUSTICE COURT	 SCREENING:
COMPLAINT: 06/30/1976 INFO/INDICT: 	 ORIG TRACK:

---SCHEDULED EVENT--
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 30A01740X SCHED DATE; 12/25/1981

SCHD PROCEED: SCUD DISMISSAL TIME:	 JUDGE: JUSTICE COURT

--CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00267679 30A017402( COMPLAINT	 06/30/1976

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009453



Page: 1 Document Name: untitled
=

1:13 QURY
4=.
	

PA05;	 0
	 CHARGE/DISP----

DEFN TD: 00287679 CASE NO: 10A01740X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001
7	 CHARGE: CONSP SALE OF CONT. SUBSTANCE SCHEDULES I OR II 	 FGM: FELONY

DR/CITATION NO: 7631070 	 OPCN NUMBER: 3000174024 @SYS ID: 001
DIP INDICATOR: Y DATE: 01/01/1500 ACTION: DISMISSED
REASON: DISMISSED PER AGENCY REQUEST 	 PROCEEDING: SCHD DISMISSAL
PROSECUTOR: UNASSIGNED PROSECUTOR	 JUDGE: UNASSIGNED JUDGE

MEN ID: 00287679 CASE NO: 30A01740X CEO TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 002
CHARGE: SALE OF CONTROLLED SUBSTANCE/SCHEDULES I OR II 	 IDPCM; FELONY
DR/CITATION NO: 7611070 	 @PCN NUMBER: 3000174024 @SYS ID: 002
DISP INDICATOR: Y DATE: 01/01/1900 ACTION; DISMISSED
REASON: DISMISSED PER AGENCY REQUEST 	 PROCEEDING: SCHD DISMISSAL
PROSECUTOR: UNASSIGNED PROSECUTOR	 JUDGE: UNASSIGNED JUDGE

DEFN ID: 00297679 CASE NO 10A01740X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001
CHARGE; POSSESSION OF CONTROLLED SUBSTANCE 	 FGM: FELONY
DR/CITATION NO: 7611070	 OPCN NUMBER: 3000174024 ?SYS ID: 003
DISP INDICATOR: Y DATE; 01/01/1900 ACTION: DISMISSED
REASON: DISMISSED PER AGENCY REQUEST	 PROCEEDING: SCHD DISMISSAL
PROSECUTOR: UNASSIGNED PROSECUTOR 	 JUDGE: UNASSIGNED JUDGE

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009454



Page : Document Name; untitled

-7; QURY-01
PAGE:	 4

1
w	 	 EVENT 	-,1
-4 EYN ID: 00267679 CASE NO: 30A01740X DATE; 06/20/1976r,

1	 PROCEEDING: ARRESTED	 SCALED DATE: 06/30/1976_
a)	 SCHD PROCEED: OTHER 	 EVENT ACTION: COMPLETED
..	 REASON; ARRESTEDul-,1	 PROSECUTOR:	 JUDGE; ARRESTED

---DEFENDANT NAME---
D8FN ID	 CASE NO SEQ NO	 NAME
00267679 20A01740X	 01	 8IMS, THOMAS EDWARD

--OTHER AGENCY NO
DEM ID	 CASE NO OTHER AGENCY NO	 AGENCY
00287679 30A01740X 7632070	 METRO POLICE

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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Page: 1 Document Name: untitled
•po

QURY
PAGE:

es)	 	 CASE 	
714 DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B RELATED CASE: 81F0274413

JURISDICTION: DISTRICT COURT CASE CATEGORY: NARCOTICS
CASE TYPE: FELONY	 MULTI DEFN INC: 13 AGENCY: METRO POLICEt7;, JUDGE: CARL J CHRISTENSEN 	 PROSECUTOR: ROBERT J MILLER
TRACK:	 DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE
OPCN NUMBER: 8105536202 SEND/GET:

**SUMMARY DATA** STATUS: CLOSED 	 ARRESTED: 03/07/1984
SUBP REQ:	 DEFN NAME: SIMS, THOMAS EDWARD
CRG TYPE: COMPLAINT	 SCHED DATE:	 PRO:
COMPLAINT: 10/06/1981 INFO/INDICT: 	 ORIG TRACK:
ORIG CASE #:	 CASE FINDING: 06/18/1984 GUILTY FINDING: Y
SENT DECISION; 07/17/1984 ACTION: PLED GUILTY
REASON; OTHER COUNT(S) DISMISSED 	 OFFICER ID:

--CHARGE ACTIVITY--
DERN It)	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 81055362B COMPLAINT	 10/06/1981

** PRE8s ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009456



rage: 1 Document Name: u titled
=

OURY-0	RAGE:	 6
	 CHARGE/1)1SP--

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 810553628 CHG TYPE: COmPLAINT	 COUNT: 001
In11
	 CHARGE: MANUFACTURING/CULTIVATING CONTROLLED SUBSTANCES 	 FGM: FELONY

CO
	 DR/CITATION NO:	 OPCN NUMBER: 8105536202 WSYS ID: 001

DISP INDICATOR: Y DATE: 07/17/1984 ACTION: DISMISSED
,o	 REASON: PLED GUILTY TO OTHER COUNT(S) 	 PROCEEDING: SENTENCING

PROSECUTOR: ROBERT J MILLER 	 JUDGE: CARL J CHRISTENSEN
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 002

CHARGE: TRANSPORT A CONTROLLED SUBSTANCE 	 FGM: FELONY
DR/CITATION NO:	 WPCN NUMBER; 8105536202 asys ID: 002
DISP INDICATOR: I DATE: 06/18/1984 ACTION: PLED GUILTY
REASON: OTHER COUNT(S) nismIsseD	 PROCEEDING; JURY TRIAL
PROSECUTOR; ROBERT J MILLER 	 JUDGE: CARL J CHRISTENSEN
DISP CHARGE: TRANSPORT A CONTROLLED SUBSTANCE
OFGM; FELONY	 IN CUSTODY:

----oLn SENTENCE----
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B CHG TYPE; COMPLAINT

TYPE: CR TIME SV DATE: 07/17/1984 DESCRIPTION:
LENGTH; 61)	 AMOUNT:	 FINE TYPE:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

COUNT: 002

JA009457



Page: 1 Document Name: untitled

QURY
PACE:	 7

-OLD SENTEICE--
DEFN ID: 00267679 CASE NO: 81055362B CHG TYPE: COMPLAINT	 COUNT: 002

• TYPE: PRISON	 DATE: 07/17/1984 DESCRIPTION:
,2D	 LENGTH: 6Y	 AMOUNT;	 FINE TYPE:
op

	 CHARGE/DISP----
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B CHG TYPE: COMPLAINT	 COUNT; 003

CHARGE: POSSESSION OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SCHD I-IT 1XFGM: FELONY
DR/CITATION NO;	 4PCN NUMBER: 8105536202 *SYS ID: 003
DISP INDICATOR; Y DATE: 06/18/1984 ACTION: PLED GUILTY
REASON; OTHER COUNT(S) DISMISSED 	 PROCEEDING: JURY TRIAL
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: CARL J CHRISTENSEN
DISP CHARGE: POSSESSION OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SCHD I-II
COFGM: FELONY	 QIN CUSTODY:

----OLD SENTENCE--
DEFN ID: 00287679 CASE NO: B1055382E CHG TYPE: COMPLAINT

	
COUNT: 003

TYPE: PROBATION DATE: 07/17/1984 DESCRIPTION:
LENGTH: SY	 AMOUNT:	 FINE TYPE:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009458



Page: I DoCument Name: untItled

QURY

----OLD SENTENCE--
DEFN ID: 00267679 CASE NO: 81055362E CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 003

TYPE: SUSPENDED DATE: 07/17/1984 DESCRIPTION: CONSECTIVE
4:o	 LENGTH: ICY	 AMOUNT:	 FINE TYPE:

-----CHARGS/DISP----
DEM ID: 00287679 CASE NO: 81055362B CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 004

CHARGE: CONS? MANUFACTURE/CULTIVATE CONTROLLED SUBSTANCES FOM: FELONY
DR/CITATION NO:	 00CN NUMBER: 8105536202 OSYS ID: 004
DISP INDICATOR: Y DATE: 07/17/1984 ACTION: DISMISSED
REASON: PLED GUILTY TO OTHER COUNT(S) 	 PROCEEDING: SENTENCING
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: CARL a CHRISTENSEN

-EVENT---
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B DATE: 07/17/1984

PROCEEDING: SENTENCING	 SCHED DATE: 07/17/1984
SCHD PROCEED: SENTENCING	 EVENT ACTION: SENT DECIS
REASON: SEE CHARGE/DISPOSITION/SENT RECORDS
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: CARL J CHRISTENSEN
DEFENSE ATT: FRANK J CREMEN

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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S	 •
Page: 1 Document Name: untitled

AD

QURY
PAGE:	 9

	 EVENT 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B DATE: 06/18/1984

PROCEEDING: JURY TRIAL	 SCHED DATE: 06/18/1984
SCHD PROCEED: JURY TRIAL	 EVENT ACTION: CASE FINDING
REASON: SEE CHARGE/DISPOSITION RECORD
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: THOMAS °DONNELL
DEFENSE ATT: FRANK J CREMEN

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362E DATE: 06/13/1984
PROCEEDING: CALENDAR CALL SCHED DATE: 06/13/1984
SCHD PROCEED: CALENDAR CALL EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: TRANSFER TO OVERFLOW
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER 	 JUDGE: MICHAEL J WENDELL
DEFENSE ATT: FRANK J CREMEN

DFFN ID: 00287679 CASE NO: 81055362B DATE: 03/12/1984
PROCEEDING: MOTIONS 	 SCHED DATE: 03/12/1984
SCHD PROCEED; MOTIONS	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: MOTION GRANTED
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: MICHAEL J WENDELL
DEFENSE ATT: ROBERT ARCH/E

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009460



Page: 1 Document Name: 0titled

'41 QURY-0=.1
ca	 	 EVENT-.4
'11 DEFN ID: 00287C79 CASE NO: 8105536213 DATE: 03/07/1984p.31	 PROCEEDING: OTHER	 SCHED DATE: 03/07/1984

SCHD PROCEED: OTHER	 EVENT ACTION: CONTINUEDmm4.	 REASON: CONTINUE TO CONFIRM ATTORNEY
G.4	 PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: MICHAEL J WENDELL

DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

--DEFENDANT NAME---
DEFN ID	 CASE NO SEQ NO	 NAME
00287679 81055362B	 01	 SIMS, THOMAS EDWARD

--OTHER AGENCY NO.--
ORFN ID	 CASE NO OTHER AGENCY NO 	 AGENCY
00267679 81055362B	 8156798	 METRO POLICE

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

PAGE:	 10

JA009461.



41Page: 1 Document Name: u 1!titled
70

=VI QURY
1
0	 	 CASE 	

DEN ID: 00287679 CASE NO: 84065802X RELATED CASE: 82F04640X
1	 JURISDICTION: DISTRICT COURT CASE CATEGORY:

CASE TYPE: FELONY	 MULTI DEFN IND: X AGENCY: DIST ATTY
JUDGE: JAMES BIXLER	 PROSECUTOR: CHARLES A PAINE
@PCN NUMBER: 8406580224 END/GET:

**SUMMARY DATA** STATUS: CLOSED 	 ARRESTED: 10/29/1982
SUBP REQ:	 DEFN NAME: SIMS, THOMAS EDWARD
CHG TYPE: INFORMATION SCHED DATE:	 PRO:
COMPLAINT: 10/2711982 INFO/INDICT: 04/02/1984 ORIG TRACK:
ORIG CASE #: 82F04640X CASE FINDING: 0'7/05/1984 GUILTY FINDING:
SENT DECISION:	 ACTION: DISMISSED
REASON: UNKNOWN DISMISSAL REASON 	 OFFICER ID:
NAME:	 PUP DEP it; P84-0568

--CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 $4065802X INFORMATION 04/02/1984

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

PAGE:	 11

JAC) 09462



Page: 1 Document Name: untitled

WRY
1	 PACE;	 12
0 -----CHAROE/DISP--

DEFN ID: 00287679 CASE NO; 84065802X CHO TYPE: INFORMATION COUNT: 001
CHARGE; FAILURE TO APPEAR AFTER ADMISSION TO BAIL	 FGM: FELONY

2 DR/CITATION NO:	 @PCN NUMBER: 8406580224 *SYS ID: 001
DISP INDICATOR: Y DATE: 07/05/1984 ACTION: DISMISSED
REASON: UNKNOWN DISMISSAL REASON	 PROCEEDING: CALENDAR CALL
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: ADDELIAR D GUY

---CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 84065802X COMPLAINT 	 10/27/1982

-----CHARGE/DISP----
DEPN ID: 00287679 CASE NO: 84065802X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001

CHARGE: FAILURE TO APPEAR AFTER ADMISSION TO BAIL 	 OFGM: FELONY
DISP INDICATOR: Y DATE: 03/19/1984 ACTION; BOUND OVER
REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER PROCEEDING: PRELIM HEARING
PROSECUTOR: THOMAS LEEN 	 JUDGE: JAMES BIXLER

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009463



PAL:
	EVENT	

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 84065802X DATE: 07/05/1984
PROCEEDING: CALENDAR CALL SCHED DATE: 07/05/1984
SCHD PROCEED: CALENDAR CALL EVENT ACTION: CASE FINDING
REASON: SEE CHARGE/DISPOSITION RECORD
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: ADDELIAR D GUY
DEFENSE ATT: FRANK J CREMBN

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 84065802X DATE: 04/05/1984
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 04/08/1984
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: ARRAIGNMENT COMPLETED
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: ADDELIAR D GUY
DEFENSE ATT: MORGAN D HARRIS

DEFN ID: 00287679 CASE NO 84065802X DATE: 03/1911984
PROCEEDING: PRELIM HEARING SHED DATE: 03/19/1984
SCHD PROCEED: PRELIM HEARING EVENT ACTION: BOUND OVER
REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER
PROSECUTOR: THOMAS LEEN	 JUDGE: JAMES B/XLER
DEFENSE ATT 2 FRANK J CREMEN

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009464



4111	 4110
Page: I Document Name: Untitled

QURY
=
co	

PAGE:	 34
-4

	

	 	 EVENT 	
DEFN In: 00287679 CASE NO: 84065802X DATE; 03/07/1984

PROCEEDING; FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 03/07/1984
co	 SCHD PROCEED: FELONY ARRCN	 EVENT ACTION: CONTINUED

REASON: CONTINUED FOR PRELIMINARY HEARING
PROSECUTOR: THOMAS LREN	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFENSE ATT; SCOTT L BINDRUP

DEM ID: 00287679 CASE NO: 84065802X DATE: 03/06/1984
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHSO DATE: 03/06/1984
SCUD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTINUE TO CONFIRM ATTORNEY
PROSECUTOR: WILLIAM HENRY 	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 84065802X DATE: 10/29/1982
PROCEEDING: FELONY ARRGN 	 SCHED DATE: 10/29/1982
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: ARREST WARRANT ISSUED
PROSECUTOR: VINCENT A CONSUL 	 JUDGE: JAMES BIXLER ****
DEFENSE ATT: WITHOUT COUNSEL

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE It*
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—DEFENDANT NAME--

7,-I DEFN ID CASE NO BEQ NO	 NAME
..1.=

00287679 84065802X 01	 SIMS, THOMAS EDWARD

cr'
--OTHER AGENCY NO.--

DEFN ID CASE NO OTHER AGENCY NO	 AGENCY
00257679 84065802X C65802

	
DISTRICT COURT

00287679 84065802X
	

8156798
	

DIST ATTY
** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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n DEM ID: 00287679 CASE NO:
JURISDICTION: D4STRICT= CASE TYPE: FELONY
JUDGE: JOHN P MENDOZA

PAGE:	 16
	  CASE 	

86076904X RELATED CASE: 86P01400X
COURT CASE CATEGORY: NARCOTICS

MULTI DEFN IN]) : X AGENCY: OTHER
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE

TRACK:	 DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES
DEFNSE ATTY TYPE: RETAINED	 INTERPRETER:
COPCN NUMBER: 8607690424 OSEND/GET:

**SUMMARY DATA STATUS; CLOSED
	

ARRESTED: 03/21/1986
SUB? REQ:	 DEFN NAME: SIMMS, THOMAS EDWARD
CHG TYPE: INFORMATION SORE]) DATE;	 PRO:
JUDGE;	 SCREENING: 03/21/1986
COMPLAINT: 03/24/1986 INFO/INDICT: 12/03/1986 ORIG TRACK:
ORIG CASE #: W605385XX CASE FINDING: 01/3011987 GUILTY FINDING: Y
SENT DECISION: 03/05/1987 ACTION: PLED GUILTY
REASON: PLEAD GUILTY TO AMEND INFORMATION OFFICER ID;

---CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 86076904X INFORMATION 12/01/1986

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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	 CHARGE/DISP----

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHG TYPE: INFORMATION COUNT: 001
7	 CHARGE: POSSESSION OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SCHD I-II OFGM: FELONY

DR/CITATION NO:	 OPCN NUMBER': 8607690424 OSYS ID: 001
DISP INDICATOR: Y DATE: 01/30/1987 ACTION: PLED GUILTY
REASON: PLEAD GUILTY TO AMEND INFORMATION PROCEEDING: CALENDAR CALL
PROSECUTOR: REX BELL JR 	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DISP CHARGE: POSSESSION OP CONTROLLED SUBSTANCE
OFGM: FELONY	 OIN CUSTODY:

----OLD SENTENCE--
DEM ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHO TYPE: INFORMATION COUNT: 001

TYPE: PRISON	 DATE: 03/05/1987 DESCRIPTION; CONSECTIVE
LENGTH: 6Y	 AMOUNT:	 FIVE TYPE:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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	 CHARCODISP----

,771 DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHG TYPE: INFORMATION COUNT: 002
CHARGE: BRIBERY OP PUBLIC OFFICER	 q24FGM: FELONY

= DR/CITATION NO:	 @PCN NUMBER: 8607690424 @SYS ID: 002
DISP INDICATOR: Y DATE: 01/30/1987 ACTION: DISMISSED
REASON: PLEAD GUILTY TO AMEND INFORMATION PROCEEDING: CALENDAR CALL
PROSECUTOR: REX BELL JR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA

---CHARGE ACTIVITY--
DEM ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 86076904X COMPLAINT 	 03/24/1986

_......--CHARGE/DISP----
DFFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001

CHARGE: possEssioN OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SCHD I-II @FGM: PELONY
DISP INDICATOR: Y DATE: 12/63/1986 ACTION: BOUND OVER
REASON: HELD TO ANSER TO DIST COURT ARRAIG PROCEEDING: DECISION
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE 	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM

#* PRESS ENTER FOR NEXT PAGE *1
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	 -----CHARGE/DISP--

Z1 DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 002
CHARGE: BRIBERY OF PUBLIC OFFICER

	
@FGM: FELONY

DISP INDICATOR: Y DATE: 12/03/1986 ACTION: BOUND OVER
REASON: HELD TO MISER TO DIST COURT ARRAIG PROCEEDING: DECISION
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE

	
JUDGE: DANIEL AHLSTROM

- --CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CRG TYPE	 DATE
00287679 86076904X ARRST/SCREEN 03/21/1986

--CHARGE/DISP----
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X CHG TYPE: ARRST/SCREEN COUNT: 001

CHARGE: POSSESSION OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SCHD T-TT 	 FGM: FELONY
DISP INDICATOR: Y DATE: 03/24/1986 ACTION: APPROVED
REASON: APPROVED AS CHARGED	 PROCEEDING: SCREENING
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE:
DISP CHARGE: POSSESSION OF CON SUB W/INTENT TO SELL-SOHD I-II
@FGM: FELONY	 @IN CUSTODY:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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PAGE:	 201
-4	 	 CHARGE/DISP----a.
a.-4 DEFN ID: 00287679 CASE NO: 66076904X CHG TYPE: ARRST/SCREEN COUNT: 0021,4
....	 CHARGE: BRIBERY OF PUBLIC OFFICER 	 OFGM: FELONY'
m	 DISY INDICATOR: Y DATE: 03/24/1986 ACTION: APPROVED=
m4. REASON: APPROVED AS CHARGED 	 PROCEEDING: SCREENING-,hcA	 PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE 	 JUDGE:

DISP CHARGE: BRIBERY OF PUBLIC OFFICER
CIFGM: FELONY	 IN CUSTODY:

	  -EVENT 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 03/05/1987

PROCEEDING: SENTENCING	 SCHED DATE: 03/05/1987
SCHD PROCEED: SENTENCING 	 EVENT ACTION: SENT DECIS
REASON: SSE CHARGE/DISPOSITION/SENT RECORDS
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE 	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT TACAKES

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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Dans/ ID: 00287679 CASE NO:
PROCEEDING: OTHER
SCHD PROCEED: OTHER

86076904X DATE: 02/03/1987
SCHED DATE: 02/03/1987

EVENT ACTION: COMPLETED

PAGE:	 21

REASON: REASON UNKNOWN
PROSECUTOR: REX BELL JR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

nEFN ID: 00297679 CASE NO: 86076904X DATE: 01/30/1987
PROCEEDING: OTHER	 SCHED DATE: 01130/1987
SCHD PROCEED: OTHER	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: WR/T DENIED
PROSECUTOR: REX DELL JR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

DEM ID; 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 01/30/1997
PROCEEDING: MOTIONS 	 SCHED DATE: 02/02/1987
SCUD PROCEED: JURY TRIAL 	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON; VACATED
PROSECUTOR: REX BELL JR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAXES

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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''S n DEEN ID: 00287679 CASE NO 86076904X DATE: 01/30/1987
PROCEEDING: CALENDAR CALL SCHED DATE: 01/30/1987
SCHD PROCEED; CALENDAR CALL EVENT ACTION; CASE FINDING
REASON SEE CHARGE/DISPOSITION RECORD
PROSECUTOR: REX BELL JR 	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKE$

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 01/29/1987
PROCEEDING: OTHER	 SCRED DATE: 01/29/1987
SCHD PROCEED: OTHER 	 EVENT ACT/ON: CONTINUED
REASON: REASON UNKNOWN
PROSECUTOR: REX BELL JR	 JUDGE: JOHN F mamozA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAXES

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 8607.5904X DATE; 01/29/1987
PROCEEDING: CALENDAR CALL SCHED DATE: 01/29/1987
SCHD PROCEED: CALENDAR CALL EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: REASON UNKNOWN
PROSECUTOR: REX BELL JR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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	 EVENT 	
DEFN ID: 00267679 CASE NO 86076904X DATE: 01/27/1987to,

PROCEEDING: OTHER	 SCHED DATE: 01/27/1987
SCHD PROCEED: OTHER	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: REASON UNKNOWN
PROSECUTOR: REX BELL IR	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

DEFN ID; 00267679 CASE NO: 86076904X DATE: 12/23/1966
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 12/23/1986
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: ARRAIGNMENT COMPLETED
PROSECUTOR: ROBERT J KILLER 	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 12/18/1906
PROCEEDING: FELONY ARRGN 	 SCHED DATE: 12/16/1966
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: REASON UNKNOWN
PROSECUTOR: ROBERT J MILLER	 JUDGE: JOHN F MENDOZA
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

** PRESS ENTER POR NEXT PAGE **
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	 EVENT 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO 86076904X DATE: 12/03/1986

PROCEEDING: DECISION	 SCHED DATE: 12/03/1986
SCHD PROCEED: PRELIM HEARING EVENT ACTION: BOUND OVER
REASON: HELD TO ANSWER TO DIST COURT ARRAIG
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKRS

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 11/19/1986
PROCEEDING: OTHER	 SCHED DATE: 11/19/1986
SCHD PROCEED: OTHER	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTINUE FOR DECISION
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 jUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 11/17/1986
PROCEEDING: FELONY ARRGN 	 SCHED DATE: 11/17/1986
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: ESTABLISH JUSTICE COURT ARRAIGN CAL
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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DEFN TD: 00287679 CASE NO 86076904X DATE: 10/16/1986

PROCEEDING: ARGUMENT	 SCHED DATE: 10/16/1986
SCHD PROCEED: ARGUMENT	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: ESTABLISH JUSTICE COURT ARRAIGN CAL

PAGE:	 25

07	 PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 09/17/1986

PROCEEDING: PRELIM HEARING SCHED DATE: 09/17/1986
SCUD PROCEED: PRELIM HEARING EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTINUE POR DECISION
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: DANIEL AHLSTROM
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 08/08/1986
PROCEEDING; MOTIONS	 SCHED DATE: 08/13/1986
SCHD PROCEED: PRELIM REARING EVENT ACTION: CONTINUED
REASON; CONTINUED FOR PRELIMINARY HEARING
PROSECUTOR: MICHAEL °CALLAGHAN	 JUDGE: JOSEPH T EONAVENTURE - DC
DEFENSE ATT: ROBERT LEGAKES

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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----WENT	
• DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 04/11/1988

PROCEEDING; FELONY ARRGN 	 SCHED DATE: 04/11/1986
SOHO PROCEED: FELONY ARRGN 	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTINURD FOR PRELIMINARY HEARING
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: JOSEPH T BONAVENTURR - DC
DEFENSE ATT; ROBERT LEGAKES

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 66076904X DATE: 03/25/1586
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 01/25/1986
SCHD PROCEED; OTHER	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: ARREST WARRANT ISSUED
PROSECUTOR:	 JUDGE: JOSEPH T SONAVENTURE - DC

DLYN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE; 03/24/1986
PROCEEDING: SCREENING	 SCHED DATE: 03/28/1986
SCI-ID PROCEED: SCREENING	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: TRANSFERRED TO JC
PROSECUTOR: ATTORNEY GENERAL CASE	 JUDGE: DA LIAISON-FELONY

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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EVENT---
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X DATE: 03/21/1986

PROCEEDING: OTHER	 SCHED DATE: 03/21/1986
&CH ID PROCEED: OTHER	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: ARREST WARRANT REQUEST

'5)	 PROSECUTOR:	 JUDGE: WARRANT REQUEST

---DEFENDANT
DEFN ID	 CASE NO SEQ NO	 NAME
00287679 86076904X	 01	 SIMMS, THOMAS EDWARD

----CASE NOTE--
DrFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X SEQ NO: 01 JUR75DICTION: JC LAS VEGAS

NOTE: 041186-P.BYRNES ARTY GEN OFF PRESENT,
DEFN ID: 00287679 CASE NO 86076904X SE° NO: 02 JURISDICTION; JC LAS VEGAS

NOTE: 091786-DEF TO FILE HREIFS.
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X SE° NO 03 JURISDICTION: JC LAS VEGAS

NOTE: 101686-P. BYRNES ATTY GEN OFF PRESENT
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X sEQ NO: 04 JURISDICTION: JC LAS VEGAS

NOTE: 111086-MOTION TO DISMISS FILED.
** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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	 CASE NOTE

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 86076904X SEQ NO 05 JURISDICTION: JC LAS VEGAS
1	 NOTE: 120386-P. BYRNES ATTY GEN OFF PRESENT.

--OTHER AGENCY NO.--
J.)EPN ID	 CASE NO OTHER AGENCY NO

	
AGENCY

00287679 86076904X C76904
	

DISTRICT COURT
00287679 86076904X UNKNOWN

	
OTHER

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

JA009479



=0"

▪ 

QURY
1

CASE 	
r7j DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X RELATED CASE: 96136066X

JURISDICTION: DISTRICT COURT CASE CATEGORY; NARCOTICS
CASE TYPE: FELONY	 MULTI DEFN IND: X AGENCY: METRO POLICE
JUDGE: WILLIAM A KAUPIN	 PROSECUTOR: LYNN M ROBINSON

TRACK:	 DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE
DEFNSE ATTY TYPE: RETAINED	 INTERPRETER:
@PON NUMBER; 9320425624 @SEND/GET:

**SUMMARY DATA** STATUS: CLOSED	 ARRESTED: 05/13/1993
SUBP REQ: 08/21/1993 DEPN NAME: SIMS, THOMAS EDWARD
CHG TYPE: INFORMATION SCHED DATE:	 PRO:
JUDGE:	 SCREENING: 06/09/1993
COMPLAINT: 06/10/1993 INFO/INDICT: 05/23/1996 ORIG TRACK:
ORIG CASE #:	 CASE FINDING: 06/10/1996 GUILTY FINDING: Y
SENT DECISION: 08/05/1996 ACTION; PLED GUILTY
REASON; NEGO. IN JUSTICE COURT	 OFFICER ID: MP2942
NAME; FLETCHER, THOMAS I 	 PUB DEF #:

--CHARGE ACTIVITY--
DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00297679 93F04256X INFORMATION 05/23/1996

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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	 CHARGE/DISP----

DEFN ID: 00287679 CASE NO 93F04256X CHO TYPE: INFORMATION COUNT: 001
CHARGE: POSSESSION MARIJUANA WITH INTENT TO SELL	 @FGM: FELONY
OR/CITAT1ON NO: 9305131456 4PCN NUMBER: 9320425624 asYs ID: 001
DISP INDICATOR: Y DATE: 06/10/1996 ACTION: PLED GUILTY
REASON: NEGO. IN JUSTICE COURT	 PROCEEDING: FELONY ARRGN
PROSECUTOR: WILLIAM D KEPHART	 JUDGR: WILLIAM A MAUPIN
DISP CHARGE: CONSP POSSESSION OF MARIJUANA WITH INTENT TO SELL
4FGM: FELONY	 QIN CUSTODY:

-----DC SENTENCE----
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: INFORMATION COUNT: 001

DATE: 08/05/1996 LIFE/DEATH:	 TERM (YRS) :	 TERM (MOS):
CTS (MOS):	 CTS (DAYS):	 CONS/CONCUR: NOT APPLIC PROBATION (IRS);
SUBSTANCE ABUSE:	 AA FINE: 025 DRUG FEE: 060 DC FINE: 001500

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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CHARGE/DISP----

DEFN ID; 00287679 CASE NO: 93F04256X ONG TYPE: INFORMATION COUNT: 002
CHARGR: POSSESSION OF PHENCYCLIDINE 	 FGM: FELONY
DR/CITATION NO: 9305131456 OPCN NUMBER: 9320425624 @SYS ID: 002
DIP INDICATOR: Y DATE: 06/10/1996 ACTION: DISMISSED
REASON: PLED GUILTY TO OTHER COUNT(S) 	 PROCEEDING: FELONY ARRGN
PROSECUTOR: WILLIAM D KEPHART	 JUDGE: WILLIAM A MAUPIN

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93PO4256X CHG TYPE: INFORMATION COUNT: 003
CHARGE: EX-FELON POSSESSION OF FIREARM	 FGM: FELONY
DR/CITAT/ON NO: 9305131456 @PON NUMBER: 9320425624 OSYS ID: 003
DISP INDICATOR: Y DATE: 06/10/1996 ACTION: PLED GUILTY
REASON: NEGO. IN JUSTICE COURT	 PROCEEDING: FELONY ARRGN
PROSECUTOR; WILLIAM D KEPHART 	 JUDGE: WILLIAM A MAUPIN
DISP CHARGE: CARRYING A CONCEALED WEAPON-1ST OFFENSE
XPGM: GROSS	 @IN CUSTODY:

-----DC SENTENCE--
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: INFORMATION COUNT: 003

DATE: 08/05/1996 LIFE/DEATH:	 TERM (YRS):	 TERM (MOS):
CTS (MOS):	 CTS (DAYS):	 CONS/CONCUR: NOT APPLIC PRORATION (YRS):
SUBSTANCE ABUSE:	 AA FINE:	 DRUG FEE:	 DC FINE: 001500

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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--CHARGE ACTIVITY -=▪ DEFN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE

00287679 93F04256X COMPLAINT	 06/10/1993

00

" DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHO TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001
CHARGE: POSSESSION MARIJUANA WITH INTENT TO SELL 	 FOM: FELONY
DR/CITATION NO: 9305131456 *PCN NUMBER: 	 *SYS ID:,
DISP INDICATOR: Y DATE: 05/22/1R96 ACTION: BOUND OVER
REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER PROCEEDING: FELONY ARRGN
PROSECUTOR: KIMBERLY R MAXSON 	 JUDGE: TOM LEEN
DISP CHARGE: POSSESSION MARIJUANA WITH INTENT TO SELL
*POM: FELONY	 *IN CUSTODY:

	 BAIL 	
DEMI ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHC TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 001

SEQ NO: 01 JUDGE: DANIEL AHLSTROM	 DATE: 06/28/1995
BAIL STATUS: RAIL	 CASH ONLY: NO
CASH:	 2,500.00+ SURETY:	 2,500.00+ PROPERTY:	 5,000.00+

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE:
CHARGE: POSSESSION OF PHENCYCLIDINE
DR/CITATION NO: 905131456 WPCN NUMBER:
DISP INDICATOR: Y DATE: 05/22/1996 ACTION:
REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER
PROSECUTOR: KIMBERLY R MAXSON
DISP CHARGE: POSSESSION OF PHENCYCLIDINE
OFGM: FELONY	 IN CUSTODY:

CHARGE/DISP-
PAQE;	 33

COMPLAINT	 COUNT: 002
*FGM: FELONY

OSYS ID:
BOUND OVER

PROCEEDING: FELONY ARRGN
JUDGE: TOM LEEN

	 RAIL 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 002

SEQ NO: 01 JUDGE: DANIEL AHLSTROM 	 DATE: 05/28/1995
BAIL STATUS: RAIL	 CASH ONLY NO
CASH:	 11250.00+ SURETY:	 1,250.00+ PROPERTY:	 2,500.00+

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93PO4256X CHQ TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 003FaI	 CHARGE: EX-FELON POSSESSION OF FIREARM	 01704: FELONY
DR/CITATION NO: 9305131456 OPCN NUMBER:	 SSYS ID:mm4.	 DISP TNDICATOR: Y DATE: 05/22/1996 ACTION: BOUND OVERm-4	 REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER PROCEEDING; FELONY ARROW
PROSECUTOR: KIMBERLY R MAXSON	 JUDGE: TOM LEEN
DISP CHARGE: EX-FELON POSSESSION OF FIREARM
4F.GM: FELONY	 @IN CUSTODY:

PAGE:	 34

------ --BAIL 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHU TYPE: COMPLAINT 	 COUNT: 003

SEO NO: 01 JUDGE: DANIEL AHLSTROM 	 DATE: 06/28/1995
BAIL STATUS: BAIL	 CASH ONLY; NO
CASH:	 1,250.00+ SURETY:	 1,250.00+ PROPERTY:	 2,500.00+

--CHARGE ACTIVITY--
07FN ID	 CASE NO	 CHG TYPE	 DATE
00287679 93F04256X ARRST/SCREEN 06/09/1993

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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• DRFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: ARRST/SCREEN COUNT; 001
CHARGE: POSSESSION HEROIN WITH INTENT TO SELL 	 FGM: FELONY

CD	 DR/CITATION NO 9305131456 OPCN NUMBER:	 SYS ID:
DISP INDICATOR: Y DATE; 06/10/1993 ACTION: APPROVED

OD
REASON; APPROVED AS DIFFERENT CHARGE 	 PROCEEDING: SCREENING
PROSECUTOR: KAREN VAN DE POL 	 JUDGE:
DISP CHARGE: POSSESSION MARIaUANA WITH INTENT TO SELL
@FGM: FELONY	 OIN CUSTODY:

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: ARRST/SCREEN COUNT: 002
CHARGE: POSSESSION OF PHENCYCLIDINE 	 *EOM: FELONY
DR/CITATION NO: 9405131456 @PCN NUMBER: 	 OSYS ID:
DISP INDICATOR: Y DATE: 06/10/1993 ACTION: APPROVED
REASON; APPROVED AS CHARGED 	 PROCEEDING: SCREENING
PROSECUTOR; KAREN VAN DE POL 	 JUDGE:
DISP CHARGE: POSSESSION OF PHENCYCLIDINE
OFGM: FELONY	 IN CUSTODY:

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X CHG TYPE: ARRST/SCREEN COUNT: 0031 CHARGE: EX-FELON POSSESSION OF FIREARM	 FGM: FELONY=

DR/CITATION NO: 930513/456 OPCN NUMBER: 	 @SYS ID:co
co	 DISP INDICATOR: Y DATE: 06/10/1993 ACTION: APPROVED

REASON: APPROVED AS CHARGED	 PROCEEDING: SCREENING
PROSECUTOR; KAREN VAN DE POL 	 JUDGE:
DISP CHARGE: EX-FELON POSSESSION OF FIREARM
@EOM: FELONY	 IN CUSTODY;

	 EVENT 	
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE: 06/07/1996

PROCEEDING: STATUS CHECK	 sCEED DATE: 0S/07/19SS
SCHD PROCEED: STATUS CHECK 	 EVENT ACTION: COMPLETED
REASON: FINE PAID
PROSECUTOR: WILLIAM D KEPHART	 JUDGE: WILLIAM A MAUPIN
DEFENSE ATT: STAN WALTON

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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QURY
PAGE;	 37

	 EVENT-------
DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE: 08/05/1996

PROCEEDING: SENTENCING	 SCHED DATE: 08/05/1996
SCHD PROCEED: SENTENCING	 EVENT ACTION: SENT DECIS
REASON: SEE CHARGE/DISPOSITION/SENT RECORDS
PROSECUTOR: MELANIE TOBIASSON 	 JUDGE: WILLIAM A MAUPIN
DEFENSE ATT: STAN WALTON

DEFN ID: 00287679 CASE NO 93F04256X DATE: 06/10/1996
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 06/10/1996
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION; CASE FINDING
REASON; SEE CHARGE/DISPOSITION RECORD
PROSECUTOR: WILLIAM D KEPHART 	 JUDGE: WILLIAM A MAUPIN
DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

DEFN ID; 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE; 05/22/1996
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 05/22/1996
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: BOUND OVER
REASON: WAIVE PRELIMINARY HEARING - OTHER
PROSECUTOR: KIMBERLY R MAXSON 	 JUDGE: TOM LEEN
DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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Page: 1 Document Name : Untitled

70
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QURY

	 EVENT 	
ob▪ DEFN ID: 00287679 CASE NO 93F04256X DATE: 0E/16/1996

PROCEEDING: FELONY ARRGN	 ACHED DATE: 05/16/1996=
to	 SCHD PROCEED: FELONY ARRGN 	 EVENT ACTION: CONTINUED

REASON: CONTD FOR NEGOTIATIONS
PROSECUTOR: 3ENNIFER P TOGLIATTI 	 JUDGE: WILLIAM 0 VOY
DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE: 05/09/1996

PROCEEDING; FELONY APRON	 ECHED DATE: 05/09/1996
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTD FOR NEGOTIATIONS
PROSECUTOR: ROBERT L LANGFORD	 dUDGE: TOM LEEN

DEFN ID: 002E37679 CASE NO: 93F04256X DATE: 04/18/1996
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 CRED DATE: 04/18/1996
SCHD PROCEED: FELONY APRON	 EVENT ACTION: CONTINUED
REASON: CONTD FOR NEGOTIATIONS
PROSECUTOR: KIMBERLY R MAXSON	 JUDGE: TOM LEEN
DEFENSE ATT: STAN WALTON

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **
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DEFN ID; 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE: 03/0

PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 03/
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN	 EVENT ACTION:
REASON: STIPULATED CONTINUANCE - OTHER
PROSECUTOR: MELANIE TOBIASSON
DEFENSE ATT: STAN WALTON

DEFN ID: 00287679 CASE NO: 93F04256X DATE: 02/0
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 02/
SCHD PROCEED: FELONY ARRON	 EVENT ACTION:
REASON: STIPULATED CONTINUANCE - OTHER
PROSECUTOR: WILLIAM D KEPHART
DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

DEFN ID: 00287679 CASE NO 93F04256X DATE: 11/0
PROCEEDING: FELONY ARRGN	 SCHED DATE: 11/
SCHD PROCEED: FELONY ARRGN 	 EVENT ACTION:
REASON: STIPULATED CONTINUANCE - OTHER
PROSECUTOR: ALEXANDRA CHRYSANTHIS
DEFENSE ATT: ROBERT ARCHIE

** PRESS ENTER FOR NEXT PAGE **

?ACE;	 3$

5/1996
05/1996

CONTINUED

JUDGE: TOM LEEN

5/1996
05/1996

CONTINUED

JUDGE: TOM LEEN

7/199S
07/1995

CONTINUED

JUDGE: TOM LEEN

EVENT-- ----
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Declaration of Jay Anzini

(,Jay Anzini, hereby declare as follows:

I . I currently reside in the Chatsworth, California area and I am 46 years of age. I am the eldest
son of Oliver "011ie" Anzini, who was also the step-father of Michael Rippo. I lived with
Michael and his family for almost two years during the early 1970s when my father moved
into their home. I also stayed with my father and Michael's family on a couple of occasions
when they lived in Moab. Utah, with my Aunt Ann and her husband Mark Beeson.

2. I have a lot of bad memories of the interactions that I had with my father, and I have tried my
best to block them out of my mind. The memories of how 011ie treated me, as a child, and
my family causes me a lot of pain. The attributes that most stand out in regard to 011ie were
his constant intensity, intimidation, yelling and red-faced anger. 011ie ran a very strict
household and there was never any room for discussion or reasoning with him about any of
his rules. It was either 011ie's way or the highway.

3. 011ie worked as a private investigator when I was living with him and Carole in Long Island.
011ie often kept late hours, and even stayed away from home for several days at a time.
Whenever 011ie was away from the house, Carole's children and I were all happier, felt free
to play in peace and the atmosphere was much lighter. Even Carole seemed more at ease
whenever 011ie wasn't around,
whenever 011ie came home and everyone, including Carole, seemed fearful of getting on
011ie's bad side.

4. When it came to discipline, 011ie's tactics and responses were always over the top. When
I was suspended from elementary school for getting into a cake fight at lunch, 011ie's
response to the situation was to severely beat me about my body with a whiffle-ball bat.

L_D

5. On another occasion 011ie punished me for something minor that I did and can no longer
recall by shoving me outside the house on a co/d, dark night and forcing me to stand outside
in the yard for several hours without a coat. 	

MC 041
6. I also recall an incident where 011ie severely beat rmy-brother-Relbert2a-anel-Frey-wet naked

bodies with a leather belt during a visit to Carole's house in Valley Stream, Long Island.
011ie was upset with Robert and me because he thought we were making too much noise
while were washing up in a tub.

7. My mother, Sari Heslin, experienced a great deal of financial difficulty after the death of her
second husband, My mother was left alone to care for my handicapped younger sister and
011ie never made any child support payments to help take care of Robert and me. To help
ease my mother's financial burdens, my Aunt Jessica Asaro allowed me to stay with her

Page 1 of 2
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S.

family in Valley Stream, New York. My mother was living in California at the time. My
Aunt Jessica lived across the street from Carole and her family, and this is how I first came
to know Michael and his family.

8. The first several months with my Aunt Jessica was peaceful and fun. I got along well with
Jessica's children and I enjoyed playing with Michael and other kids in the neighborhood.
After 011ie moved in with Carole he made me come live with him against the wishes of my
mother and Aunt Jessica. Living in the same household again with 011ie was a traumatic
experience for me which lasted for almost two years. The ordeal ended when my mother,
Sari, showed up to my school unannounced one day and took me back to California with her
without telling 011ie or Carole.

9. In retrospect, I believe that my mother probably saved my life. Growing up under 011ie's
supervision probably would have led to a very bad outcome for me. I feel very badly for
Michael's current circumstances, and I have no doubt that being raised by 011ie played a
major role in what became of him. The Michael that I knew was a happy, gentle, loving, and
smart kid. Living with a person like 011ie must have changed him.

10. Through all of 011ie's abusiveness, Carole never made any attempt to help me or any of the
other kids in the household. At times I thought that Carole probably approved of 011ie's
actions.

11. I really do not like to remember or discuss all the things that 011ie did to me because it was
all very traumatic. My coping mechanism for getting on with my life has been to forget 011ie
and be thankful that my mother was able to rescue me out of that situation.

12. I was never contacted by anyone representing Michael Rippo before I recently spoke with
Herbert Duzant of the Federal Public Defender office in Las Vegas. Had I been contacted
by Michael's attorneys before. I would have provided them with everything that I've stated
here in this declaration.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best of my
knowledge and that this declaration was executed in Chatsworth, California, on May 1 0, 2008.
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Declaration of Robert Anzini

I, Robert Anzini, hereby declare as follows:

. I currently reside in the Chatsworth, California area and am 45 years of age. I am the youngest
son of James "011ie" Anzini, who was also the step-father of Michael Rippo. I stayed with
Michael and his family on a of couple occasions when my father was living with them in
New York, and also on one or two trips to Moab. Utah, when they lived there.

2. I have no recollection of living in the same house with my father and I never spent a great
deal of time with him at any point in my life. I was just a toddler when father and my mother
divorced and he almost never visited my brother Jay and me afterwards. I only visited 011ie
on two or three occasions. My brother Jay visited 011ie more than I did because he was older
than I and 011ie was closer to Jay than he was with me. Jay and I never knew how to get
hold of 011ie, but he always knew how to contact us whenever he wanted to. 011ie's phone
calls and unannounced visits to our home came few and far between. Unfortunately, the few
memories that I have of my father are negative for the most part.

3. One of my most vivid memories of a time spent with 011ie was when Jay and I were at
Caroie's house in Valley Stream taking a bath together and playing around in the tub. 011ie
became angry at us because he thought we were making too much noise. 011ie then flew into
a rage, stormed into the bathroom and viciously beat both my brother and me with a belt
about our wet naked skin until we had red marks, and were crying.

4. Everyone in Carole's house always appeared to be walking on eggshells around 011ie and
seemed fearful of doing something to make him mad. 011ie was very unpredictable in his
moods, he yelled and hollered a lot, and it seemed like you never knew what he would do.
011ie was a bully and very intimidating toward everyone in the house. 011ie could easily get
the other children and me to be quiet and stop in our tracks with a single menacing glance.

5. I recall an incident where Jay and I were at Carole's house on a visit, and everyone was
having a good time and relaxing. Carole made a lasagna for dinner that night and served
portions out to everyone. When 011ie received his plate he thought that it was too hot and
started yelling and cursing at Carole, and demeaning her because she did not allow it to cool
before serving him. Carole did and said nothing to defend herself, and she cowered at 011ie's
aggression. I recall thinking how unnecessarily mean it was for 011ie to ruin such a happy
evening and make Carole feel so badly after having made him and everyone else such a
wonderful meal.

6. Carole never protected us from 011ie's wrath. At times I could not tell if Carole was in

agreement with the things that 011ie did or whether she was afraid to intervene. Either way,
she was of no help or assistance whenever my brother and I needed her.

Page 1 of 3

JA009379



7. 011ie was never financially supportive of Jay and me, and I remember seeing my mother, Sari
Heslin, struggle to make ends meet. Things became so bad, economically, for my brother,
my mom and me that she actually had to receive public assistance and food stamps to get by
for a couple years. To make matters worse, when my mother's second husband died she was
left to care for their daughter, who was handicapped, by herself. The financial stress became
so hard that my mom had to send Jay and me to live with other family members until she was
able to get back on her feet. Jay went to live with our Aunt Jessica Asaro in Valley Stream,
New York, and I went to live with another aunt.

8. My father was never dependable and I remember a long trail of broken promises that he left
behind. The one which stands out the most is the time when 011ie told me that he was going
to buy me a car during my late teenage years. 011ie was living with Carole and her kids in
Las Vegas at this time. When 011ie came to purchase the car, he asked me if I wanted a
baseball glove instead, because he new that I loved the sport and was a good athlete. I knew
at that point that 011ie never intended to buy me a car, so I told him, "Sure dad . .
whatever," and he bought the baseball glove.

9. I remember playing catch with 011ie and my new glove afterwards, but even that experience
was ruined by 011ie's rotten attitude. 011ie started yelling at me and demeaning me for
making what 011ie perceived as errors. It's sad to say but I cannot recall having one loving
or positive memory of my father. Every experience, no matter how it started out, always
ended with sadness and disappointment for me.

10. I have no recollections of how 011ie treated Carole's kids during those few times that! stayed
with them in Valley Stream, New York, and once in Utah. Being a child at the time, I was
probably more focused on the bad treatment that I was receiving. I would not be shocked,
however, if 011ie mistreated them too. Whatever happened between 011ie and Carole's kids,
I am certain that Stacie must have been affected because she picked up on some of 011ie's
bad parenting skills.

11. I took my daughter out to Las Vegas to visit Stacie and her family during the late 1990s, and
when I reached Stacie's house I was surprised by the way that she treated her kids. Stacie
was yelling and cursing at her children in the same manner that 011ie yelled and cursed at Jay
and me when we were young. Stacie also displayed the same facial expressions of rage that
011ie had. When Carole Ann's daughter, for whom Stacie was caring after Carol Ann's
death, did the slightest thing, Stacie would scream and curse at her and then tell her husband,
Ron, to take the girl in the bedroom and beat her. Ron always did so without any hesitation
or question.

12. Seeing the way Stacie treated Carole Ann's daughter and her own Idds,was so unsettling for
me that I left Stacie's home the same night that I got there and checked into a hotel. I felt
like I had been transported back to my childhood and seen 011ie all over again. It was like
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Stacie had become a replica of my father. I also left because I did not want to expose my
daughter to that kind of a hostile environment.

13. Looking back, I , am very thankful that 011ie was not a major part of my life because I am
certain that I would have been screwed up. I am also thankful for having a mother who was
protective of my brother and me, and for having the good sense to leave 011ie before he
ended up destroying our lives. My mother has always been the one and only true hero
throughout my life, and I regret that Michael's mother Carole could not have been the same
for Michael, Carole Ann and Stacie.

14. I was never contacted by anyone representing Michael Rippo before I recently spoke with
Herbert Duzant of the Federal Public Defender office in Las Vegas. Had I been contacted
my Michael's attorneys before,! would have provided them with everything that I've stated
here in this declaration.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best of my
knowledge and that this declaration was executed in Chatsworth, California, on May tO, 2008.
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IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK

,
in the. rg ists-gs of;
srppcm /VW CAPEPANELLI
Date of Birin;
10/4/69
Ycw5 c 1 Asg:
16

Ou 11 ID 59 Atfie

CM/A

PETITION

CAg NCI :1_3_324_2_411P

JUVENILE DIVISION

IN TI.11: FICHTI-1 JUDICIAL DISTRICT COURT OF THE STATE: OFFTIVEllr

That there is stow within the Counry of Clark. State of Nevada the. above named Minor, the pargrirn. bring;

guardian:

relative:

[at he77
mahert amaan 
mother
rarnlp panr!ar 
rcde a
621—TothaakasiLaaileyaa4_11a1ada 39103

That the subject minor, is a child in need of supervision and 18 in need
of care or rehabilitation, in that, on or about Noveniber 28, 1985, at
and within the County of Cldrk, SLat.e of Nevada, the subject minolc dld
then and there wilfully absent hlmselt/herseit trom his/her home without
the knowledge or the consent at ROBERT and (ARM DUNCAN, in violation
of N.R.S. 62.040.

-----
lhat your Petitioner, a duly appoiiiied. qualified and acting Probation Officer ol the County of (lark. State of

Ncda, is informed Und believes, and therefore on in m	 Minformation and belief atteges that e tams hringingt said minor within ther
jur
i 

diciion of the Juvenile Court art:

That said minor is now in Inc custody and control of:
Vcuth Manor. .	 _....... and has heen
Det'ember 6.1_1985 	
=LK,	 , being dul y Swum, nepoies and ;ay:, aft tarn I ,. I hu	 IS,.
foregoing malLer, that af Nun has read IIIC foregoing Pennon, knows the ,:uiritcrns 1 hvry i.rC	 r1 the sante L lilt
knowledge, except as to those mai te rc herein stated on information and belief, rkHI- as io how matter ,.. aff	 'belies. rk
be true. WHERF.F . ORE. your Petitioner prays that the lionOtable Court set a time tor the twaring rd this 	 that ttic
PARENTS, MOTHLR, FATHER, GUARDIAN, of said minor be cited no appear treits:e aii lonorahle Court at	 time
and show cause, if any sv1” the aforesaid minor should not be adjudged a Ward of the Jn y taile Court and ...hat ihi. Flonoranic
Court ai such time inquire into ihe truth o i l he stat •rnen. if hik .ts herein ;Word, and	 p ..trNkJan;.e of +nu Si!ariii

and pros ided, make such order in prerni e: ;Lc 10 MIS Horulrahte Court ma .s. %veal wee' and ri f iloce

Subscribed and sworn to before me thi.c

aNeirriter. _10,

ROBERT J. MILLER. DI STRICT ATTORNEY

8Y.
DEPUTY DISTRICT ArIORNEY

Pcithon No. 1 -KRUM'
12/13/85 at .1.):00ain intake	 a}485-330821,1

/e0-112W
Pl;f11WV

(4.61ZNNoiory Publit , State of Nevado
(1.01. COMITY

- CIIATEL
.!..or..riiniter : Loptvs Su r. '4. igfi4

JA0093 S3



JUVENILE DIVISION

That said minor is now in the 4:usiody and control of:
Youth Manor ancl has been since.

/14

NotorNMOFIVItitg.0114411200
•	 (-011011(

AliNCTIF CHAT[447,1
my Aminiritem tikir. kin 1 r, nia6

1

D
IN THE EIGHITH JUDICIAL DISTRICT COURT OF THE STATE Ifir NrNADit

IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK ON II) I° 59 "1

* * * *	 *	 -21.400"061

CLERK

IPETITION

That there is now within the County of Clark, State of NiVirail2i	 nbove named frussor. ihe raafents befog.
father:	 suaidian:
Robert Duncan 
mother:	 ;dative]
caroie Duncan
reside at;
621 Twiniakesi t Las VrepaS, rieVada 89107

That your Petitioner, a duly appointed, qualified and acting. Probation Officer of the County of Clark, State 0!
NevaJa, is infurnied and believes, and Om 001 e n inf OrMul i on and hclief alleges that the f.acc, bnMit. .aid minor ii kinthi
jurisdiction of the Juvenile Court are:

That the subject ffinor, is a child in need of supervision ani is in need
of care or rehabilitation, in that, on or atout the date of custody
bol.ord, at and wi thin HIP altanty of Clark, State of ltivvratia, fl-to subioot
minor was book,ed intip the Clark County Juvenile Detention Ilem and
declared Unmanageable, by the Clark County Juvenile Court Service, in
that, on or about/between June 6, 198 and December 6, 19EV.;„ the subjec'_
minor has been habitually disobedient and teyond the control of subject
rlinor's parent(s) KBERT and CAROLE DUNCAN, in violation of 111 :6 62.040.

ift ate rtiatifr off
STACIE ANN CAPIPPNALLI
Date of girth',
141/4/69
Year% of Age:
16

DON K.  M.LNER 	 _	 being d i rk. ..worn. deprisc ,, ori d say; affiant is Phe Peinionor in the
foregoing mailer; that alliam has read the foregoing Petition. know ,. the content% ihrie . tl a thDt rl	 .ame i ULU: it it t1411.11
knowiedgC. except as to those matters herein stated on information and tlelier, and 	 Iii -lioNe matter ' , at tiara ovlic,es.them to
be true. WI IERE RAE, your Petitioner prays that th.:. Himiirablr Couri Sel	 I A i l: 1 01 I hu harip i cil ihb Vett/	 I liii the
PARFNTS. MOTHER, FATHER, GUARDIAN, of •aid minor he ciied to APpt'al I.ceh'ci iJiLI I	 Ci)iit P .4 i

and show cause, if any why the aloresaid minor should not he adjudged a Ward of the Juvenile , 'mat and that (hi ., i-lonor;41114:!
Court ai itteh time inquire into the truth of !he c.iaternerit of riiCS herein allt:gcd, and in piir,t1,111CViI Ili,: i1 i1 We ¼ in st....h
made and provided, :make such order in premises as toiLis I iutiorahle Court MEV: seem ;heel and rii.orici

Suill.seribed and sworn to before me this:

December 10, 1985 

IttJHER I . 3. 1V111.1.1 ..m, Ols'i MCI A I I ORN

BY 	 6'1 

DEPUTY DISTRICT ATTORNirk

Petition N11.2-111MAMXABLE

12/13/85 at 10:00am Intake

December 6, 1985
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25
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27

28
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30

31

32

IN THE EIGHTH JUDICIAL DISTRICI COURT OF THE STATE OF NEV ADA

IN AND FOR THE COUNTY OF CLARK

SIFTING IN SEPARATE SESSION AS A JUVENILE COME

In the Matter of:

STACIE ANIS CAMPANELLT

A Minor Horn	 I 0/11,/

RECOMMENDATION FOR ADJUDICAlION

AND ORDER OF APPROVAI.

This matter having come before the Juvenile Court Releree, on the

day of nr"110101 19 for Fntry oI Plea, and rhe above iiatittd

minor, having been advised of his Constitutional Rights and guarantees, did Inier an ad•

mission to the offense alleged in Pelition(q ) No.

Wherefore, it is hereby recommended that 511.	 it.rD
Mini,

be adjudicated a Child in Need of Supervision pursuant iu N JCS 152 04i).

DATE.D this " th day of	 ,

ORDER 01. APPROVAI.

The above recommendation of the ILInfille Reface o hereb .t. ..lippro4e4 and

t:14". ie Ann
r2ar'Par"-' 1 _7111 ' adjudicIded a Child iii Ncoil ul	 rinIuri poraiaan to

Subject Minor

N.R.S 62.040.

-/
Approved and Ordered ll:is .J.2 iiddy tPi

,

PETITION NO,
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DEPT. NO. XVI

CASE No. Z32874

2

2

4

5

l'!J Z	 'i

4oWiliZ..f ..7 ; 1':. .......«er—.6.—•

C (1. 17% 1 ;1

411 411,-,	 410	 • .;

7	 JVVEN/LE DIV/Z/ON

IN THE EAGHTH JUDICIAL 1)13TPiCT (.;00RT oF :10",

IV
9	

Allr- F.7 4 	 1:)U4T7 eDr f;LART.

WI.	4.	 4,Jose
10

In the Mack.et 011
11

STACIE AWN CAMPANELLI, 	 )	 31EAPT7IG
12	 IanUAly q , V.P'm

Date of BIrth: Ortoher 4, Ig69,
13

A Minor, 7.6 Yearz of Age.
14

13 IlEAST FOR MLAKAG; The :1_:bjfte.7,.. mluou drimitLA 	 Lito

18	 allegatione in ?et,Itic.n #I - kunaw;ty 	 It"

17 UnmanageaMe.

18	 WHEREABOUTS OF MINOR	 fiLi an Init;a1	 ot 11 ,-r aiL r.:t 1,7.1

19 Runaway and Jnmanageable on December 6, 19i5,

20	 at Youth Manor. She was released frc.m	 Manc,L

31	 December 20, 1 4495 and Fnft wa3 retkiraPd .,nto tbe ch r."_udy	 /.,!r

22	 parenTIE.	 At ptenevt, LLacie 1-:.:4due; with h,_u"

23	 621 TwIn Lake s , LaE	 gov40.1

24	 REPORT OF_ Poc. l!p .E _OR II:Tri.:.;.=i7:1W; A r7H .q ' /	 :.(1	 "

28	 Juvull4le CQurt

27	 In synopi:.:, th4

28	 circumstancez:	 ir„.1

29 unmanaleaMe problem .,... It	 [

30	 that	 twt.

31

32
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57AmTIT RFGAPDO4 6FFFIT7;E;	 th,o_

re late tg. 3 hatted ful he.:r ztcpfRu.n .ur Ar31 a

commun2catiml WO;h1n tbe y.

PPEV/OyS REigokp_Al lp SEBVIC:	 1,P0 EXbiS , It 'a."

Stacie WZ5 ChaeVCd with a foireaRay cf0-1.%4.

1985.	 5he WAL counseled and the c.:4%;,2 wa;;	 IfltP!.

FAMILY COMP.24JTION ht1P_CUAkACIT,PIT . IcS:	 EyJlibit

tUnless otherwif%A . indicatrid, back . r.—;und mateLIA!

nclely on informatIon pro-./11%.1	 +elle part-Nlz

ThR subjeict mlnor'!;. natural par ealtn., Lrir

Carole 1:unca1, w fl re separatur, prJ f..r tsJ1 . i1,111.h	 :;...lciAs

born In Long 15;land, JIRw "iork /Dia :..nr 	 h.!oe	 f..n;

Vqa wi. th her mc..Lhor tQr 1-.42U	 I. .	 r W.)

SUmmek uf 194	 l lived With	 .,Jrng

Reportedly, they we /e unJbLe to r.”idk rrp/Athel

she returned to rals Vegas. Fo2.. r:u 1/0:al yc MF	 Dunuun

married to a Jiamet Annini; t i 	 he 1-Alcr.”4ffbRcz

four yei,4: ago.	 in 4[11 oi 'WI Stacie's.	 marind 14ohert

Duncan. Mr. Duncan in a h .e. a • y equ3pmon t 	 arA

r;uncan is a h rms.makei... They dye	 4ddr.i.41,j

daughter, Carole Ann CAmpanul.11,

functluning i4 a succ rl55/1.0 mAnnov at .r .1 0 .	 P..fact.

	Mrs. Duncan derncxib	 -/11-1 4iLk+ Waxt	 U

behave just as she pleRsax.. 	 such h r imu	 ;1!	 frf,.-;

25	 respectful. bt. beLpf1.11, 	 iiLf.1

26

27

ii the LQuse

E.) ...1110.7.AfE 	ar t::	 k:;':))'J'S	 Iola I	 .1.4".1 iii.	 :it . I	 if.

i

20	 (2:aLirch	 tth havo,	 -;.r..	 t:

29

30	 "Lhe mdn Is the bead of t4r..

31

Chri5tian p1;10;-.apny.	 , y .

StacIft dizagree .,:.	 Tr.	 • • r • 	 I	 •

• r	 ,

32 tnat Exact.-	 wIt.- .1!
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STATEMT RRCARD/NC OFTENSEI Stacie states that her problems

re/ate to a hatred for her stepfather and A 130, of

COMMUnication within the family.

Pnipms RECORD AND SERVICES ?leaae see Exhi...sit 'B."

Stacie was charged with a Runaway Offenr,e on October 25,

1065. She was counseled and the case was closed that same date.

FAMI LY comrosrTioN AND CHARACTERISTICS; Please see Exhibit

"C." (Unless otherwise indicated, background mater4A1 t4 based

gcle/y on information provided by the parties T,-hemseLves.)

The subject minor's natural parents, L.- Ionian° Campanelli and

Carole Duncan, were separated prior to her Myth. stacie was

born in Long Island, New York but shn has resided here in Las

Vegas with her mother for ten years. For two months during the

summer of 1884 Stacie lived with her father in Long Island.

Reportedly, they were unable to reside together successfullry and

she returned to Las Vegas, For several years Mrs. Duncan was

married to a James Anzini; tragically he succumbed to cancer

fo ur years ago. In April of 1984 Stacie's mother married Hobert

Duncan, Mr. Duncan is 4 heavy equipment operator and Mrs.

Duncan is a homemaker. They are also raising one additiOhal

daughter, Carole Ann Campanelli, age seventeen. She as

functioning in a successful manner at the present t:jne.

Mrs. Duncan describes Stacie a3 h8ing a girl who wants to

behave just as she pleases. Such home rules as okocy curfew, be

respectful, be helpful, attod school regularly, and no !Allok;.n

in the house are Often disregarded by Stacie. Mr. and Mrs.

Duncan are born again ChristiFins and although StE,c:ie, cloeL actond

church with them, her behavior often conflic-,s with this

Christian philosophy. Born again Christians:. L.mly bellev that

"the man is toe head of the household." It s obv:ou2. that

Stac:e disagrees. In a morn positive vein, M. Duncal,

that Stacie is not Lurdenc.d wi th drug az	 prrAomf,
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FAMILY COMPOMIONLAMID CRAFIACTERISTIcS; (C ont.inued)
2	 The aubject =not te an attractive girl who poexossoc good

baaic inteni gence. Unforttutately. she 15 still immaWre dnd
4 ratiler eeleish. For examp/6, Stasis states that Mr. aincan
6 "took her mother's ilms away from her and her tiE-_er," She
8	 states that they were happy until Mr. Duncan came along. She

atate5 that she cannnt rommur:icate with Mr. Duncan and, in fact_

8 hateS him. Mr. Zuncan would like to Form a workable

relationship with Smacie, but until she become mature enough to

10 be Able to view situations beyond her own introverted

perspective, problems will continue. Stacie has placed nor

12 • mother in a very unhappy situation. It :5 as though she Is

13	 stating to her mother "you can either love me or Mr. Dun e7an, but

you can't love or have us both." This young lady is cixtten

15	 years old; it is time for her to otort growing up.
16	 Stacie states that she want to become a cosmetologist or an

17 actress. She does have some acting experience and nhe is also

12	 interested in music.
12 SCHOOL AND EMPLOYMENT: Please coc.ExhibiO

20	 Mrs. Duncan was unable tu ptck up a copy of Stacie's most

21	 recent grades because school has been closed for the holidays.

22	 These grades are, however, probably failing and below averaqe
22	 because Stacie wa g excluded from ...Jchool in Nooemist for

24 excessive absenceo. She was enrolled in the tenth grade at

25 Western High and the will let be allowed to return to school

22 I until January 24, 1.9E6, As Zxhibit "D r indicate:3, Stacie is

27	 capable of being an honer roil typo student.  ,E5 t. present.

22 however, she "does not see a need for scntlol." This is loot

29 another indication of her immaturity,

30 SUMMAgY AND EVALLFATIQN The CiiIMS Charges which have brought

31 i Stacie CampanelJi nef3re the Court are in reality a reflection

32	 of her immaturity and selfishness, She .1s hZitt -Ling her

3
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RCELLA PETERSON

Supe visor I
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.ZUMMARY AND EVALUAT:OW (Owntinued)

etepfather fen' her mother's :VW and attentkon, Thta tYPe of

hattie can tsar a family apart:. hopefully. Stacie's ocntAntied

involvement In the outpatient counseling p4..o9ram at Youth Manor

%Ji lt help solve the problem. Ttla counsellng also includes

parental eesaione, It ia essential that everyone. 4.nvolvwd learn

how to communicate and how to listen to each other.

RECOMNENDATION It is, therefore, Ow reapectful recommendatJon

of thi.a Officer thai the subject minor De adludts:ated a ChIld In

Need of Supervision, made a Ward of :he Court, and pieced on

Formal Supervision to thas Department for a prod of six

months, or until July 8, 1986.

This Officer would also recommend that Stacie an ,..! her

parents he required to ,zomp/ete the counse]anci progt . ams that

they are presently involved in at Youth Manor,

Deputy Probation	 £7„cer

DATE:,.`ICINN7....,‘ \SS` •
7LLIP B

Program Coordinator I'''.

4

JA00939C



71-

Wherefore, Aftlanr prays that a finding be made by a Magiscrate that probable cause exists Co hold said person for

Detcnrion/Proteetive Custody Hearings or for further JUvenik Court proceedings.

(SEAL)

I	 WA...;IL

P k ii.SZPI my A44,„

IORTif L.
Pubr n c-Srcic.

CY:rrir
: rtan: ,r,...a.rx..ivicy 19 )986

ON RA iLlvENILE CO.

AFFIDAVIT OF ARREST/ARREST REPORT/SYNOPSIS

STATE OF NEVADA )	 r AGENCY  rifitV 
) SS. d/4-4-1,..4'4-2?e.

COUNTY OF CLARK	 OR #

isfrtklinttnent	 ( i/CHINS ( ) N46140/AIDUM I ) 01her

belng duly 'wan, dcpascs and saw

1, That Affiant learned the fa/lowing tuts and circumstances which lend Milan( to bcticre thaJ

--re-A1e 
	

(booluste Sheer atterrised) . £017)Thillni (of saicommittins)

(or is a victim Odle offsuse of . ,e4:ev.,41442	 at the Son
af-

Z. That the offense moored as approaimately	 bgiri CM

12- "'C.-	 19  oel-C

3. That the facts upon which Affirms believes Probable Cause iii Ehe foregoing juvenile offense ere as

JA009391



STATE Or NEVADA

COUNTY OF CLARK ) ". S.7106 640,404
AGENCY

PR #

1. That Ammo learned the folic:wins facts and circumstances which kad ARUM to believe that

ifred for was crienraiaitag)

6rt‘	 Inization lag
..-'81.."1"11.1101111.1111111."-,

Ji JUVENILE Co.

AFF/DAV1T OF' ARREST/ARREST REPORT/SYNOPSIS

) tiesdest./Abuse	 C3 Other

hen' thoht ovOrir, deposes arid gaYat

—

2. That the a'ffense occurred LI approximately------=,....,hours on

\An,/ tqcps.- icEr±. j9 	

3. That the facts upon which Milani. believes PrObabk Cause in the forgoing juvenile offense are as

4- 4i-6/44 
_.	 &__Ado.LAN___.rfSiw.(.___o44,m_At/34 / 4 x ,c 6( 
iglrAdn ci fiori4'4 Arc: 4417— V e ~71 er ,rwe

cc er 4 i 1 7414F : 
-56  _i(AS oeihd 4V4 ir ici/7141710(//t. 

rbtiA L ti EC L. 
f • (Cl J MOfl4lc77 414 7DAM ‘117::

A 31-1 zrpza _404(6	 P‘ferco	 or- .20 
.ratree 

(14 iTE,A tz 	 eisei Ac cc4c, 4/ta 
	  4s...U‘j	 tti6 L4 	 A

Wherefore, A Mani prays that a finding be made b y a Magistrate that probable cause exists 10 hold said person for

Omani on/Proteetive Custody Hearinr,1 or or further Juvenile Coon proceedings.

(SEAL)
	

AFFIA NT
	

44 L 

Subscribed and SWUM Ea klefelle MC II hIS- 	  _ day Of

follows

r.,–;..,..,	 V4QR D. 1.1.A.VNARD	
"/

I
-47..•-i.1.• tt yr n:'!,-;.)..: - .Z.:" -.:i'n of Nevado IJE...:...:Jr..,:7.,...-.4.	 r.:.11...i7v ,N-J:..!...-.1:;%. 	 .

1 ..,,:'	 '...... •,`,	 ...4,,,.–..- .‘....; Af....-........1-., .]......:c.: ',..,..., 	 17.	 ! ; ,:.-1	 -:
2..n • I.	 ....Eh	 v. I. 	

AE-C,	 19(4)t---

JA009392
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itio7765 STATE OF NEVADA

COUNTY OF CLARK 55. DR # 	

AGENCY

JUVENILE Coli

1110A	 r A ST/ARREST REPORT/SFFIDAVO YNOPSIS

_ ji 

CONTMLIATION PAGE 0 4'4

ARK

Wherefore, AfIlant prays that n finding be made by a Magistrate that probable cause exist:. Io hold s4 pct person for

Detention/Protective Custody flearinds Of for ratifier Juvenile Court proccedmp.

(SEAL)

	 1

e
DAq D HARWARD	 i

10F.7\	 - • . .r-th • Srote of Nevada 1
$ • ,,,..-•••,7,-,. ;''t	 cr-VtITY Of CLAAK	 i
iki:,:ii0Mv Anefra trient Nem aec I?. P9ael /i-----

Notary 1-q,blic in anki for ,„tiLl Srji	 J COUIVLY

14:iyattil /Ai

1

r • tie&J.



(	 Defines:went ) Ostlert 7 Negfeet/Abuse

Aril	 being duly %worn, depoces anti saw

the following tacit and eitcurnstanta, which lead Afflani to believe that

was eocnntitctrig)

(or is victim of) he Waite of 	 ton of

41111.RI. JUVENILE CO.

AFFIDAVIT OF ARRFST/ARREST REPORT/SYNOPM

STATE OP NEVADA
) SS.

• COUNTY OF CLARK }

AOENCY _Maar:4_
Ape '6,4'11Afera/ 	 45S-7.316:70 

2. Thai ihe offense occurred at approximstel y---	 _ hoiir on
E,A4	 t LW/ 41501
z‘i Abiew 06) 

3. That the facts upon which Affiant believes Probable Cause in the foregoing juvenile offense ird aa

ViiLles.)	 ii

fiq t(0	 Awk-	 0	 c4 

A4,61 A4r47 v kfiA J	 1:4/	 OpeA2-1,r/eief2-- 

ii! 
et4L 4 tSe:__Zriedffcr 7r4 //45 • 

777 A4> 	 "– 

Wherefore, Affirini prays that a Ending be made by a Magistrate that probable cause exists to hold !laid Ferson for

Depenlion/Protective Custody licarings Or fur further Juvenile Court procdedins.

I /iry..77,..‘	 DAr=a 3. iA7..',VARD.	 .
;••n N;tor( rtN it .S .role 6f Nevcd).	 Cc,11,YP

	

f	••	 1fr•en	 • 'f'.5	 .7	 I '1,-4.)

AFFIANT

Subscribed and %worn loll before MC 1111i.  6. 	 _day oi

--..1f	 _L	 l9 Cf'1—.

C7_1\	 (.---.- ,,	 .	 .
__ __ .. iree1,1-- - 1,... _., 	 ct.L-7._."..L2a 

Notary Public in and foi said Slat y and Ccunt y
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•
her appearance on many occasions when coming home after hanging out in the streets.

Carole Ann often came home with blood-shot eyes, slurred speech, staggering walk and her

comments were incoherent. I am not sure which drugs Carole Ann may have been using at

that time.

15, I also had the impression that the girls may have been exposed to some physical abuse or

other acts of domestic violence before moving to Long Island. Shortly after the girls arrived

in New York, I was present while Carole Ann was taking off a sweater one evening. When

Carole Ann disrobed, I saw black & blue marks on both of her arms. The bruises looked like

large and long finger marks that came from someone grabbing her by the arms. I asked

Carole Ann where the bruises came from, but Carole Ann only said, "Oh, it's nothing. - I did

not ask anything else about the bruises because I thought that Carole Ann was probably

embarrassed and did not want to discuss it. The bruises took a couple months to clear up.

16. Domiano was on the road driving trucks most of the time, and as time went on, it became

increasingly more difficult tor me to control the behaviors of both girls by myself. The girls

started running away from home frequently, and when I found them they were usually

hanging out with the trailer boy who lived around the corner. Carole Ann and Stacie became

disrespectful of my authority, they no longer wanted to follow the rules of the house, and said

they were tired of living with Domiano and me. After only about six months of staying with

us, Stacie and Carole Ann asked to return bark to Las Vegas so they could be with their

mother and we allowed them to do so. I recall that they left shortly before Christmas of the

same year they came.

17.	 When the girls s 	 •	 3/	 n 3• •	 .1 ID	 -and- 	CIO

me periodically but Carole Ann did not. Stacie told us when she became pregnant within

the first couple months of returning home. Stacie told me that her baby belonged to someone

other than her current boyfriend but she was not going to tell the boyfriend. Stacie wanted

her current boyfriend's help in raising her child. Although I'm not certain, looking back I

believe there's a possibility that the trailer boy, from around the corner of our home, in Long

Lsland, could have fathered Stacie's child. After Stacie had her first child, Stacie became

pregnant again but aborted it. I did not hear much about what became of Carob Ann,

18. Domiano was an excellent father and I believe that Michael and his sisters would have
bcnefitted tremendously had Domiano been allowed to be a constant figure in their lives

throughout their childhood. I also believe that the girls might have stayed in Long Island had

Page 4 of 5
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701

Domiuno's job allowed him to be home more often. When it comes to his children Domiano
was always patient, loving, kind, financially responsible and he always tried his best to do
the right thing. Domiano was a stern parent, but never oppressive and overbearing towards
his kids.

1,3

19. Domiano has always been in the life of our son, Damon, and I believe that OUT son has
benefitted greatly from his close relationship to Domiano. Damon was a happy child and
today he is a well adjusted young man. Damon is very intelligent, never had to study to
maintain straight As in school and he's currently maintaining a high CPA in his college
studies. Damon is six feet tall, has a positive self-esteem and I believe that he's destined to
he successful in whatever he chooses to do in life. I am very proud of Damon and give
myself and Domiano a lot of credit for raising such a wonderful person. Although I know
that we cannot travel back into time. I wish we could so that Michael and his sisters could
have gotten to know their father better.

20. Although Domiano was a great father and a good role model for our son, he was not the best
husband. Domiano and 1 had many difficulties during our relationship which led to our
divorce in '1192,. Nevertheless, our son, Damon, still enjoys a very close relationship with
Domiano aMlay still live together.

21. I was never a-ontacted by Michael Rippo's attorneys at any point before or during his death
penalty trial, and 1 had no idea that he was even on death row until I was recently contacted
by the Federal Public Defender investigator, Herbert Duzant. Had I been contacted, I would
have stated everything that I've said here in this declaration.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best of my
knowledge and that this declaration was executed in Gaylesville, Alabama, on February It 1, MO&

CATHERINE CAMPANELU

Page 5 of 5
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EXHIBIT 344

EXHIBIT 344
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pgclarattog, of Jessica Parket-Ataro

1, Jessica Parket-Asaro, hereby declare as follows:

1 currently reside in the Queens, New York area and am 67 years of age. I am the former

sister in-law of James "011ie" Anzini, as he was married to my sister Sari Heslin. tarn also

a former neighbor of Carole and DOMiE1110 Campanelli, as we lived on the same street in

Valley Streams. New York on Long Island during the late 1960's to the early 1970's.

2, 1 first met 011ie through my husband, Pat Asaro, during the mid-late 1950s. Pat knew 011k

from the Army; and they were stationed together at Fort Dix, New Jersey. 011ie met my

sister Sari one day when he was at Pat's house and he instantly fell in love with her. 011ie

pursued Sari and a relationship quickly developed between them.

011ie was very charming, street smart. 011ie gave the impression that he knew shady peoples

and he spoke using a lot of gangster terminology and had a strect .smart mystique about him.

011ie also sat with his back to a wall when he was at restaurant because he needed to see who

was coming in and out. 011ie had a way of making a person feel safe around him when he

was being charming.

4. 011ie never talked much about what he did to make money, and Inevcr asked him too many

questions about his business. The only job I ever knew 011ie to have was when he worked

as a private investigator at times. 011ie primarily worked on marital cases where he'd spy

011 a .	 urv	 • v-	 •	 -	 ••4.-; .:•	 t	 •.:	 -but

011ie seemed to be good at what he did.

011ie and Sari married one another in 1957 when Sari was about 18 or 19 years old, and their
first son. Jay, was born in 1958. Their other sort Robert was later born in 1962 or 1963.
011ie was emotionally and physically abusive towards Sari and their children during the

marriage. I was present at 011k and Sari's wedding ceremony, where they exchanged vows

at a municipal facility before a justice of the peace. When they ceremony was over 011ie

went outside with his new bride, and beat her up. I personally witnessed 011ie physically

abusing Sari on various occasions. My father was a hard working and honest man, but he

once became so frustrated with 011ie's abuse of Sari that he offered pay for a divorce with

the condition that Sad was never to see him (011ie] again. She declined the help and returned

Page 1 of 5
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to 011ie. Sari begged our father not to harm 011ie and then returned home. Sari had been

staying at the family residence at that time for protection after an incident where 011ie

brutalized her.

6. 011ie had a short fuse and a very bad temper. Everyone in his home trembled under his

abusive authority. I never witnessed 011ie physicaNy abusing his sons Jay and Robert, but
Sari arid the kids told me of the physical and emotional abuse that the children suffered at

011ie's hands. 011ie screamed at the them, said demeaning things to them, slapped them
punched them and 011ie even picked the boys up and threw them around at times. 011ie was

also convinced that Robert was not his child because he thought that Sari was cheating on

him during the latter part of their marriage. As a result of 011ie's suspicion., he always treated

his eldest son Jay much better than he did Robert.

7. 011ie was very controlling person when it came to Sari. 011ie told her what she could and

couldn't wear, what time she had to be at home, which friends she could spend time with,

etc. If anyone tried to give 011ie any advice or make any comment about his treatment of

Sari, 011ie would become enraged and start yelling at therm

3. The manriage came to an end when Sari became fed up with being abused by 011ie and seeing

him mistreat their children. Sari left 011ie in 1965. After the divorce, 011ie did not pay any

child support to Sari to help care for their sons Jay and Robert. Sari took 011ie to court for
child support on more than one occasion, but 011ie deliberately disobeyed court orders and

never followed through with the payments.

	 9.	 Sun became invol

she eventually followed him to California when he left New York. Sari ran into financial

difficulties during those initial years out on the west coast, and she asked Pat and me to take

temporary custody of Jay until she was able to get back on her feet. Pat and I were

financially stable and our children both got along well with their older cousin Jay. We

accepted Jay into our home and enrolled him into Carbonaro Elementary School which was

located about six blocks from our home. Carole and Domiano's on Michael, also attended

the same school at that. time. Pat and 1 were living in Valley Stream, NY at 56 Elmwood

Street, which was located across the street and three houses down from where Carole and

Domiano owned a home.

10.	 I was not fond of the Carbonitro Elementary School because I felt the school traumatized the
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students by repeatedly showing nuclear-war-readiness films. Among other things, these

films showed nuclear bombs exploding and the aftereffects it would have on human

populations across the globe. I believe that my son and other children were affected

negatively by being exposed to these images of violence and destruction_ After viewing

these films, my son lost an interest in studying and he stopped completing his homework
assignments. My son developed a fatalistic view of life, he WM convinced that the world

would end in a nuclear holocaust and he wanted to make better use of the precious little time

he had left by doing other things besides studying. My son's teachers arid a school guide=

counselor had to convince him that everything was going to be all right before he returned

to completing his independent studies. I not certain how Michael may have been affected

by being exposed to these nuclear holocaust films.

11. Carole and Domiano were good friends to Pat and me, and our families frequently interacted

with one another. We had dinner at each other's homes and our children played together and

attended the same schools.

12. Dorniano was employed in the restaurant business, and worked long hours to support his

family. Carole was a housewife. As far as !could tell, Domiano was a hard working man,

a good provider for his family, a loving father to his children and a positive role model.

never observed Domiatto abuse Carole, or their children, in any way. Unlike 011ie, Damian°

was a kind person who never treated Carole in a controlling manner and never beat nor

demeaned his children.

13. Carole and Domiano never discussed their marital difficulties with me, and when they

-it-was total surprise-to-me--Pat-and 1 never judged or

sided with either Ciaole or Domiano in their divorce, and wc held the opinion that it was a

Auction where two good people could not work things out.

14. 1 cannot say what eiTects the divorce had on Carole's children, but r believe the kids must
have suffered, especially Michael, because he was the eldest and always seemed to be very

close with his dad.

15. During Carole and Domianes separation, 011ie somehow became aware that his son Jay had

retumed to New York and was living with me. 011ie started coming to my home to see Jay,
and he even accompanied me to the school to pick Jay up on a couple occasions.
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16. 011ie met Carole one day when he accompanied Inc to the elementary school to meet Jay
GO

after school. Carole was there to pick up young Michael at the time. 011ie was very attracted

to Carole, so he quickly started a conversation with her and began using his charms. Carole

was attracted to 011ie in return, and within one to two weeks, allowed him to move into her

home, with her and the children.

17. T knew Carole pretty well as a neighbor and I considered her to be a friend, However, I did

not think thin Carole made a wise decision in becoming involved with 011ie, given what I

knew about 011ie's background, I was certain that 011ie would end up abusing Carole and

her children, just as he did my sister Sari and her sons. Nevertheless, Pat and I did not feel

that it was our place to get involved with Carole and 011ie's situation by telling Carole about

his past, and we could only hope that 011ie had changed his ways. Unfortunately for Carole

and her family, we soon discovered that he was the same old Chic.

18. After 011ie moved in with Carole and her kids, he commandeered custody of his son Jay

away from Pat and rue without discussing the matter with Sari. To make things worse. 011k

forbade Jay, Carole and her children from having any contact with my family and me. Pat

and both suspect that 011ie was afraid that we might ore day let Carole know how abusive

and controlling 011ie was with Sari and their kids, We also suspect that 011ie feared we

might give Sari information on his whereabouts and activities. I was very hurt when. 1 saw

Jay on the street one day and he told me that 011ie said he could no longer speak with my

flintily and me. Jay looked as if his heart was broken and he wanted to cry at the time,

because he was always very close with us and we loved one another very much.

bar,gingeevertowardsourbente, but we stayed outside,

and he started yelling at me in regard to something that Carole told him 1 allegedly said.

After I calmed 011ie down and provided him with the mired details, 011ie then became

visibly enraged with Carole, and stormed back across the street and into Carole's home. A

neighbor who lived next door to Carole told me shortly afterwards that she could hear 011ie

yelling and beating Carole, and she also heard Carole screaming. I was not surprised to hear

that 011ie beat Carole on that day, because he displayed the same angry expression that he

usually had during the incidents when he heat my sister Sari in the past.

20. Although I never witnessed Olik physically abuse Carole and her children, I would be

surprised if he hadn't, given his history of abuse. I remember one occasion where Carole's

eldest daughter, Carole Ann, had to be rushed to the hospital with bruises about her face and
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body. 011ie was living in the house at that time. I was not speaking with Carole and 011ie

at that time, so I was not able to find out bow Carole Ann sustained her injuries. I think

Carole Ann may have been treated an Franklin General Hospital, or some other nearby

medical facility.

21. / recall that 011ie and Carole left New York very quickly and on short notice. 011ie was still

involved in the questionable activities during that time and may have fled town because of

circumstances that are unknown to me. Neither Carole nor 011ie kept in touch with me after

they left New York.

22. Michael was a happy, energetic, and smart little boy when he left our block in Valley Stream,

New York, and I don't know what life experiences could have produced his current outcome.

I have little doubt, however, that 011ie played a major role in Michael's development.

23. I had no idea that Michael was on death row in Nevada until I was recently contacted by

Herbert Duzant, an Investigator with the Federal Public Defender's office in Las Vegas,

Nevada. I was never previously contacted by anyone representing Michael on his death

penalty ease, but I would have provided all of the information contained in the declaration

had I been asked.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best day
knowledge and that this declaration was executed in Queens County, New York, on March a.
2f008.

Leo-- Pa/Z.- 
(11....1.40LE)

JESSICA PARKET-ASARO
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Peelaration of Mark Beeson

Mark Beeson, hereby declare as follows:

1. I currently reside in the Monticello, Utah area and am 72 years of age. I am the widower of
al; my late wife AntAnziai -Beeson, who was sister ofJames "011ie"Anzini, the late step-father

of Michael Rippo, When 011ie, Carole and her children first relocated to the west from New

York, during the ra1d-1970s, they stayed with my family and me in Moab, Utah for

approximately six months. When they left my family's home afterwards, they moved into

a house down the street from us and stayed there another six months or so before moving to

Las Vegas, Nevada. I had an opportunity to personally observe 011ic and Carole's

interactions with Carole's children for a little more than a year.

2. My foremost recollection of 011ie is that he was very arrogant, controlling and mean-spirited

when it came to his dealings with Carole and her children, as well as his own two biological

sons, Jay and Robert Atizini. 011ie was mentally cruel, he yelled a lot, and he frequently

belittled and demeaned the children for little to no reason at all. As far as I witnessed, 011k

treated Michael worse than all of the other children who were in 011ie's life. I'm not certain

what reasons 011k had for treating Michael so badly, but it was obvious to me that 011ie had

it out for Michael.

I recall instances when 011ie locked Michael up in his room for hours at a time to punish him
for trivial things. Michael would some times be confined to his room for eight hours or
more, and he sometimes would wet his pants because he did not have access to a bathroom.

To odd insult to injury, 011k beat Michael whenever Michael wet his pants after being locked

away for several hours, 	 ,;"-c 014 •A'	 c

14'
f ,re‘	 ,..-

remember one oceas iori-
'`
wheic my /Wife' Ann-, and! had taken Carole and 011ie on a fishing

••• 	 •trip. While we were ouCO:610ii noari; either Anifor I asked about Michael's whereabouts and

Carole told us that 011ie had locked Michael in his room for punishment. Annfi'and I were
shocked and very -disturbed that 011ie and Carole would leave a child locked in a room while

they went out fishing. I immediately aarnerle-th-bota-amundliallerkinta-thploek and drove
ii r) .	 —.1.7",,iz7W0....• •

back to the house to release Michael from the room. Andanal lilted proceeded to give 011ie

a piece of our minds in regard to what he had done to the boy, and 011ie became upset with
us-
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5. There Were other times when 011ie made Michael stand outside for punishment in the

extreme heat of the Moab, Utah, summer. The temperature would usually be over one

hundred degrees and very dry.

6.	 011ie seemed to enjoy playing head-games with the children and often set them up to fail so

that he could punish them. When 011ie and Caiule moved the family out of our house and

in into a house down the Street from us, the children would enjoy visiting Annand me. Our

home was the only place for the children were free to be kids because 011ie wasn't around

to hassle them. They also enjoyed playing with our children who were all of similar ages.

When Michael and his siblings asked 011ie if they could visit us, 011ie would give his

permission only if they went straight to Our house, 011ie would then intentionally call us

before the kids had a chance to get here, and then make them immediately return home and

punish them for not following his instructions.

My tweicana-and Michael frequently played together and they enjoyed riding the horses that

owned. I only had two horses and there were three boys, so I usually told them that the first

two to catch a horse got to ride first. Although Michael was the smallest, he was usually the

first one to catch a horse and this made 011ie angry for some mason. So, as punishment for
/07:i 17

Michael' success, 011ie made Michael sit on the side to ensure that rny-sons would catch the

horses and ride them first. I thought this was a cruel thing to do to a child, and! had to speak
with 011ie to make him stop doing this to Michael.

8. My wife and I were very vocal with our opinion over how 011ie treated Michael and his

sisters during	 the time tha

intervened on many occasions when 011ie mistreated the children and told 011ie that as long

as he was living under my roof he was not going to mistreat any children living in my home.

There were many times when I released Michael from being locked in his bedroom, or let

Michael inside out of the hot summer's sun after 011ie threw him out of the house. Looking

back, I believe that 011ie's discontent over my interventions may have caused him to move

Carole and her kids out sooner than they planned.

9. -en My wife, Aneand I thought that Carole probably should have done More to protect her
children from 011ie, but we did not assign much blame to Carole because we were convinced

that she was terrified of 011ie. If 011ie told Carole to shut up, or even if he just gave her a

mean look, she would immediately cower and become very quiet. Besides being afraid of
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011ie, Carole also worshiped the very ground that he walked on. Carok frequently made

comments to the effect that, "the sun arose and set on 011ie," and that she 'loved him with

all [her] heart." Carole was very serious when she made these types of comments about
011ie, Annqind I actually felt sorry for Carole because we believed that 011ie had totally

brtiinwashed her in a way that rendered Carole helpless to protect her own children from

011ie's abuse.

10. Although I never witnessed 01 1k physically abuse Carole and the kids, I believe that he did.

I recall seeing bruises on the children's faces and other parts of their bodies on many

occasions. lAntell I asked them where the bruises came from, Michael and Carole Ann would

become quiet, they'd look at one another and then they would look at 011ie fearfully before

saying the bruises came from playing or falling down somewhere. I also recall seeing Carole

with a black eye once and asking her what happened. With a fearful look on her face, Carole

el/i4 told vac that she had fallen down and struck her face. Neither Andnor I believed Catolea

excuse, but we could not do anything to help the situation because we did not see 011ie hit

Carole.

11. Although I am not aware of any specific diagnosis being made, lam convinced that 011ie and

a few other of his relatives suffered from mental illness. I can only refer to it as the Anzini

syndrome. 011ie, and a few of his siblings, had very bad tempers and it didn't take much for

them to go into blind rages. 011ie would become enraged and hostile over very insignificant

things and without any provocation. In my opinion, there was nothing normal about 011ie's

anger and hostile responses to various situations.

y were ivingm .' oa	 both 011ie and Carole were unemployed. ey were

living off the proceeds of the sale of Carole's home in New York. 011ie was also an avid

gambler and sometimes made trips to Las Vegas by himself to play the tables. However, I

did not have the impression that 011ie was a success rui gambler. I remember one occasion

where 011ie even lost the car that he and Carole owned, a long yellow Cadillac, during one

gambling outing to Las Vegas.

13. 011ie enjoyed giving people the impression that he was well-off, but in actuality he was

usually broke and the only money he had came from Carole. 011ie spent most of Carole's
money from the home sale on himself. 011ie was free to buy whatever he wanted and gamble

whenever he wanted, but Carole had to give him an account for every dollar that she spent.
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14.	 My memories of Michael's personality are very good ones. Michael was polite, smart, fun-
CO	

loving and a good child. I never saw Michael do anything bad enough to warrant any of the
treatment that he received from 011ie.

.!r•

15. Michael was happy and acted normally whenever 011ie was not in his presence. When 011ie
was around Michael, however, his whole demeanor would change and he became a totally
different person. Michael acted like a coward around 011ie, and seemed as if he could not
speak properly for fear that he'd say something to make 011k angry.

16. Mir-hael was very respectful of 011ie and he often seemed to go out ofhis way to win 011ie's
approval, but it never happened. It seemed like the more Michael tried, the more resistant
and mean 011ie became. I often thought to myself that Michael did not have a chance of
having a normal life because 011ie was in it.

17. When 011ie and Carole moved to 1.11 Vegas, they did not give me and Amtany notice nor
did they tell us where they were going, I did not see or hear from 011ie or Carole for about
five or six years, and we had no idea where they living. 011ie also did not have contact with
his other siblings during this time, and he did not know of his mother's passing which
oecuired during that same time period. 011ie and Caroie ultimately got in touc h with us

„. about a year before his death when he learned that he was dying of cancer. Ann and Ivisited
011ie a few time,s during that last year of his life, and Annctittended his funeral. As time went
on, my wife Arn4ast away and h ost contact with Carole.

I was never contacted by anyone representing Michael Rippo before I recently spoke with
Herbert Duzant of the Federal Public Defender office in Las Vegas, Had 1 been contacted
by Michael's attorneys before, 1 would have provided them with everything that I've stated
here in this declaration.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best of my
knowledge and that this declaration was executed in Monticello, Utah, on Mach 	 2008.

„ix	 4...7
17' " 1 604 )0....e...0-44*-0.-

MARK BEESON
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September 21, 1993

23	 Declaration of Tim Gabrielsen, and
partial FBI production in Echavarria
v. McDaniel et al., CV-N-98-0202,
June 2004
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42 JA10208-JA10238
43 JA10239-JA10353

24	 Motion for Leave to Conduct

43
Discovery, Emil v. McDaniel, et al.,

JA10354-JA10357August 24, 2001

25	 Criminal Complaint and Minutes of
the Court, State v. Kenny, Case No.
85F-3637, Justice Court, Las Vegas

43 Township, 1985 (Emil) JA10358-JA10362

26	 Notice of Denial of Request, Clark
County District Attorney, State v.
Emil Case No. C82176, Eighth

43
Judicial District Court, August 13,
1985 JA10363-JA10383

27	 Various reports of the Las Vegas
Metropolitan Police Department,
Detention Services Division,
produced in State v. Haberstroh,
Case No. C076013, regarding
investigation into the identity of

42

Clark County Detention Center
inmate who manufactured a shank,
1987 JA10384-JA10434

28	 Deposition of Sharon Dean in
Haberstroh v. McDaniel, Case No.

42

CO 76013, Eighth Judicial District,
October 15, 1998 and December 7,
1998 JA10435-JA10449

29	 Deposition of Arlene Ralbovsky in
Haberstroh v. McDaniel, Case No.

43

CO 76013, Eighth Judicial District,
December 7, 1998 and January 28,
1999 JA10450-JA10488

44 JA10489-JA10554
30	 Deposition of Patricia Schmitt in

Haberstroh v. McDaniel, Case No.

44

CO 76013, Eighth Judicial District,
December 7, 1998 and January 28,
1999 JA10555-JA10563

31	 Recorder's Transcript Re:
Evidentiary Hearing, State v.
Haberstroh, Case No. C076013,
Eighth Judicial District Court,
January 28, 2000
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44 JA10564-JA10568
32	 Order, Hill v. McDaniel, et al., Case

No. CV-S-98-914-JBR (LRL),
District of Nevada, May 20, 1999

44 JA10569-JA10570
33	 FBI memorandum to SA Newark,

Homick v. McDaniel, (Homick
167), August 31, 1977

44 JA10571-JA10573
34	 FBI memorandum, New York to

Newark Homick v. McDaniel,
(Homick 168), January 31, 1978

44 JA10574-JA10576
35	 FBI Teletype, FM Director to Las

Vegas (Homick 166), September,
1985

44 JA10577-JA10582
36	 FBI Teletype San Diego to Las

Vegas (Homick 165), October, 1985
44 JA10583-JA10584

37	 Chronological record, Homick v.
McDaniel (Homick 10), November
1985

44 JA10585-JA10589
38	 FBI notes re Homick receiving

money from LVMPD employee,
Homick v. McDaniel, December 11,
1985

44 JA10590-JA10593
39	 FBI notes, Homick v. McDaniel,

December 1985 and January 1986
44 JA10594-JA10595

40	 FBI notes, Homick v. McDaniel
(Pennsylvania) January 4, 1986

44 JA10596-JA10597
41	 FBI redacted notes, Homick v.

McDaniel (New Jersey), January 7,
1986

44 JA10598-JA10599
42	 FBI redacted notes, Homick v.

McDaniel (Homick), January 9, 1986
44 JA10600-JA10601

43	 FBI redacted notes, Homick v.
McDaniel (Pennsylvania), January
13, 1986

44 JA10602-JA10603
44	 FBI redacted notes, Homick v.

McDaniel (Las Vegas), January 14,
1986
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44 45	 FBI 302 interview of Norma K. JA10604-JA10606
Thompson, Homick v. McDaniel,
March 18, 1986

44 46	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10607-JA10608

McDaniel, June 10, 1986

44 47	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10609-JA10610

McDaniel, June 10, 1986

44 48	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10611-JA10612

McDaniel, June 10, 1986

44 49	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10613-JA10614

McDaniel, June 10, 1986

44 50	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10615-JA10616

McDaniel, June 10, 1986

44 51	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10617-JA10618

McDaniel, June 10, 1986

44 52	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10619-JA10620

McDaniel, June 10, 1986
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44 53	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10621-JA10622

McDaniel, June 10, 1986

44 54	 FBI 302 memorandum of interview
of Tim Catt, Homick v. McDaniel

JA10623-JA10625

(Homick 164), August 18, 1988

44 55	 Reporter's transcript of evidentiary
hearing, partial, State v. Homick,

JA10626-JA10637

March 7, 1989

44 56	 Reporter's transcript of motions,
State v. Homick (Homick 48), April

JA10638-JA10640

10, 1989

44 57	 Reporter's transcript of jury trial Vol. JA10641-JA10652
6, State v. Homick, April 25, 1989

44 58	 Reporter's transcript of jury trial,
partial, Vol. 7, State v. Homick,

JA10653-JA10660

April 26, 1989

44 59	 Reporter's transcript of jury trial Vol. JA10661-JA10664
11, State v. Homick (Homick 52),
May 2, 1989

44 60	 Reporter's transcript of penalty
hearing, State v. Homick, Vol. 1

JA10665-JA10668

(Homick 108), May 17, 1989

44 61	 Reporter's transcript of trial, partial,
Vol. 83, State v. Homick, November

JA10669-JA10673

10, 1992

44 62	 Letter from Eric Johnson/Walt JA1674-JA10676
Ayers, Assistant United States
Attorneys to Mark Kaiserman
denying FBI joint investigation with
LVMPD, Homick v. McDaniel,
January 28, 1993

44 63	 Letter from AUSA Warrington JA10677-JA60678
Parker to Judge Cooper, Homick v.
McDaniel, May 7, 1993
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44 64	 Letter from AUSA Warrington JA10679-JA10680
Parker to Judge Cooper, Homick v.
McDaniel, May 11, 1993

44 65	 Reporter's transcript on appeal, State JA10681-JA10684
v. Homick Vol. 140 (Homick 102)
June 29, 1994

44 66	 Chart detailing evidence of joint
investigation - joint activity between

JA10685-JA10692

LVMPD and FBI, Homick v.
McDaniel, October 9, 2003

44 67	 Chart detailing evidence of joint
investigation - information sharing
between LVMPD and FBI, Homick

JA10693-JA10696

v. McDaniel, October 9, 2003

44 68	 Chart detailing evidence of joint
investigation - admissions, Homick

JA10697-JA10705

v. McDaniel, October 9, 2003

44 69	 Declaration of Joseph Wright,
Homick v. McDaniel (Homick 176),

JA10706-JA10707

October 9, 2003

44 70	 Petitioner's Motion for Leave to JA10708-JA10738
45 Conduct Discovery, Homick v. JA10739-JA10756

McDaniel, October 10, 2003

45 71	 Recorder's Transcript Re: JA10757-JA10786
Evidentiary Hearing, State v.
Jiminez Case No. C77955, Eighth
Judicial District Court, April 19,
1993

45 72	 Transcript of Proceedings Sentence,
State v. Bezak, Case No. CR89-

JA10787-JA10796

1765, Second Judicial District Court,
November 27, 1989 (Jones)

45 73	 Response to Motion to Compel JA10797-JA10802
Discovery, Jones v. McDaniel, et al.,
Case No. CV-N-96-633-ECR,
District of Nevada, March 1999
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45 74	 Declaration of David J.J. Roger,
Chief Deputy District Attorney,
concerning Jones v. McDaniel, Case

JA10803-JA10805

No. CV-N-96-633 ECR, District of
Nevada, June 30, 1999

45 75	 Transcription of VCR Tape of the JA10806-JA10809
Adam Evans hearing in front of
Judge Hardcastle, In The Matter of
Adam Owens Evans, Case No.
J52293, Juvenile Court (Lisle)

45 76	 Excerpt of trial record, State v. Lisle JA10810-JA10812
Case No. 129540, Vol. 10 page 15,
March 12, 1996

77	 Not Used

78	 Not Used

45 79	 Letter from Inv. Larry A. JA10813-JA10816
Schuchman, City of Orlando,
Florida, Police Department, to Inv.
Bob Milby, Nevada Division of Inv.
and Narcotics re Terry Carl
Bonnette, January 29, 1981
(Milligan)

45 80	 Notice of Entry of Decision and JA10817-JA10838
Order and Amended Findings of
Fact, Conclusions of Law, and
Order, State v. Miranda, Case No.
CO57788, Eighth Judicial District
Court, February 13, 1996

45 81	 Reporter's Transcript of JA10839-JA10846
Proceedings, State v. Rippo, Case
No. C106784, Eighth Judicial
District Court, February 8, 1996

45 82	 Reporter's Transcript of Calendar JA10847-JA10859
Call, State v. Morelli, Case
Nos.C64603 and C64604, Eighth
Judicial District Court, January 12,
1984 (Snow)
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45 83	 Reporter's Transcript of Proceedings JA10860-JA10884
(Testimony of Richard Morelli),
State v. Snow, Case No.C61676,
Eighth Judicial District Court, April
17, 1984

45 84	 Letter from Melvyn T. Harmon,
Chief Deputy, Office of the District

JA10885-JA10886

Attorney, To Whom It May Concern
re Richard Joseph Morelli, July 20,
1984 (Snow)

45 85	 Deposition of Melvyn T. Harmon,
Esq., Snow v. Angelone, Case No. 6-

JA10887-JA10921

12-89-WPHC, Seventh Judicial
District Court, September 25, 1992

45 86	 Las Vegas Review Journal excerpt, JA10922-JA10924
May 3, 2004, "Police Say Binion
Witness Not Credible" (Tabish)

45 87	 Letter from Kent R. Robison of JA10925-JA10929
Robison, Belaustegui, Robb and
Sharp, to E. Leslie Combs, Jr., Esq.
Re: Kathryn Cox v. Circus Circus, et
al., October 16, 1995, in relation to
Witter v. McDaniel, CV-S-01-1034-
RLH (LRL), District of Nevada

45 88	 LVMPD Certificate of [Informant] JA10930-JA10931
Management Course completion,
April 14, 1994

45 89	 Las Vegas Metropolitan Police JA10932-JA10934
Department Cooperating Individual
Agreement and Special Consent and
Waiver of Liability

45 90	 David J.J. Roger letter to Nevada JA10935-JA10936
State Parole Board Chairman
regarding Robert Bezak (Jones),
December 3, 1990

45 91	 Declaration of Herbert Duzant dated JA10937-JA10938
May 15, 2008

45 92	 Records request to Juvenile Justice JA10939-JA10948
Division dated May 14, 2008
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45 93	 Records request to Nassau County JA10949-JA10973
Department of Social Services dated
May 15, 2008

46 94	 Records request to Central Medicaid JA10974-JA10996
Office dated May 15, 2008

46 95	 Records request to Central Medicaid JA10997-JA11007
Office dated November 29, 2007

46 96	 Records request to Office of the JA11008-JA11010
Clark County District Attorney dated
November 27, 2007 (re
Bongiovanni)

46 97	 Records request to Office of the JA11011-JA11013
United States Attorney dated
November 27, 2007 (re
Bongiovanni)

46 98	 Records request to the Clark County JA11014-JA11026
District Attorney dated December 5,
2007 (re: Michael Beaudoin, James
Ison, David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

46 99	 Records request to Clark County JA11027-JA11034
District Attorney dated December 5,
2007 (re Victim/Witness
information)

46 100	 Records request to Franklin General JA11035-JA11050
Hospital dated November 29, 2007

46 101	 Records request to Justice Court,
Criminal Records dated December 5,
2007

JA11051-JA11055

46 102	 Records request to Nassau County JA11056-JA11069
Department of Social Services dated
November 28, 2007

46 103	 Records request to Nevada JA11070-JA11080
Department of Corrections dated
November 29, 2007 (re: Levine)
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46 104	 Records request to Nevada JA11081-JA11095
Department of Parole and Probation
dated November 29, 2007 (re
Levine)

46 105	 Records request to Nevada JA11096-JA11103
Department of Parole and Probation
dated April 12, 2007 (re: Rippo)

46 106	 Records request to Word of Life JA11104-JA11110
Christian Center Pastor David
Shears, Assistant Pastor Andy Visser
dated November 29, 2007

46 107	 Response to records request from JA11111-JA11112
Nevada Department of Parole and
Probation dated December 3, 2007

46 108	 Response to records request from JA11113-JA11114
Office of the District Attorney dated
January 28, 2008 (re Victim Witness)

46
109	 Response to records request from JA11115-JA11116

Word of Life Christian Center
Assistant Pastor Andy Visser dated
December 11, 2007

46
110	 Records request to Franklin General JA11117-JA11128

Hospital dated May 16, 2008 (re:
Stacie Campanelli)

46
111	 Records request (FOIA) to Executive JA11129-JA11132

Offices for the United States
Attorneys dated November 27, 2007

46
112	 Records request (FOIA) to the FBI

dated November 27, 2007
JA11133-JA11135

46
113	 Response to records request to JA11136-JA11137

Executive Offices for the United
States Attorneys, undated

46
114	 Records request to Nevada Division

of Child and Family Services dated
JA11138-JA11144

May 16, 2008 (re: Stacie)
46

115	 Records request to Claude I. Howard JA11145-JA11156
Children's Center dated May 16,
2008 (re: Stacie Campanelli, Carole
Ann Campanelli (deceased))
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46 116	 Records request to Clark County JA111457-JA11171
School District dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 117	 Records request to University JA11172-JA11185
Medical Center dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 118	 Records request to Valley Hospital JA11186-JA11199
Medical Center dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 119	 Records request to Desert Springs JA11200-JA11213
Hospital Medical Center dated May
16, 2008 (re: Stacie Campanelli and
Carole Ann Campanelli (deceased))

46 120	 Records request to Reno Police JA11214-JA11221
Department, Records and ID Section
dated May 16, 2008

47 121	 Records request to Washoe County JA11222-JA11229
Sheriff's Office dated May 16, 2008

47 122	 Records request to Sparks Police JA11230-JA11237
Department dated May 16, 2008

47 123	 Response to records request to JA11238-JA11239
Justice Court re: Michael Beaudoin

47 124	 Response to records request to JA11240-JA11241
Justice Court re: Michael Thomas
Christos

47 125	 Response to records request to JA11242-JA11244
Justice Court re: Thomas Edward
Sims

47 126	 Response to records request to JA11245-JA11248
Justice Court re: request and clerk's
notes

127	 Omitted.
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47 128	 Subpoena to Clark County District JA11249-JA11257
Attorney, Criminal Division (re:
Michael Beaudoin, James Ison,
David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

47 129	 Proposed Order to the Clark County JA11258-JA11267
District Attoreny

47 130	 Subpoena to Central Medicaid JA11268-JA11272
Office, New York, New York

47 131	 Subpoena to Claude I. Howard JA11273-JA11277
Children's Center

47 132	 Subpoena to City of New York,
Department of Social Services

JA11278-JA11282

47 133	 Subpoena to Desert Springs Hospital JA11283-JA11288

47 134	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11289-JA11295
Police Department Fingerprint
Bureau

47 135	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11296-JA11301
Police Department Communications
Bureau

47 136	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11302-JA11308
Police Department Confidential
Informant Section

47 137	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11309-JA11316
Police Department Criminalistics
Bureau

47 138	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11317-JA11323
Police Department Evidence Vault

47 139	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11324-JA11330
Police Department Criminal
Intelligence Section

47 140	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11331-JA11337
Police Department Narcotics
Sections I, II, and III
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47 141	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11338-JA11344
Police Department Property Crimes
Bureau

47 142	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11345-JA11352
Police Department Records Bureau

47 143	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11353-JA11360
Police Department Robbery /
Homicide Bureau

47 144	 Subpoena to Nevada Parole and JA11361-JA11368
Probation (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 145	 Proposed Order to the Nevada JA11369-JA11373
Department of Parole and Probation

47 146	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11374-JA11379
Police Department Gang Crimes
Bureau

47 147	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11380-JA11385
Police Department SWAT Division

47 148	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11386-JA11392
Police Department Vice Section

47 149	 Subpoena to Clark County Public JA11393-JA11399
Defender (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 150	 Subpoena to Henderson Police JA11400-JA11406
Department (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)
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47 151	 Subpoena to Nevada Department of JA11407-JA11411
Health and Human Services,
Division of Child and Family
Services

47 152	 Subpoena to Reno Police Department JA11412-JA11418
(re: Michael Beaudoin, James Ison,
David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

47 153	 Subpoena to Sparks Police JA11419-JA11427
Department (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 154	 Subpoena to University Medical JA11428-JA11432
Center

47 155	 Subpoena to Valley Hospital JA11433-JA11438

47 156	 Subpoena to Washoe County Public JA11439-JA11445
Defender (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 157	 Subpoena to Washoe County JA11446-JA11453
Sheriff's Office, Records and ID
Section (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)
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47 158	 Subpoena to Washoe County JA11454-JA11460
Sheriff's Office, Forensic Science
Division (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 159	 Deposition Subpoena to Dominic JA11461-JA11463
Campanelli

47 160	 Deposition Subpoena to Melody JA11464-JA11466
Anzini

47 161	 Subpoena to the Clark County JA11467-JA11471
District Attorney's Office (re: Nancy
Becker)

48 162	 Subpoena to Nancy Becker JA11472-JA11476

48 163	 Subpoena to Clark County Human JA11477-JA11481
Resources Department (re: Nancy
Becker)

48 164	 Subpoena to Nassau County JA11482-JA11486
Department of Social Services

48 165	 Subpoena to the Clark County JA11487-JA11490
School District

48 166	 Subpoena to the Clark County JA11491-JA11495
District Attorney's Office (re: Gerard
Bongiovanni)

48 167	 Subpoena to the Office of the United JA11496-JA11499
States Attorney (re: Gerard
Bongiovanni)

48 168	 Subpoena to the Clark County JA11500-JA11505
District Attorney, Victim-Witness
Assistance Center

48 169	 Proposed Order to the Clark County JA11506-JA11508
District Attorney, Victim-Witness
Assistance Center
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48 170	 Subpoena to the Office of Legal JA11509-JA11513
Services, Executive Offices for
United States Attorneys -- FOIA (re:
Bongiovanni)

48 171	 Subpoena to the Federal Bureau of JA11514-JA11518
Investigation (re Bongiovanni)

48 172	 Subpoena to the Las Vegas JA11519-JA11522
Metropolitan Police Department,
Criminal Intelligence Section,
Homeland Security Bureau, Special
Operations Division (re
Bongiovanni)

48 173	 Subpoena to Leo P. Flangas, Esq. JA11523-JA11526
(re: Bongiovanni)

48 174	 Subpoena to Nevada Department of JA11527-JA11530
Investigation

48 175	 Subpoena to Bureau of Alcohol,
Tobacco and Firearms

JA11531-JA11534

48 176	 Subpoena to Robert Archie (re: JA11535-JA11538
Simms)

48 177	 Subpoena to Nevada Department of JA11539-JA11545
Corrections (re: lethal injection)

48 178	 Deposition subpoena to Howard JA11546-JA11548
Skolnik, NDOC

48 179	 Deposition subpoena to Robert JA11549-JA11551
Bruce Bannister, D.O., NDOC

48 180	 Deposition subpoena to Warden Bill JA11552-JA11554
Donat

48
1

181	 Deposition subpoena to Stacy Giomi,
Chief, Carson City Fire Department

JA11555-JA11 557

37 Opposition to Motion to Dismiss Petition
for Writ of Habeas Corpus (Post-

05/21/08 JA08758-JA08866

Conviction)

37 Exhibits to Opposition to Motion to Dismiss 05/21/08 JA08867-JA08869
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37 329.	 Leonard v. McDaniel, Eighth JA08870-JA08884
Judicial District Court, Case No.
C126285, Reply to Opposition to
Motion to Dismiss, filed March 11,
2008.

37 330.	 Lopez v. McDaniel, Eighth Judicial JA08885-JA08890
District Court, Case No. C068946,
State's Motion to Dismiss Petition
for Writ of Habeas Corpus, filed
February 15, 2008.

38 331.	 Sherman v. McDaniel, Eighth JA08991-JA09002
Judicial District Court, Case No.
C126969, Reply to Opposition to
Motion to Dismiss, filed June 25,
2007.

38 332.	 Witter v. McDaniel, Eighth Judicial JA09003-JA09013
District Court, Case No. C117513,
Reply to Opposition to Motion to
Dismiss, filed July 5, 2007.

38 333.	 Floyd v. McDaniel, Eighth Judicial JA09014-JA09020
District Court, Case No. C159897,
Recorder's Transcript of Hearing Re:
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus, filed December 28,
2007.

38 334.	 Floyd v. McDaniel, Eighth Judicial JA09021-JA09027
District Court, Case No. C159897,
State's Opposition to Defendant's
Petition for Writ of Habeas Corpus
(Post-Conviction) and Motion to
Dismiss, filed August 18, 2007.

38 335.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09028-JA09073
District Court, Case No. C106784,
Supplemental Brief in Support of
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus (Post-Conviction),
filed February 10, 2004.

38 336.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA09074-JA09185
Court, Case No. 28865, Appellant's
Opening Brief.
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38 337.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA09186-JA09200
District Court, Case No. C124980,
Indictment, filed December 16, 1994.

38 338.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA09201-JA09240
39 District Court, Case No. C124980,

Reporter's Transcript of
JA09241-JA09280

Proceedings, Thursday, December
15, 1994.

39 339.	 Declaration of Stacie Campanelli
dated April 29, 2008.

JA09281-JA0289

39 340.	 Declaration of Domiano Campanelli,
February 2008, Mastic Beach, N.Y.

JA09290-JA09300

39 341.	 Declaration of Sari Heslin dated JA09301-JA09305
February 25, 2008.

39 342.	 Declaration of Melody Anzini dated JA09306-JA09311
February 26, 2008.

39 343.	 Declaration of Catherine Campanelli
dated February 29, 2008.

JA09312-JA09317

39 344.	 Declaration of Jessica Parket-Asaro
dated March 9, 2008.

JA09318-JA09323

39 345.	 Declaration of Mark Beeson dated JA09324-JA09328
March 26, 2008.

39 346.	 State's Trial Exhibit 1: Laurie JA09329-JA09330
Jacobson photograph

39 347.	 State's Trial Exhibit 2: Denise Lizzi
photograph

JA09331-JA09332

39 348.	 State's Trial Exhibit 99: Michael JA09333-JA09334
Rippo

39 349.	 State's Trial Exhibit 31: Autopsy
photo Denise Lizzi

JA09335-JA09336

39 350.	 State's Trial Exhibit 53: Autopsy
photo Laurie Jacobson

JA09337-JA09338

39 351.	 State's Trial Exhibit 125: Laurie JA09339-JA09360
Jacobson victim-impact scrapbook
photographs
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39 352.	 State's Trial Exhibit 127: Denise JA09361-JA09374
Lizzi victim-impact scrapbook
photographs

39 353.	 Declaration of Jay Anzini dated May JA09375-JA09377
10, 2008

39 354.	 Declaration of Robert Anzini dated JA09378-JA09381
May 10, 2008

39 355.	 Juvenile Records of Stacie JA09382-JA09444
Campanelli

39 356	 Blackstone District Court Case JA09445-JA09450
Inquiry: Case No. C136066, State v.
Sims, Case Activity, Calendar,
Minutes

39 357	 Justice Court Printout for Thomas JA09451-JA09490
40 Sims JA09491-JA09520

40 358	 Justice Court Printout for Michael JA09521-JA09740
41 Beaudoin JA09741-JA09815

41 359	 Blackstone District Court Case JA09816-JA09829
Inquiry: Case No. C102962, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 360	 Blackstone District Court Case JA09830-JA09838
Inquiry: Case No. C95279, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 361	 Blackstone District Court Case JA09839-JA09847
Inquiry: Case No. C130797, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 362	 Blackstone District Court Case JA09848-JA09852
Inquiry: Case No. C134430, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 363	 Justice Court Printout for Thomas JA09952-JA09907
Christos

41 364	 Justice Court Printout for James Ison JA09908-JA09930
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41 365	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09931-JA09933
District Court, Case No. C106784,
Order dated September 22, 1993

41 366	 Declaration of Michael Beaudoin
dated May 18, 2008

JA09934-JA09935

41 367	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09936-JA09941
District Court, Case No. C106784,
Amended Indictment, dated January
3, 1996

41 368	 State's Trial Exhibits 21, 24, 26, 27,
28, 32, 34, 38, 39, 40, 41, 42, 45, 46,
47, 48, 51, 56, 57, 58, 60, 61, 62

JA09942-JA09965

41 369	 State's Trial Exhibit 54 JA09966-JA09967

41 370	 Letter from Glen Whorton, Nevada JA09968-JA09969
Department of Corrections, to Robert
Crowley dated August 29 1997

41 371	 Letter from Jennifer Schlotterbeck to JA09970-JA09971
Ted D'Amico, M.D., Nevada
Department of Corrections dated
March 24, 2004

41 372	 Letter from Michael Pescetta to Glen JA09972-JA09977
Whorton, Nevada Department of
Corrections dated September 23,
2004

41 373	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09978-JA09981
District Court, Case No. C106784,
Warrant of Execution dated May 17,
1996

41 374	 Declaration of William Burkett dated JA09982-JA09984
May 12, 2008

41 375	 Handwritten Notes of William Hehn JA09985-JA09986

48 Objection to Proposed Order 11/21/08 JA11612-JA11647

48 Opposition to Motion for Discovery 06/09/08 JA11558-JA11563

2 Order 11/12/92 JA00264-JA00265

2 Order 11/18/92 JA00266-JA00267

2 Order 09/22/93 JA00320-JA00321
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3 Order 04/22/94 JA00619-JA00320

15 Order 03/08/96 JA03412

41 Order Appointing Counsel 02/13/08 JA09987-JA09988

5B Order Sealing Affidavit 09/30/93 JA 1401-180 to
JA 1401-185

2 Order to Produce Handwriting / 09/14/92 JA00252-JA00253
Handprinting Exemplar

17 Petition for Writ of Habeas Corpus 12/04/98 JA04040-JA04047
(Post-Conviction) and Appointment of
Counsel

19 Petition for Writ of Habeas Corpus (Post- 01/15/08 JA04415-JA04570
20 Conviction) JA04571-JA04609

20 Exhibits to Petition for Writ of Habeas 01/15/08 JA04610-JA04619
Corpus

20 101.	 Bennett v. State, No. 38934 JA04620-JA04647
Respondent's Answering Brief
(November 26, 2002)

20 102.	 State v. Colwell, No. C123476, JA04648-JA04650
Findings, Determinations and
Imposition of Sentence (August 10,
1995)

20 103.	 Doleman v. State, No. 33424 Order JA04651-JA04653
Dismissing Appeal (March 17, 2000)

20 104.	 Farmer v. Director, Nevada Dept. of JA04654-JA04660
Prisons, No. 18052 Order Dismissing
Appeal (March 31, 1988)

20 105.	 Farmer v. State, No. 22562, Order JA04661-JA04663
Dismissing Appeal (February 20,
1992)

20 106.	 Farmer v. State, No. 29120, Order JA04664-JA04670
Dismissing Appeal (November 20,
1997)

20 107.	 Feazell v. State, No. 37789, Order JA04671-JA04679
Affirming in Part and Vacating in
Part (November 14, 2002)

20 108.	 Hankins v. State, No. 20780, Order JA04680-JA04683
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of Remand (April 24, 1990)
20 JA04684-JA04689

109.	 Hardison v. State, No. 24195, Order
of Remand (May 24, 1994)

20 JA04690-JA04692
110.	 Hill v. State, No. 18253, Order

Dismissing Appeal (June 29, 1987)
20 JA04693-JA04696

111.	 Jones v. State, No. 24497 Order
Dismissing Appeal (August 28,
1996)

20 JA04697-JA04712
112.	 Jones v. McDaniel, et al., No.

39091, Order of Affirmance
(December 19, 2002)

20 JA04713-JA04715
113.	 Milligan v. State, No. 21504 Order

Dismissing Appeal (June 17, 1991)
20 JA04716-JA04735

114.	 Milligan v. Warden, No. 37845,
Order of Affirmance (July 24, 2002)

20 JA04736-JA04753
115.	 Moran v. State, No. 28188, Order

Dismissing Appeal (March 21, 1996)
20 JA04754-JA04764

116.	 Neuschafer v. Warden, No. 18371,
Order Dismissing Appeal (August
19, 1987)

20 JA04765-JA04769
117.	 Nevius v. Sumner (Nevius I), Nos.

17059, 17060, Order Dismissing
Appeal and Denying Petition
(February 19, 1986)

20 JA04770-JA04783
118.	 Nevius v. Warden (Nevius II), Nos.

29027, 29028, Order Dismissing
Appeal and Denying Petition for
Writ of Habeas Corpus (October 9,
1996)

20 JA04784-JA04788
119.	 Nevius v. Warden (Nevius III), Nos.

29027, 29028, Order Denying
Rehearing (July 17, 1998)

20 JA04789-JA04796
120.	 Nevius v. McDaniel, D. Nev. No.

CV-N-96-785-HDM-(RAM),
Response to Nevius' Supplemental
Memo at 3 (October 18, 1999)
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20 JA04797-JA04803
121.	 O'Neill v. State, No. 39143, Order of

Reversal and Remand (December 18,
2002)

20 JA04804-JA04807
122.	 Rider v. State, No. 20925, Order

(April 30, 1990)
20 JA04808-JA04812

123.	 Riley v. State, No. 33750, Order
Dismissing Appeal (November 19,
1999)

20 JA04813-JA04817
124.	 Rogers v. Warden, No. 22858, Order

Dismissing Appeal (May 28, 1993),
Amended Order Dismissing Appeal
(June 4, 1993)

21 JA04818-JA04825
125.	 Rogers v. Warden, No. 36137, Order

of Affirmance (May 13, 2002)
21 JA04826-JA04830

126.	 Sechrest v. State, No 29170, Order
Dismissing Appeal (November 20,
1997)

21 JA04831-JA04834
127.	 Smith v. State, No. 20959, Order of

Remand (September 14, 1990)
21 JA04835-JA04842

128.	 Stevens v. State, No. 24138, Order
of Remand (July 8, 1994)

21 JA04843-JA04848
129.	 Wade v. State, No. 37467, Order of

Affirmance (October 11, 2001)
21 JA04849-JA04852

130.	 Williams v. State, No. 20732, Order
Dismissing Appeal (July 18, 1990)

21 JA04853-JA04857
131.	 Williams v. Warden, No. 29084,

Order Dismissing Appeal (August
29, 1997)

21 JA04858-JA04861
132.	 Ybarra v. Director, Nevada State

Prison, No. 19705, Order
Dismissing Appeal (June 29, 1989)

21 JA04862-JA04873
133.	 Ybarra v. Warden, No. 43981, Order

Affirming in Part, Reversing in Part,
and Remanding (November 28,
2005)
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21 134.	 Ybarra v. Warden, No. 43981, Order JA04874-JA04879
Denying Rehearing (February 2,
2006)

21 135.	 Rippo v. State; Bejarano v. State, JA04880-JA04883
No. 44094, No. 44297, Order
Directing Oral Argument (March 16,
2006)

21 136.	 State v. Rippo, Case No. C106784, JA04884-JA04931
Supplemental Brief in Support of
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus (Post-Conviction),
February 10, 2004

21 137.	 State v. Rippo, Case No. C106784, JA04932-JA04935
Findings of Fact, Conclusions of
Law and Order, December 1, 2004

21 138.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA04936-JA04986
44094, Appellant's Opening Brief,
May 19, 2005

21 139.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA04987-JA05048
44094, Respondent's Answering
Brief, June 17, 2005

22 140.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA05049-JA05079
44094, Appellant's Reply Brief,
September 28, 2005

22 141.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA05080-JA05100
44094, Appellant's Supplemental
Brief As Ordered By This Court,
December 12, 2005

22 201.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05101-JA05123
Court Case No. 28865, Opinion filed
October 1, 1997

22 202.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05124-JA05143
Court Case No. 44094, Affirmance
filed November 16, 2006

22 203.	 Confidential Execution Manual,
Procedures for Executing the Death

JA05144-JA05186

Penalty, Nevada State Prison
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22 204.	 Brief of Amici Curiae in Support of JA05187-JA05211
Petitioner, United States Supreme
Court Case No. 03-6821, David
Larry Nelson v. Donal Campbell and
Grantt Culliver, October Term, 2003

22 205.	 Leonidas G. Koniaris, Teresa A. JA05212-JA05214
Zimmers, David A. Lubarsky, and
Jonathan P. Sheldon, Inadequate
Anaesthesia in Lethal Injection for
Execution, Vol. 365, April 6, 2005,
at has ://www.thelancet.com

22 206.	 Declaration of Mark J.S. Heath, JA05215-JA05298
23 M.D., dated May 16, 2006, including

attached exhibits
JA05299-JA05340

23 207.	 "Lethal Injection: Chemical JA05341-JA05348
Asphyxiation?" Teresa A. Zimmers,
Jonathan Sheldon, David A.
Lubarsky, Francisco Lopez-Munoz,
Linda Waterman, Richard Weisman,
Leonida G. Kniaris, PloS Medicine,
April 2007, Vol. 4, Issue 4

23 208.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05349-JA05452
Court Case No. 28865, Appellant's
Opening Brief

23 209.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05453-JA05488
Court Case No. 28865, Appellant's
Reply Brief

23 210.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05489-JA05538
Court Case No. 44094, Appellant's
Opening Brief, filed May 19, 2005

24 211.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05539-JA05568
Court Case No. 44094, Appellant's
Reply Brief, filed September 28,
2005

24 212.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05569-JA05588
Court Case No. 44094,Appellant's
Supplemental Brief as Ordered by
this Court filed December 22, 2005
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24 213.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05589-JA05591
Court Case No. 44094, Order
Directing Oral Argument filed
March 16, 2006

24 214.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05592-JA05627
Court Case No. 44094, Transcript of
Oral Argument on June 13, 2006

24 215.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05628-JA05635
Court Case No. 44094, Appellant's
Petition for Rehearing filed
December 11, 2006

24 216.	 Supplemental Points and Authorities
in Support of Petition for Writ of

JA05636-JA05737

Habeas Corpus (Post-Conviction)
and attached exhibits filed August 8,
2002

24 217.	 Letter dated August 20, 2004 from JA05738
Rippo to Judge Mosley

24 218.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05739-JA05741
Amended Notice of Intent to Seek
Death Penalty, filed March 24, 1994

24 219.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05742-JA05782
Jury Instructions, filed March 6,
1996

25 220.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05783-JA05785
Notice of Alibi, filed September 2,
1993

25 221.	 Affidavit of Alice May Starr dated JA05786-JA05791
January 26, 1994

25 222.	 Letter dated October 12, 1993 from JA05792-JA05795
Starr to President Clinton

25 223.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05796-JA05801
Order Sealing Affidavit (and
exhibits), dated September 30, 1993

25 224.	 Las Vegas Metropolitan Police JA05802-JA05803
Department Property Report dated
September 30, 1993
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25 225.	 Letter dated November T?, 1993
from Starr to Rex Bell, District

JA05804-JA05807

Attorney

25 226.	 State v. Rippo, Case No. C57388, JA05808-JA05812
Draft Affidavit in Support of Motion
to Withdraw Guilty Plea

25 227.	 Justice Court Record, Thomas JA05813-JA05881
Edward Sims

25 228.	 Justice Court Record, Michael JA05882-JA06032
26 Angelo Beaudoin JA06033-JA06282
27 JA06283-JA06334

27 229.	 Las Vegas Metropolitan Police JA06335-JA06349
Department Voluntary Statement of
Michael Angelo Beaudoin dated
March 1, 1992

27 230.	 Justice Court Record, Michael JA06350-JA06403
Thomas Christos

27 231.	 Justice Court Record, David Jeffrey JA06404-JA06417
Levine

27 232.	 Justice Court Record, James Robert JA06418-JA06427
Ison

27 233.	 MMPI (Minnesota Multiphasic JA06428-JA06434
Personality Inventory) Scoring for
Diana Hunt dated September 2, 1992

27 234.	 Handwritten Declaration of James JA06435-JA06436
Ison dated November 30, 2007

27 235.	 Handwritten Declaration of David JA06437-JA06438
Levine dated November 20, 2007

27 236.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06439-JA06483
96-98-LDG(RJJ), Government's
Trial Memorandum, filed August
25, 1997

27 237.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06484-JA06511
96-98-LDG(RJJ), Motion to Dismiss
for Outrageous Government
Misconduct, filed September 13,
1996
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28 238.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06512-JA06689
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 2, December 3, 1997

28 239.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06690-JA06761
29 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA06762-JA06933

Trial Day 3, December 4, 1997

29 240.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06734-JA07011
30 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07012-JA07133

Trial Day 4, December 8, 1997

30 241.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07134-JA07261
31 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07262-JA06332

Trial Day 6, December 10, 1997

31 242.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07333-JA07382
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 8, December 15, 1997

31 243.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07383-JA07511
32 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07512-JA07525

Trial Day 9, December 16, 1997

32 244.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA07526-JA07641
Court Case No. 28865, Respondent's
Answering Brief, filed February 14,
1997

32 245.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07642-JA07709
96-98-LDG(RJJ), Government's
Trial Memorandum, filed December
2, 1997

32 246.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA07710-JA07713
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 124980, Criminal
Court Minutes

32 247.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA07714-JA07719
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, Motion
for New Trial, filed April 29, 1996

32 248.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07720-JA07751
96-98-LDG(RJJ), Superseding
Criminal Indictment, filed May 6,
1997
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33 249.	 In the Matter of the Application of
the United States for an Order

JA07752-JA07756

Authorizing the Interception of Wire
Communications dated October 11,
1995

33 250.	 Clark County School District JA07757-JA07762
Records for Michael D. Rippo

33 251.	 Neuropsychological Assessment,
Thomas F. Kinsora, Ph.D., dated

JA07763-JA07772

February 1, 1996

33 252.	 Addendum to Neurological JA07773-JA07775
Assessment Report, Thomas F.
Kinsors, Ph.D., dated March 12,
1996

33 253.	 Pre-Sentence Report, State v. Rippo, JA07776-JA07782
Case No. 97388, dated April 23,
1982

33 254.	 Psychiatric Evaluation, Norton A. JA07783-JA07789
Roitman, M.D., dated February 17,
1996

33 255.	 SCOPE printout for Carole Ann JA07790
Rippo

33 256.	 Progress Reports dated October 15,
1981

JA07791-JA07792

33 257.	 Supplemental Report, Case No. JA07793-JA07801
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed April 29, 1981

33 258.	 Order, Case No. 23042, Juvenile JA07802-JA07803
Division, Clark County, Nevada,
filed May 9, 1981

33 259.	 Terms of Probation, Case No. 23042,
Juvenile Division, Clark County,
Nevada, filed May 1, 1981

JA07804-JA07805

33 260.	 Transcript of Proceedings, Case No. JA07806-JA07811
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed May 14, 1981
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33 261.	 Petition No. 1, Recommendation for JA07812
Adjudication and Order of Approval,
Case No. 23042, Juvenile Division,
Clark County, Nevada, filed April
19, 1981

33 262.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07813
Division, Clark County, Nevada,
filed April 8, 1981

33 263.	 Certification, Case No. 23042,
Juvenile Division, Clark County,
Nevada, filed October 19, 1981

JA07814

33 264.	 Probation Officer's Report, Case No. JA07815-JA07823
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed April 29, 1981

33 265.	 Baseline Psychiatric Evaluation,
Southern Desert Correctional Center,
by Franklin D. Master, M.D., dated

JA07824

April 9, 1982

33 266.	 Confidential Psychological JA07825-JA07827
Evaluation by Eric S. Smith, Ph.D.,
Timothy L, Boyles, M.A., James F.
Triggs, Ed.D., dated February 11,
1982

33 267.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07828-JA07829
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 268.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07830-JA07831
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 269.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07832-JA07833
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 270.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07834-JA07835
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 271.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07836-JA07837
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982
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33 272.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07836-JA07837
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 273.	 Las Vegas Metropolitan Police JA07838
Department Arrest Report dated
January 27, 1982

33 274.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07839-JA07840
Division, Clark County, Nevada,
filed January 29, 1982

33 275.	 Certification Report, Case No. JA07841-JA07853
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed February 23,
1982

33 276.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07854
Division, Clark County, Nevada,
filed February 2, 1982

33 277.	 Judgment of Conviction, Case No. JA07855
C57388, State v. Rippo, Clark
County, Nevada, filed May 28, 1982

33 278.	 Psychological Report: Corrections JA07856-JA07859
Master, dated June 2, 1982

33 279.	 Test of Educational Development
dated March 9, 1983

JA07860-JA07862

33 280.	 Psychological Evaluation dated JA07863
December 2, 1983

33 281.	 Parole Progress Report, March 1985 JA07864-JA07865
Agenda

33 282.	 Institutional Progress Report, March JA07866-JA07868
1987 Agenda

33 283.	 Psychological Evaluation for Parole
dated January 29, 1987

JA07869

33 284.	 Psychological Evaluation for Parole
dated August 12, 1988

JA07870

33 285.	 Parole Progress Report, September JA07871-JA07872
1988 Agenda
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33 286.	 Psychological Evaluation dated JA07873
August 23, 1989

33 287.	 Parole Progress Report, September JA07874-JA07875
1989 Agenda

33 288.	 Parole Officers' Notes beginning JA07876-JA07884
December 4, 1989

33 289.	 Institutional Progress Report dated JA07885-JA07886
May 1993

33 290.	 Health Services, Psychology Referral JA07887
Form dated April 28, 1993

33 291.	 Handwritten notes dated February JA07888
17, 1994

33 292.	 Handwritten notes dated March 9,
1994

JA07889

33 293.	 Handwritten exam notes (Roitman)
dated January 13, 1996

JA07890-JA07894

33 294.	 Psychological Panel Results JA07895
Notification dated January 10, 1996

33 295.	 Norton A. Roitman, Addendum,
dated March 11, 1996

JA07896-JA07897

33 296.	 Bongiovanni Off the Bench, Las JA07898-JA07899
Vegas Sun, April 18, 1996

33 297.	 Fraud probe led to judge, Las Vegas JA07900
Sun, April 18, 1996

33 298.	 Charge opens judge's race, Las JA07901-JA07902
Vegas Sun, April 18, 1996

33 299.	 Judge Bongiovanni Indicted, Las JA07903
Vegas Sun, April 18, 1986

33 300.	 Judge's actions examined, Las Vegas JA07904-JA07906
Review-Journal, April 19, 1996

33 301.	 Mental Health Progress Notes dated JA07907
June 20, 1993

33 302.	 Affidavit of David M. Schieck dated JA07908
March 16, 1998
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33 303.	 Declaration of Carole A. Duncan
dated January 19, 2000

JA07909-JA07910

33 304.	 Union Free School #24, Pupil JA07911-JA07912
History Record, Michael Campanelli

33 305.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07913-JA08006
34 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA08007-JA08039

Trial Day 7, October 27, 1998

34 306.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA08040-JA08155
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 8, October 28, 1998

34 307.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA08156-JA08225
96-98-LDG(RJJ), Emergency Motion
to Disqualify John Fadgen, Esq.
From Representing Defendant
Bongiovanni at Trial, July 24, 1997

308.	 OMITTED

34 309.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA08226-JA08246
96-98-LDG(RJJ), Notice of Tape
Recordings Intended for Use in
Government's Case in Chief, filed
August 2, 1996

35 310.	 Letter from Donald J. Green
requesting additional discovery dated

JA08247-JA08253

July 9, 1996

35 311.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA08254-JA08399
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 5, December 9, 1997

35 312.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08400-JA08405
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, Answer
in Opposition to Motion for New
Trial, filed May 1, 1996
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35 313.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08406-JA08413
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784,
Defendant's Motion to Strike
Aggravating Circumstances
Numbered 1 and 2 and for
Specificity as to Aggravating
Circumstance Number 4, filed
August 20, 1993

35 314.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08414-JA08417
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, State's
Response to Defendant's Motion to
Strike Aggravating Circumstance
Numbered 1 and 2 and for
Specificity as to Aggravating
Circumstance Number 4, filed
February 11, 1994

35 315.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08418-JA08419
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, Special
Verdict filed March 14, 1996

35 316.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08420-JA08421
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, Special
Verdict filed March 14, 1996

35 317.	 Social History JA08422-JA08496
36 JA08497-8538

36 318.	 Parental Agreement, Case No. JA08539
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, dated April 29,
1981

36 319.	 Mark D. Cunningham, Ph.D., and JA08540-JA08564
Thomas J. Reidy, Ph.D., Integrating
Base Rate Data in Violence Risk
Assessments at Capital Sentencing,
16 Behavioral Sciences and the Law
71, 88-89 (1998)

36 320.	 Letter from Michael Rippo to Steve JA08565
Wolfson dated April 17, 1996

36 321.	 Report of Jonathan Mack, Ph.D. JA08566-JA08596

38

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



28

Vol. Title Date Page

36 322.	 Trial Exhibit: Photograph of Michael JA08597
Rippo

36 323.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08598-JA08605
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784,
Application and Order for Fee in
Excess of Statutory Amount for
Investigator, filed December 3, 1996

36 324.	 Wiretap Transcript, Tommy Simms JA08606-JA08609
[sic], dated June 8, 1992

36 325.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08610-JA08619
District Court, Clark County,
Nevada, Case Nos. 57388, 57399,
Reporter's Transcript of Proceedings
-- Continued Initial Arraignment,
heard March 25, 1982

36 326.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08620-JA08626
District Court, Clark County,
Nevada, Case Nos. 57388, 57399,
Reporter's Transcript of Further
Proceedings and/or Continued Initial
Arraignment heard March 30, 1982

36 327.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA08627-JA08652
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. C106784,
Instructions to the Jury, filed March
14, 1996

36 328.	 Declaration of Elisabeth B. Stanton,
dated January 15, 2008

JA08653-JA08664

48 Reply to Opposition to Motion to Dismiss 06/09/08 JA11564-JA11574

48 Reply to Opposition to Motion for Leave to 09/16/08 JA11575-JA11585
Conduct Discovery

1 Reporter's Transcript of Arraignment 07/06/92 JA00242-JA00245

2 Reporter's Transcript of Arraignment 07/20/92 JA00246-JA00251

36 Reporter's Transcript of Defendant's 02/11/08 JA08665-JA08668
Motion for Appointment of Counsel

2 Reporter's Transcript of Defendant's 02/14/94 JA00378-JA00399
Motion to Continue Trial Proceedings;
Defendant's Motion to Disqualify District
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Attorney's Office

19 Reporter's Transcript of Evidentiary 09/10/04 JA04347-JA04408
Hearing

48 Reporter's Transcript of Hearing 09/22/08 JA11586-JA11602

2 Reporter's Transcript of Hearing in re 09/20/93 JA00316-JA00319
Attorney General's Motion to Quash and for
Protective Order

2 Reporter's Transcript of Hearing in re 09/10/93 JA00304-JA00315
Motion to Continue Jury Trial

3 Reporter's Transcript of Motions Hearing 03/09/94 JA00565-JA00569

18 Reporter's Transcript of Preliminary [sic] 11/27/02 JA04202-JA04204
Hearing

19 Reporter's Transcript of Proceedings before
the Honorable Donald M. Mosely

08/20/04 JA04321-JA04346

17 Reporter's Transcript of Proceedings: 05/02/02 JA04048-JA04051
Argument and Decision

1 Reporter's Transcript of Proceedings: 06/04/92 JA00001-JA00234
Grand Jury

3 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00634-JA00641
Trial, Vol. 1; 10:00 a.m.

3 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00642-JA00725
4 Trial, Vol. II; 1:30 p.m. JA00726

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00727-JA00795
Trial, Vol. III; 3:30 p.m.

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/31/96 JA00796-JA00888
Trial,	 11:15 AM

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/31/96 JA00889-JA00975
5 Trial, 2:30 PM JA00976-JA01025

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/01/96 JA01026-JA01219
Trial, Vol. I; 10:20 a.m.

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/02/96 JA01220-JA01401
Trial, Vol. VI; 10:20 a.m.

5B Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/05/96 JA01401-001 to
Trial, Vol. 1,1:30 p.m. JA01401-179

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/02/96 JA01402-JA01469
6 Trial, Vol. II; 2:30 p.m. JA01470-JA01506
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7 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/06/96 JA01507-JA01688
Trial, 10:15 AM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/06/96 JA01689-JA01766
Trial, 2:30 PM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/07/96 JA01767 JA01872
Trial,	 1:45 PM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/08/96 JA01887-JA01938
9 Trial, 10:15 AM JA01939-JA02054

9 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/26/96 JA02055-JA02188
10 Trial, 10:45 AM JA02189-JA02232

10 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/27/96 JA02233-JA02404
Trial, 11:00AM

11 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/28/96 JA02405-JA02602
Trial, Vol. I, 10:30 a.m.

12 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/29/96 JA02630-JA02879
13 Trial, Vol. I, 10:35 a.m. JA02880-JA02885

13 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/01/96 JA02886-JA03064
Trial 9:00 AM

13 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/04/96 JA03065-JA03120
Trial Vol. I, 10:30 a.m.

14 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/05/96 JA03121-JA03357
Trial, 11:00 a.m.

16 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/13/96 JA03594-JA03808
Trial Vol. 1
11:30 a.m.

17 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/14/96 JA03841-JA04001
Trial, 9:30 AM

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/18/94 JA00575-JA00582
Motions Hearing

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 04/14/94 JA00591-JA00618
Motions Hearing

15 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/12/96 JA03413-JA03593
Penalty Phase
10:00 a.m.

2 Reporter's Transcript of Proceedings Re: 03/07/94 JA00403-485
3 Defendant's Motion to Disqualify District JA00486-564
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2 Reporter's Transcript of Proceedings re: 01/31/94 JA00322-JA00333
Oral Request of District Attorney

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/11/94 JA00570-JA00574
Ruling on Defense Motion

17 Reporter's Transcript of Proceedings: 05/17/96 JA04014-JA04036
Sentencing

15 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/06/96 JA03403-JA03411
Verdict

2 Response to Defendant's Motion for 02/07/94 JA00351-JA00357
Discovery of Institutional Records and Files
Necessary to His Defense

36 State's Motion to Dismiss and Response to 04/23/08 JA08673-JA08746
37 Defendant's Petition for Writ of Habeas JA08747-JA08757

Corpus (Post-Conviction)

2 State's Motion to Expedite Trial Date or in
the Alternative Transfer Case to Another

02/16/93 JA00268-JA00273

Department

2 State's Opposition to Defendant's Motion
for Discovery and State's Motion for

10/27/92 JA00260-JA00263

Reciprocal Discovery

2 State's Opposition to Defendant's Motion to 02/07/94 JA00346-JA00350
Exclude Autopsy and Crime Scene
Photographs

18 State's Opposition to Defendant's 10/14/02 JA04154-JA04201
Supplemental Points and Authorities in
Support of Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)

2 State's Response to Defendant's Motion to 02/14/94 JA00367-JA00370
Strike Aggravating Circumstance
Numbered 1 and 2 and for Specificity as to
Aggravating Circumstance Number 4

18 State's Response to Defendant's 04/06/04 JA04259-JA04315
Supplemental Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)

2 State's Response to Motion to Disqualify
the District Attorney's Office and State's

02/14/94 JA00358-JA00366

Motion to Quash Subpoenas

18 Supplemental Brief in Support of 02/10/04 JA04206-JA04256
Defendant's Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)
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17 Supplemental Points and Authorities in 08/08/02 JA04052-JA04090
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what's that number?

A	 007-46449-9.

what was the amount of that withdrawal?

A	 51,013.47.

Okay. Let's take a look at Exhibit 10,

please, and see if you can find those two withdrawal

slips.

8 A On either side of the original.

9 Q Okay.	 Very good.

10 That would be on the second page; is

11 that right?

12 A Yes.

13 Q They are both dated the same date?

14 A Yes,	 they are.

15 Q It appears that Cainillo Mazzetti signed

16 that;	 is that correct?

17 A	 Yes.

Ia Than again on Grand Jury Exhibit 21

19 Can you find a photo of the original of

20 the documents?

21 Yes.

22 Okay.	 Thank you.

23 So, at this juncture then,	 the balance

24 belonging to Camillo Mazzetti would have been

25 closed; is that right?

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530

2
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A	 Exactly. The 1nglewood accounts, the

9

•le

11

12
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2	 two accounts in Inglewood, California, were closed

3	 out.

4	 Q	 Let's move then to a time later.

5	 Old you find out some additional

6	 information about some withdrawals or tranefers or

7	 anything of that nature?

A	 On March 9th, four days later, the same

individual came back to Maryland Parkway and advised

them that he would like to open up an account with

the Maryland Parkway branch; and to do that, he

wanted to transfer his funds from First Interstate,

Western Federal and Coast Savings.

He advised them that he had three

accounts at that location and he wanted the mnri2Y

transferre over.	 e o	 e

money in it originally. He didn't bring any cash

in. He didn't bring any checks. He wanted

collection drafts -- what we call collection

drafts -- sent to these three associations saying I

want to close out my account with you and I want the

funds sent to California Federal.

That's not an abnormal procedure, is

it, sir?

A No. Particularly people that are

LAS VEGAS, MAW% REPORTING SERVICES 702) 382-7530

07166-SALE0062
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were talking about; is trat correct?

And now, is it true that those monies

then that -- represented by the collection drafts

there, were then deposited into a California Federal

account by the number of 177-0018239-3, at the

Maryland branch number 177 here in clerk County

business for this type Of transaction?

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530
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that because you're intimately familiar with the

documents at California Federal Bank; is that

Now, did the individual take any money

out of this particular account after the monies were

transferred from the other three institutions?

On March 19th -- the collection drafts

had bean sent on march 9th. On March 19th, ten days

later, we received the check from western

We also received the check from Coast

Savings from the account there, 24,055.48, for a

total deposit into the Maryland Parkway account of

07166-SALE0065

JA009246



Two days later, on the 21st, suspect

came back in and vas advised that two had been

received by the branch, and he requested -- and

withdrawals, you have to make a special request;

pertaining to that particular withdrawal, right-hand

side of the first page of Exhibit 10?

photograph of the original of that withdrawal slip

is contained within Exhibit Number 2; is that

07166-SALE0066

JA009247



On march 29th, we received the third

Six days later on April 5th, suspect

came in and made an $8,000 cash withdrawal; and

another cash withdrawal on April 13th of $8,000.

the middle of page one of Exhibit 10; is that

photograph of the ofiginal of those documents?

Those are true and accurate copies of

07166-SALE0067
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Now, how i g it that California Federal

Bank let these fonds go to a person who was 30 years

younger than the original signatory on the signature

A	 The explanation was given that the

individual had proper ID and they figured that it

was a typographical error, the 1 should have been

The six withdrawal slips concerning the

well as Exhibit 2, is that correct, sir?

07166-SALE0070

JA009251



Also you've discussed that contained

Exhibit 2 are much better quality copies, those

being photographs of the original documents?

did come in with the second $8,000 cash withdrawal

on 8/13, he requested an $80,000 additional cash

same procedure, order a special shipment for 80,000

Administrator for the County of Los Angeles had

07166-SALE0071
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called First Interstate and advised them that Mt.

The true Mr. Maszetti, a California

California Federal Bank and other institutions,

which ultimately wound up at California Federal

Bank, were made by someone else then in the months

of March and April of 1993; is that correct?

Vegas at Branch 177; is that correct?

07166-SALE0072
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Administrator -- the County Administrator only gets

involved in estates where there are no heirs.

If there were heirs to M. Mazzetti's

estate, the County Administrator would not be

would then eventually become of those funds?

That's what the county Administrator ;Iould

would have stayed right here or would you have

received notification of this, the reason is that

First Interstate received a call from the County

Administrator. They said to First interstate, you

have 70 something thousands of dollars of Mr.

07166-SALE0075
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before the bank finds out that the person is

probably agree that most of the time the banks find

out right away when the person is deceased or

the bank didn't find OUt until much later, of

person dies and they do have aft heir? If it's

put down a beneficiary, not that I'm a banking

expert, but you can get into a case where it can be

either a court order that, yes, Susie is heir to

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530

07166-SALE0077
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The bank teller that passed away, was

he giving all this information to this Terry Abraham

Salem; is that how he knew about all these accounts

discovered that connected Mr. Quintana and Mr.

4nd you have to remember why you don't have it

07166-SALE0078

JA009259



LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 3

59

I	 before you is because Mr. Quintana is deceased and

2	 anything that would be a criminal admission of Mr.

3	 Quintana is hearsay. You can't consider it for

4	 that. And, of course, were not seeking to indict

Mr. Quintana here either. We're just going against

Mr. Salem.

7	 By A JUROR:

Were there any cameras in the bank

9	 filming transactions?

10	 A	 Our cameras are 35 millimeter. They

11	 have to be activated by somebody in a robbery.

12	 They are not a video camera unfortunately,

13	 BY A JUROR:

14	 Q	 Did Salem have any other identification

Is	 on him identifying him as Mazzetti, like a driver

16	 license or a --

7 	 A	 res, ma'am. 

18	 Q	 He did?

19	 A	 yes, he did. As a matter of fact, on

20	 these withdrawal slips that you see, T believe that

21	 you'll be able to see some, and the signature card

22	 that he opened up on the 177 account shows a

23	 driver's license matching the California license.

24	 By A JUROR;

25	 Q	 Did it not have a photograph on it?

07166-SALE0079
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adMinistrator. The federra government does not back

2	 anything if you're still .n business.

3	 BY A JUROR:

4	 Q	 Did the County AdOinistrator in

5	 California already get some of this money?

6	 A	 Yes, they have

Do they have to give it back now that

8	 they found out there is some heirs?

A	 Are there heirs?

10	 Q	 There are supposed to he.

71	 MR. SMITH: We don't have evidence and

12	 testimony to that. It doesn't matter. It doesn't

411 73	 matter.

14	 THE POREPE7SON1 Any other guestiona?

15	 By A JuRoR:

16	 Q	 Yes.

17	 was s

a	 contacted the bank?

19	 A	 No, ma'am. No the coroner -- later,

20	 we discovered the Coroner's Office obtained the body

21	 of Mr. Mazzetti, we understand, a few days after his

22
	 death in his apartment.

23	 The Coroner's Office's responsibility

24	 is to notify newt of kin. They were unable to do

25
	 that, so he goes down -- they notify the County

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530

07166-SALE0081
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1	 Administrator, who, in turn, takes care of the

2	 assets.

3	 Q	 They are the ones who find out if he's

4	 got bank accounts or anything else?

5	 A	 Yes, ma'am, exactly.

6	 THE fOREPERSON: Any further questions

7	 for Mr. Johnson?

8	 (No response.)

9	 THE FoREPERsON: Mr. Johnson, by law,

10	 these proceedings are secret, and you're prohibited

11	 from disclosing to anyone anything that transpired

12	 before us, including any evidence presented at the

13	 Grand Jury, any events occurring or statements made

14	 in the presence of the Grand Jury or any information

15	 obtained by the Grand Jury.

16 	 Failure to comply with this admonition

17	 is a gross misdemeanor punishable by a year in the

le	 Clark County Detention Center and a $2„000 fine.

19	 In addition, you may be held in

20	 contempt of court punishable by an additional $500

21	 fine and 25 days in the Clark County Detention

22	 Center.

23	 Do you understand?

24	 THE WITNESS: Yes.

25	 (Witness excused.)

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (?02) 	 2-7530
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TH3 PORRPERSON: You do solemnly swear

that the testimony that you are about to give upon

the investigation now pending before this Grand

shall be the truth, the whole truth and nothing

give testimony in an investigation pertaining to the

offenses of theft involving the defendant named in

this rndictment, Terry Abraham Salem.

Is that your understanding?

THE WITNESS: Yes, sir, it is.

07166-SALE0083
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.EXVII4ATIOd

2	 BY MR. SMITH:

Sir, would yuu state your name and

4	 spell your last name for us and tell us how you're

employed?

A	 It's William Leaver; L-e-a-v-e-r.

7	 I'm employed as a doeument examiner

6	 with the Las Vegas Metropolitan Police Department.

9	 Q	 ow long have you been with Metro, air?

10	 A	 I've been with Metro for 21 years.

11	 I've been a document examiner for 15 years.

12	 Q	 Explain to us your qualifications that

13	 allow you to be a document examiner.

14	 A	 I served a two year apprenticeship

15	 under Francis J. McCauley, who was formerly a

16	 document examiner with Metro; now deceased.

17	 I've attended the United States Secret

la
	 Service Questioned Document course given in

19	 Washington DC. by the Department of the Treasury.

20	 I attended the PST Questioned COCument

21	 course given in Quantico, Virginia, given at the FBI

22	 Academy.

23
	 I attended a symposium on questioned

24
	 documents given by the Fai at the FBI Academy at

25
	 Quantico, Virginia.

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530
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Governmental services Questioned Document

given at Valencia Community College, with

am certified by the American Board of

Forensic Document Examiners as a forensic document

examiner. This entails having a Bachelor of Science

an oral board in front of the Board members of the

American board of Forensic Document Examiners to

secretary of the Southwestern Association of

given by this organization on a yearly basis and

often on an every six months basis.

Eighth Judicial District Court in Clark county as an
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1	 many times as an expert in this area, correct?

A	 That's correct.

3	 Q	 In fact, you've already testified

before the Grand jury in the past, although probably

5	 not this one; is that correct?

A	 That's correct.

What is the art of document

examination?

Tell us basically what it is that you

do and what conclusions that you reach and how you

reach those and how good those conclusions are?

A	 The majority of the work in questioned

documents entails the examination and comparison of

handwriting and handprinting; however, it also

includes examination of paper, comparison under

special lighting effects, such as infrared arid red

litmus, comparison of phutocopier products to

compere, to see if they came from a common source,

computer generated documents, things coming off

computer printers, typewriters, check writers,

anything that leaves an impression on paper, even

indented writing, writing that you can't see, that's

developed and also compared.

so anything that leaves an impression

on a document ends up being examined in my office,

LAS VEGAS, 1EVADA REPORTING SERVICES 1O2 362-7530
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and descending strokes in comparison to the entire

words.

We're looking at the base line habits,

how -- if a major area base line were drawn beneath

the writing, what those proportions would be.

Slant, speed, pressure, all these

characteristics are taken into account in doing a

comparison.

So -- pardon me -- after we've

determined what the handwriting habit, what the

natural execution of writing is of a particular

person who is on the exemplar writing, that, in

turn, is compared against the questioned writing to

determine also, number one, was a questioned writing

naturally executed.

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 	 2-7530

16 same

17 person who provided the exemplar too.	 We're trying

18 to determine common authorship, and sometimes we end

19 up determining non-authorship, non-common

20 authorship.

21 Q	 If I sign my name to something, of

22 course,	 it's different than if I print my name to

23 something, correct?

24 A	 That's correct.

25 0	 If I sign my name to somathing, let's

And it executed thethen: Was by

1

2

3

4

68

14



69
1	 say, today at twelve o'eUck, and then tonight at

2	 six o'clock, I sign my name to something else, is it

3	 true that there probably would be some slight

4	 variation between my two signatures?

A	 Exactly. You would expect to have

6	 variation in there because we're not machines, so we

7	 can't replicate our signatures exactly each time.

8	 Of course, some people have a greater skill quality

9	 in their writing than other people.

10	 So some people would introduce more

11	 variation in their writing each time that they write

12	 than others. Some people will say, "My father or

13	 mother they sign their name exactly each time."

14	 Well, if you were to overlay those or

15	 place them on a grid, they are not going to be

16	 exact, because your hand-eye coordination doesn't

17
	 ke-them-exa

18
	

he very close. Other people's won't be.

19
	 Then also your instrument, the paper

20
	 that you're writing on, the writer's position and

21
	 the pen position, fatigue, use of substances, there

22
	 is a lot of factors that also become involved in

23	 writing and that determine the range of variation of

24	 a particular writer.

25	 But in my example, given the two

GAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 362-7530
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With that in mind then, let me show you

Terry Salem was requested by Detective

requested to write the name of Camillo maizetti on
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13	 Number 4:

14

/5

Is that a copy of your report, sir --

A	 Yes, it is.

16

18

19

20

21

22

23

24

25

72

1	 A	 Yes. Detective Nicholson dictated

2	 names for him to writs on the backside, the blank

3	 side of the document.

4	 Q	 And the two sheet then is really

nothing more than an exemplar, an establishment of a

person's handwriting; is that correct?

7	 A	 Yes, air, that's correct.

8	 Q	 Did you then take that particular

9	 document, Exhibit 12, and compare the handwriting to

10	 some questioned documents?

11	 A	 Yes, sir, I did.

12	 Q	 Let me hand you Grand Jury Exhibit

-- where you documented your analysis

of the comparison, is that correct, sir?

A	 Yes, sir, that is correct.

Let's take a look at that document.

What were some of the items that you

compared to the exemplar of Mr. Salem? The first

one being a photograph of a California Federal

collection draft number 09938; is that correct?

A	 Yes, that is correct.

Let me show you Grand Jury Exhibit 2,

LAS VEGAS, NEVADA REPORT/SO SERVICES (702) 382-7530
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Then there t rete three photographs of

California Federal Bank Collection drafts under the

name of Camillo meaaettl, is that correct, sir?

Q	 And then, of course, the final item on

that, number six, would be the two sheets, Exhibit

examination, a comparison, in other words, that you

conducted between the known exemplar of Mr. Salem

and the questioned documents contained in Exhibit

results of my examination were that all of the

signatures of Camillo -- pardon me -- Camillo

Maszetti on Exhibit 2 were written by the

person who filled out the two sheet under the name

of Terry Salem, with the exception of one

And pertaining to that particular

opinion is that it's probable that the

signature of Camillo maztetti was also written by

the same person who filled cut the two sheet, Terry

07166-SALE0094
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21

22

23

excused.

(Witness excused.)

24

25

0
"-

78

1	 THE FOREPEEMN; Any members of the

2	 Grand Oury have any questions for Mr. Leaver?

3	 (No response.)

4	 THIt FOREPEESON: Mr. Leaver, by law,

these proceedings are secret, and you are prohibited

6	 from disclosing to anyone anything that has

7	 transpired before us, including any evidence

8	 presented to the Grand Jury, any event occurring Or

9	 statement made in the presence of the Grand Jury, or

10	 any information obtained by the Grand Jury.

11	 Failure to comply with this admonition

12	 is a gross misdemeanor punishable by a year in Clark

13	 County Detention center and a $2,000 fine.

14	 In addition, you may be held in

15	 contempt of court, punishable by an additional $500

16	 fine and 25 days in Clark County Detention Center.

17
	 You understand that?

1$
	 THE WITNESS: Yes, I do.

19
	

THE FOREPERSON: Thank you. You're

MR. SMITH: Ladies and gentlemen of the

Grand Jury, let me go ahead and circulate all of the

LAS VEGAS, NEVADA REPORTING SERVICES (702) 382-7530
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exhibits at this juncture that we've been talking

testimony or evidence to present to you

I would ask leave to withdraw for your

THE FOREPERSON: Mr. District Attorney,

by a vote of 12 or more of the Grand Jury, a True

Bill has been returned against the defendant, rnerry

theft in Grand Jury Case 9407221X.

Indictment in conformance with the previous

indictment previously submitted to US,

07166-SALE0097
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please?

2	 THE POREPERSoN: Yes.

(Proceedings concluded.)
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16
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1

2

3

4	 REPORTER'S CERTIFICATE

5

6	 STATE OF NEVADA
Sc

COUNTY OF 'MARX

1, Marcia J. Leonard, CCR Bo. 204, do

	

9	 hereby certify tab / took down in Shorthand

	

10	 (Stenotype) all of the proceedings had in the

	

tt	 before-entitled matter at the time and place

	

12	 indicated; and thereafter, Said shorthand not 	 were

	

13	 transcribed at and under my direction and

	

14	 supervision, and that the foregoing transcript

	

16	 constitutes a full, true and accurate record of the

16	 proceedings had.

17	 Dated at Las Vegas, Nevada, January

18	 5th, 1995.

19

20

//nCee21
IA . = 'N.RD CCR No. 204
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DECLARATION OF STACIE CAMPANELLI 

I, Stacie Campanelli, hereby declare as follows:

I am the younger sister of Michael Rippo. I testified at the penalty hearing in Michael's

murder ease. I am 38 years old and am a resident of Las Vegas, Nevada.

2. The morning before Michael's penalty hearing began, his trial attorneys, Phillip Dunleavy

and Steve Wolfson, had our family in a room together. Michael's trial attorneys asked

whether anyone in the family would be willing to testify at the hearing that day about

Michael's childhood and family background. Mr. Wolfson said that I should testify at the

penalty hearing. Michael's trial attorneys did not ask me what I would testify about

before my testimony. Neither of the attorneys took the time to interview me about

Michael's childhood or family background before I testified. Mr. Wolfson talked with

me briefly about the general topics he would touch on. During the entire time my

testimony was discussed, my mother was present. Michael's attorneys never attempted to

contact me individually in the years between his arrest and trial in 1996.

3. At the penalty hearing, I testified generally about the difficulties that Michael faced

growing up. However, if Michael's trial attorneys had interviewed me before my

testimony, I could have told them much more about Michael and my family. I tried to hint

at what my step-father, 011ie Anzini, had done to antagonize Michael and others in my

family during my testimony. It is very hard for me to talk about these things.

4. As a child growing up and into my adult years, I felt responsible for my mother's

("Carole"), happiness, I was the keeper of the family secrets. I did not want to cause
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trouble.

5. Our family had to move constantly when we were younger, which was very hard on me as

a child. We had to move because our step-father, 011ie Anzini, was a gambler, and we

often did not have the money to pay rent. The fact that we moved around so often

prevented Michael and me from forming close relationships with friends and peers. I

I	 11have lived in t; homes during my 34 years. The constant moving around was, I believe,

hard on Michael as well,

6. I recall that when I was four, all of us kids were placed in Child Haven. Carole Ami. and I
'711

were in a cottage. I remember Carole Anti got the bed and I was given the couch to sleep

on.

7	 011ie was horrific and abusive. I heard and witnessed several fights between 011ie and

my mother. 011ie was very demeaning to women. 011ie used to say that all women were

worthless bitches. When I was in my early teenage years, I remember 011ie telling Carole

that I would grow up to sleep with anyone with pants on.

8.	 011ie used to terrorize us as children. 011ie used to play a game called "Mr. Bad" when I

was two to four years old. He would go downstairs and cover himself with a white sheet.

He poked holes in the sheet for eyes, nose and mouth, and placed cotton balls in his

mouth to disguise his speech. 011ie would then walk slowly up the creaking stairs and do

his best to scare the hell out of us. We would be sitting on the couch, and he would run

up to us and say "Mr. Bad is here to get you. Have you been a bad little girl?" 011ie

would repeat these lines.

2
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9. I was so scared of 011ie that I would hide behind my mom and urinate in my pants when

he scared us. When 011ie was scaring us, Michael and Carol 	 Jr._r would run and hide

from him in Michael's room. I believe that I was scarred from these incidents and I still

carry the memories with me. I was robbed at gun point when I was twenty-two and I wet

my pants during this occasion, as well. I trace my physiological reaction during this

traumatic experience back to the times when 011ie would scare us. I wet my bed until I

was twelve. l am still terrified of basements.

10. When we were young, we played board games like Monopoly. 011ie was extremely

aggressive when he played games. 011ie used these games to belittle and harass Michael

1\P.

if he happened to be lo g to me or to Carole Addl. -He would call Michael a sissy and

make Michael cry. 011ie enjoyed pitting each of us children against the other. I hated

playing games with 011ie.
S4-'

11. I feel that 011ie was crazy, he was a real sado-masochist. It doesn't matter what, even 38

years later, I get upset over that game. I have a vivid memory of the "Mr. Bad" game, the

room, the sounds, the pattern of the upholstery on the couch. I have no memory beyond

the fact that when Mr. Bad left, 011ie would reappear. Michael will not talk with me

about 011ie to this day.

12. When I was seven or eight, 011ie, who slept nude, took Carole Ann and me to nap with

him. I don't recall anything further of this incident but I may be blocking further

memories of what occurred. When I was ten, 011ie put me in the shower to teach me

"how to wash my body," despite the fact that I already knew perfectly well how to bathe
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•
and had been doing it for years. I do not recall anything further of this incident either, and

think it may be blocked as well.

13. I do not know what, if anything,011ie did to Michael that may have had sexual overtones.

lefrien

14. 011ie believed women were subservient and he was god. This point was emphasized

because Carole taught us children to wait before eating until 011ie took the first bite of

food; then we could begin to eat. 011ie had a routine where he would approach us, point

at us in an intimidating manner, stick his finger in our chests, and say "You make me

sick, you disgust me, who do you think you are?" We would answer "Nobody." 011ie

would reply "Don't forget it." 011k did this to us all the time. I can recall very few good

times with 011ie.

15. 011ie enjoyed scaring everyone, including Carole. On drives in the mountains he would

pretend he was going to drive over a cliff and then stop right before going off the road. I

recall Carole cried in fear when he did this. We children were frightened, too. 011ie did

these things to us to scare us. 011ie also scared us by taking a stick and throwing it in our

direction and telling us it was a snake.

16. I recall waking up one night hearing my mother crying. I heard her scream, "011ie! Stop!"

I did not see 011ie strike Carole, but I heard blows exchanged. I did see him on one

occasion throw an ashtray at her which hit her in the head. I do recall that, when Carole

and 011ie fought, 011ie would tell Carole that all women were worthless bitches. That

4
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statement of his stuck with me throughout my life.

17. 011ie was physically abusive towards us. 011ie would hit us with books and bamboo

sticks, 011ie also administered very hard spankings. The bamboo sticks grew in our yard.

We had to go outside and retrieve one for a beating tool. We would fry to put on "twenty

pairs of underpants" to soften the effect. I recall being beaten while the family dog licked

the tears from my face. I also recall vividly being beaten and asking, "Daddy, how many

this time?" Michael received the same abuse from 011ie.

18. When I was in the third grade (about age eight or nine), I reported 011ie to the teacher

who called Social Services. Social Services came over and interviewed Carole A41/1 and

Michael, but ultimately did nothing. When the investigation was over, I received a severe

beating from 011ie.

19. On another occasion, I remember that 011ie was chasing me because he was angry and I

was fleeing from him on my bicycle. I have never peddled my bike so fast in my life. I

stayed away from the home for about a week at a friends house. Carole knew where

was but 011ie did not. Later, I returned home and went to sleep_ I awoke to 011ie beating,

throwing, and hitting me.

20. 011ie enjoyed taunting us. When Michael's first boy-girl relationship ended and Michael

cried over it, 011ie belittled Michael and pushed him. On one occasion, Michael came

into the home after he was beaten up by some boy in the neighborhood. In response,

011ie told Michael to leave the house and go back and finish the job. Michael went back

to fight and was hurt badly.

5
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21. 011ie would take Carole's pay checks and gamble them away. He would take us kids and

go to the Showboat Casino. He would leave us in the bowling alley while he gambled.

We would be there so long strangers would buy us food. I also recall 011ie recruiting us

to fill out keno cards. I was only eight or nine when this occurred.

22. My mother was manipulative and controlling. About the time I was caerterh, Carole

offered me an opportunity to meet my natural father, Domiano Campanelli. I accepted,

Later, when I was having difficulties at home, I told my mother 1 wanted to go live with

my father. Carole became very angry with me. Carole told me that Michael was the only

child in the family who was wanted, that she never wanted me, in particular, and that I

was the product of a drunken rape by Domiano. I don't know exactly whether this

information is true, but I believe that my mom was making it up to manipulate me. In the

end, I lived with Dorniano for almyet-aitar. Carole Mth came out to stay with us over the

summer,

23. I ran away from home when I was fifteen, after I returned from living with Domiano. I

ran away so often that I was put away for a year in the county's juvenile system. I spent

two months at Youth Manor, three months in juvenile hall, and seven months at Regina

Hall. I was released when I was sixteen. To get away from home, I married the first time

when I was seventeen.

24. I survived my horrendous childhood by disconnecting. I would retreat to a world in my

mind and shut out the real world. I would play with my Barbies and just shut out

everything else. I also developed an insatiable thirst for knowledge and read everything I

6
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could — especially non-fiction. I later read extensively in self-help books and still do read

as much as time allows. In a way, I have relived the treatment I received as a child as an

adult. I had three disastrous marriages to men who abused me.

25. Carole controlled me through guilt and shame. I recall once, after I was married, we were

saving to buy a television set. It took quite some time, but when it came time to buy the

television, my mother shamed me and laid so much guilt on me, because of Michael's

circumstances (incarcerated), that I didn't buy the television.

26. After 011ie died, Carole married Robert Duncan. Robert is an alcoholic. He was nice

when he was sober and abusive when he was drunk. Carole's response to Duncan's

abuse waswaS to shop. The family joke was that when Carole was upset they would go

shopping and "charge." Duncan would hit us kids when he was drunk. It was severe

enough that I recall Carole yelling, "Robert! That's enough! That's enough! Robert,

stop!" In my view, Duncan is a belligerent drunk. He is verbally nasty, throwing my

• failed marriages and my children, who have different fathers, in my face. I am, however,

able to stand up to him in my own defense and in defense of my mother.

27. I believe that Michael ran away from home because of the way he was treated by 011ie.

011ie was very hard in Michael and spoke badly about women in front of him. All of us

ran away from home, Michael and I repeatedly. I recall feeling relieved when 011ie died,

even though I was the person who found his body.

28. I think it is possible that the crimes Michael has been convicted of are a reflection of the

way he learned to view women. 011ie believed himself superior — he felt he was god;
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011ie conveyed this attitude to Michael. I think Michael's belief systems were instilled by

our parents.

29. I feel that I have been robbed of my big brother. No matter what he's done, he's still my

brother. And I've been robbed of my big sister, Carole Ale, who died in prison.

30. If Michael's trial attorneys had spent time talking to me, I would have told them about

our step-father, 011ie Anzini, and the negative effect he had on our family. I would also

have told them about all of the information contained in his declaration.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best of my

knowledge and that this declaration was executed in Clark County, Nevada, on April 29

8
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C7.
	 Dorniano Carnpanelli, hereby declare as follows:

1 • 1 currently reside in the Mastic Beach, New York area of Long Island and I am 70 years of
age. I am Michael Damon Rippe's father, and his mother, Carole Rippo, was my first wife.
Besides Michael, Carole and I also had two other children together, Carole Ann and Stacie.

2. My maternal aunt Grace was married to Carole's paternal uncle Tommy Ripo, and it was
through their union that the Ripo and Campanelli fami lies came to know one another. I knew
Carole since the was a little girl, and when we both became adults we took a liking to one
another and a relationship ensued.

3. I was working in the merchant marines when I married Carole in 1963, and we both agreed
beforehand that I would continuing in this lite of work for at least the first Si); years of our
marriage so that I could accumulate enough cash to purchase or open a restaurant. Owning
my own restaurant was a longtime dream that I had, and the lucrative merchant marine
industry was a good source for the start-up funds that were required for such an undertaking.
However, within months of being married, Carole gave me an ultimatum to either leave the

merchant marines and get a local job, or she would divorce me. Ultimately. I reluctantly left
the merchant marines industry in an effort to save my marriage.

4. During the initial years of our natinage, I tried his best to act responsibly as a husband and
later as a father after our children were born. I grew up around horse tracks in Queens and

------Long-fslandaand I- *	 =• it-was-a-part-of-my-en •
Nevertheless, I stopped gambling shortly after Michael was born and I also scaled back on
drinking during that time as well. I wanted to be someone that my children could respect and
look up to, and I wanted to make a positive impact on their lives so that they would grow up
to be healthy, happy and productive adults.

5. Although Carole had been raised Catholic, like myself, Carole fostered a deep disdain for the
church and everything that it represented. I tried to get Carole to attend services with me and
the kids on the Sundays that I had off from work, but Carole never did. I thought that
Michael and his sisters could benefit tremendously from having religion in their lives to help
develop their moral characters, but Carole did not agree. I was very surprised to hear that
Carole had become a devout Christian years after our divorce because I doubted that she

Page 1 of 10
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00	 believed in God at all.es
03

6. Carole made no efforts to make concessions with her personal issues as they related to our
marriage. Carole was extremely controlling, manipulative and she seemingly always went
out of her way to disregard anything that I wanted to do. The merchant marines and religious
issues were just the beginning.

7, 1 recall an instance when I told Carole that she could purchase any rug she wanted for our
home in Valley Stream, New York, as long as it was not beige, Nevertheless, Carole
disregarded my feelings on the matter, and purchased a beige rug anyway. Carole did not
even like the color beige herself, but made the purchase just to spite me. With Carole there
was never a compromise, it was her way or the highway and Urn certain that this aspect of
her personality weighed heavily on ourehildrert as they grew up around her in isolation from
me and the rest of their family.

When I brought a pet Beagle dog home for Michael he became excited and named it itchy,
because it was always scratching. Carol did not like that name, so she refused to allow
Michael to call his own dog by the name he had chosen. Carole demanded that the dog be
called either Sara or Ethel. I don't recall Carole's reasoning for wanting one of these two
names, but! thought it was ridiculous and mean spirited. I told Carole to leave the boy alone
and let him call the dog whatever he wanted to, but in the end Carol had her way, as usual,
and the name Sara or Ethel stuck with the dog. This was a perfect example of Carol's
controlling nature. Carole was never interested in how big or email an issue VMS because she
had to control everything.

9. Another control issue for Carole during our marriage were her pregnancies. Although I left
the merchant marines to save my marriage, I never gave up on the idea of some day owning
my own restaurant. I also knew that having a large family would deeply cut into our savings,
making the idea of restaurant ownership impossible to achieve. So, we agreed to have only
one child which was satisfied with the birth of Michael in 1965. Nevertheless. Carole
intentionally became pregnant two more times despite our agreement, because she wanted
more children. When (reminded Carole about our agreement, she said that she always
wanted a lot of kids and she did not care about what we previously agreed to. Once again,
I felt betrayed and disregarded hy Carole. Carole never kept her word, and had no regards
for my dreams and aspirations.

Page 2 of 10
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10. Carole was not a watchful caregiver for Michael and his sisters, and she sometimes seemed
to be careless when it came to supervising the children, I recall an occasion when Michael
drank turpentine while Carole was busy painting a room in the house. Michael was about
5 years old at the time. Carole called me and told me what had occurred, and that Michael
was vomiting a purple substance. I immediate rushed home front work, and took Michael
to the hospital emergency room. When the dooms purged Michael's stomach they
discovered that he had eaten a purple crayon before drinking the turpentine. I was very upset
with Carole from not paying enough attention to Michael. The homes hack then were usually
painted with lead based paints, and I would not be surprised if Michael ingested lead based
paint chips because he was always putting things into his mouth if you did not watch him
carefully.

11. On another occasion when Carole was watching Michael, he road his bike off the back porch.
I am not certain whether Michael sustained ahead injury during this accident, but I recall that
his knee and elbow were pretty bruised up. I am also not certain whether Michael received
any medical attention for the injuries that he sustained.

12. I was off that day and not aware that Carole had to pick up Michael from school. She forgot
and when the did remember, school was already out. When we did get to the school,
Michael wills all alone, nobody was with him, and he was standing on the corner crying.

13. Carole was neglectful in caring for Michael from the very beginning. Michael was
circumcised shortly after his birth and the doctors gave Carole instructions on how to care
for his wound so that it would heal properly. The doctor told Carole to pull the foreskin back
and upply an ointment onto it daily. However, Carole did not do as she was instructed and
Michael's foreskin became fused to the head of his penis, which caused Michael a lot of pain
and discomfort whenever be had an erection or urinated. I recall Michael crying and the
expressions of pain that he had on his face, and it broke my heart to see him like that. A few
months later, when Michael was still less than a year old, he had to undergo a second
circumcision procedure to un-fuse the foreskin on his penis. I still recall images of Michael
crying and screaming as the doctors wheeled him away and into the surgery room.
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14. Besides being neglectful, Carole was also a very flighty person and she often did things for

no rhyme or =Son. I recall one incident where Carole came home with an expensive and
beautiful silverware set., Carole said it was a gift from her parents and she acted very
surprised and excited. However, I found the bill for the silverware in the mail a few weeks
later, and it was made out to Carole Campanelli. Ultimately, I ended up paying for the
silverware set himself. I never understood why Carole did things like this and it cause me
a great deal of frastration.

15. Even though I did not plan on having additional children after Michael's bir th, I loved all
three of my children equally and did everything that I could to show them love and affection,
However, this was not always the case with Carole hecauseI noticed a difference in the way
that she treated our children. Michael and Carole Ann heavily favored the Campanelli side
of the family, and Stacie looked more like the Rippo's. Carole showed favoritism towards
Stacie over her other two siblings and I 44 Carole know that 1 did not like this.

16, As time went on. I found myself working longer hours to support my growing family, and
to keep alive my dream of one day owning a restaurant. I worked double shifts days, nights,
weekends and holidays, and sometimes had to manager a sister restaurant out in Montauk,
Suffolk County, which was located on the other end of the Island. I sometimes had to spend
days away from home at a time in an effort to support my family, and unfortunately I was
forced to share less time with Carole and the children. The situation caused additional
problems between Carole and me, because she felt that 1 was not spending enough quality
time with the family. Carole never understood and appreciated the effort and sacrifice that
I made to give her and our children a better life. No matter how hard I tried. Carole was

	 	
never satisfied with anything that I did 	gave 	 any credit.

17, Eventually I succumbed to the pressure of my circumstances and began drinking heavily and
having extramarital affairs to escape my problems, I know that this was not the way to handle
my troubles at home and I recognize that my actions were wrong, but at that time I felt like
I was alone because I did not have a partner in Carole. Although I was not doing the right
thing, I always saw to it that the bills were paid and the family always had everything they
needed. Although Carole and I argued verbally, there was never any physical violence
between us. I recognize, however, that my drinking and womanizing were major
contributing factors to our divorce and I deeply regret the way I mishandled the situation.

18.	 Although I admit that my actions were wrong, Carole was no angel herself when it came to

Page 4 of 10

08087-DECL0004

JA009294



•
713

marital fidelity. Carole actually started her relationship with James `011ie' Anzini before we
were officially separated. I recall finding a pair of men's shoes, which did not belong to me,

in our bedroom upon returning from a work related trip out to Montauk. I didn't make a big
fuss over finding the shoes, but in retrospect I figured that they must have belonged to
Anzini. This incident occurred shortly before our separation, while we were supposedly still
trying to reconcile our marriage.

19. Carole and I separated in 1970 and the divorce was not finalized until around the later part

of 1971. Anzini moved into our Valley Stevan, Long Island, home shortly after we
separated in 1970. The divorce was mutually agreed to by the both of us, and neither of us
wanted to stay together. The house was to be sold, the equity was to be divided, and 1 had
to pay child support, which gladly did because I believe that all fathers should support their
children regardless of what takes place between the parents.

20. Without giving me any warning or notice, Carole took off with the children and Anzini
early 1972, shortly after the divorce. Carole did not ask my permission to take our children
out of state, and I had no opportunity to file court actions to stop her. Carole did not even tell
me where she was headed and did not provide mc with any contact information. Carole's
family did not provide me with any information on Carol's whereabouts. The courts and
social service agencies told me that there was nothing they could do for me unless I knew
where Carole was so that she could be served with papers. My late mother, Ana Ladiso-
Campanelli, told me that Carole told her, shortly before Carole's departure, that she would
use the kids to get back at me. Carole actions were true to her words because she really got
back at me. Having my children taken away from me, without a trace, completely devastated

	
 me and broke my heart, it was a terrible feeling. I had no idea whether Michael and hit 	 -

sisters were dead or alive, or whether they were being well care for. I also did not know what
Anzini was capable of doing to them because Carole had not known him for a long period
of time and he was a complete stranger.,

21. I was not contacted by Carole for more than 10 years, and knew nothing of her whereabouts

until 1983 when 1 was contacted by the social services department in Las Vegas, Nevada.
1 was married to my second wire. Catherine, at that time and the birth of my fourth child,
Damon Campaneili, WEIS about a year away. Apparently, Carole had fallen on hard times and
was demanding that !pay child support. Social services in Las Vegas told me that I owed
approximately $40,000.00 in arrears for child support. I explained that Carole ran off with
our children without my knowledge or approval, I did not hear from her for over a decade,

Page 5 of 10

8087-DECL0005

JA009295



•
and that she never provided me with any contact information- I also explained to the Las
Vegas officials that there was an initial child support order but that the original file burned
in a court fire and I lost my copies. After going back and forth with the Las Vegas officials,
they decided to hold the $40K in abeyance indefinitely, and I was order to pay Carole $50.00
a week until all of the children were emancipated_

22. After the child support issues were dealt with, Carole contacted my mother, Ana, and told
her that Anzini had died and the girls, Carol Ann and Stacie, were having identity issues and
wanted to get to know the CompareIli side of their family. Ana then put Carole in touch with
me and arrangements were made for Carole Ann and Stacie to come back to Long Island to
live with me and my second wife, Catherine. They came in the summer of 1984 and
Catherine registered them in school that same fall. Carol Aritt was 14 years old and Stacie
was 12 years old at that time. I was a cross-country truck driver during this time and spent
most of my time on the road making runs between California and New York. My second
wife. Catherine, was a housewife and spent the most time caring for the needs of my
daughters. Catherine saw to it that the girls attended school, did their homework and
behaved properly while I was out on the road. Catherine also attended parent-teacher
meetings, at their school,

23. At first everything was going well for Carol Ann and Stacie, but they soon began
experiencing behavioral issues in and outside of school. They were caught drinking alcohol
and smoking pot, and they were elating classes and getting into fights. A knife was involved
during one of the fighting incidents, but no one was hurt. As a result of their behavioral
difficulties, I had to send them back to their mother in Las Vegas. I was constantly out

	 	
WOT mgo P	 r4	 r	 '	 -1	 .	 atherirwalone-to	 • e my
daughters' issues by herself. To make matters more complicated, Catherine had recently
given birth to our son Damon, and she had to deal with being a new morn as well,

24. I would have allowed Carole Ann and Stacie to live with inc forever, if I had a job that
allowed me to spend more time at home to supervise them myself- The girls stayed with me

in Long Island for only 6- 8 months before they went home to Carole.

25. While Stacie and Carole Ann were living with me, they sometimes spoke about life in Las
Vegas with Carole and Anzini. They told me that Anzini yelled a lot at them and Michael,

and that Anzini constantly argued with Carole in front of them. They also said that Anzini
was a heavy gambler and drank alcohol excessively when he was alive. The girls did not
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have a high opinion of Anzini, and they believed that Anzini never like them.

26. The girls also said that Anzini was physically abusive to everyone in the house. Anzini
slapped the children at times when he was mad at them, and he even slapped Carole when
they argued.

27. The girls also told me that Anzini's sons were given preferential treatment over them, by
Anzini and Carole, during the sons' visits out to Nevada to see their father. They felt like
they were ignored by their own mother whenever Anzini's kids were around. Carole acted
as if she wanted nothing to do with Michael and his sisters, while she waited hand and foot
on Anzines boys.

2s. Carole Ann told me that her family situation became so hard for her to deal with that she ran
away a few times in an effort to escape the problems. Carole and Anzini placed Carole Ann
in a Catholic School for Mil away girls after the first episode, but Carok Ann was undeterred
and ran away on other occasions.

29. Carole Ann said that her mother and Anzini constantly threatened to put her away in jail for
misbehaving and running away. Carole would often ask Carole Ann is she knew what
happened to little girls in prison. Carole would then take Carole Ann's arm and twist it
behind her back and said, 'this is what happens to little girls in jail'. I wita appalled and
saddened to hear of Carole and Anzini's methods of intimidation towards my daughter, and
my heart went out to Carole Ann for what she and my other children went through.

30.	 I was not -aware of-Michael's- 1981 juvenile burghiry-ease, nor that Curule rind Anzini-

voluntarily placed him in a youth detention facility. The fact that Carole and Anzini forced
my son to be incarcerated at 15 years old when he could have received probation, disturbs
me very much. Carole made no attempt to contact me at that time to tell me of Michael's
circumstances. Had Carole told me what was going on in Michael's life and that she and
Anzini wanted Michael out of the picture, I would have opened the door of my home and
allowed my son to live with me. Carole was too selfish to reach out to ree for help, even if
it meant that nut son would be incarcerated as a minor. Carole chose incarceration for
Michael when it could have been avoided, and by doing so, she helped in choosing what
became of him. Michael molt have been living in hell, and I regret that I wasn't allowed to

help him.
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31. Carole told me that Michael was incarcerated in Jean state prison in Nevada when she first

contacted me in 1983, When! learned of Michael's whereabouts, I almost immediately

began visiting him once every 3 - 6 weeks while making my trucking runs out to California.

32. Michael and I had an opportunity to catch up on what was going on with each other during

this time. Besides visiting Michael at Jean, we also wrote to one another and he sometimes

called me collect at my home in Long island, New York. Michael told me about the

problems that he experienced with Anzini and his mother, and he also confirmed everything

that his sisters told me about their home life.

33. The strangest thing that happened, during one of my visits at lean with Michael, occurred
when a girl, who was about lynched's age, and her father came into the visiting room and

sat down next to Michael and me. The girl and her father were there to see another inmate

at the facility. Michael became noticeably uncomfortable and had a look of terror on his

face as he cautiously looked in the girl's direction. Michael did not know this girl and she

was not acting aggressively towards him. In fact, the girl did not interact with Michael at all.

The sight of Michael acting this way made me sick to my stomach, and I wondered if be had

developed some kind of fear of women.

34. My visits with Michael lasted about a year before my youngest son. Damon, was born, I

began making East Coast tuns exclusively so that I wasn't too far from home, I learned from

my past mistakes that you can't pla work before family, and having Damon was like having

anew beginning to do things right. I was intent on not losing Damon, as I did Michael, and

I wanted to be there for him in a way that circumstances did not allow me to be there for my
	

 older children.	
	

35. I, by no means, was cutting Michael out of my life when I decided to work closet to home.
Michael and I continued communicating via mail and telephone calls for quite some time

after I stopped visiting him in person.

36. As time went on, Michael and I developed problems in our relationship. Michael was really

into computers at that time, and he was allowed to have one sent to him at Jean. Michael

wanted me to purchase a high end computer that cost a lot of money. When I refused to buy
the computer and offered to purchase a less expensive model, which better suited my budget,

Michael became mad at rne and never called or returned any of my /otters. I eventually
stopped placing money on Michael's books and we have not spoken since the mid-1980's.
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37. 1 was disappointed in the way things turned out between Michael and myself, but in
retrospect, I do not fully blame him for what took place. My relationship with Michael was
severely interrupted by his mother when she snatched him out of my life for over 10 years,
and she frequently spoke very negatively about me to Michael and his sisters when I was not
there to defend myself. In fact, I recall Carole telling me during our initial conversations ion
1983, that she told the children that [ was dead whenever they asked about me after she and
Aneini took them away from New York.

38. I also believe that when I changed my trucking route to be closer to my new born son,
Michael probably felt like I had abandoned him. I ike his mother had done earlier. Regardless
of how things turned out there is one thing that is certain, and that is I will always love
Michael, my first born child, and he is always in my heart, I blame Carole for the strained
relationship that I had with my children through the years.

39. Another example of Carole' s negative influence over our children occurred just a few years
ago when Stacie was going to temporarily move in with me to escape her abusive husband
in Virginia. Stacie's husband al, the time, Gliszynski, was raping and sodomizing her and she
needed to get away before something worse happened. I told Stacie that she could stay with
me in Long Island until she was able to get up on her feet. When Carole got wind of Stacie's
plans to move in with me, Carole went out to Virginia to stay with Stacie. Carole then
insisted that Stacie return out West with her until she could get herself on her feet. When
Stacie told Carole that she already intended to move in with me, Carole threatened to never

speak with Stacie again in life if she went to stay with me. Stacie, being in a fragile
emotional state, opted to go with her mother out of her fear of losing her rno er s support.
I thought that this was a very mean spirited thing to do to Stacie, specially when site had
endured such a traumatic chain of events. I accepted Stacie's decision and reassured her that
my door remains open if she ever needed to come out and stay with me at any time,

40. Carole has always been selfish when it comes to her children, even during times of tragedy.
After Carole Ann passed away in 1997, Carole and her current husband took custody of
Carole Ann's daughter, Emily. However, Carole soon afterwards relinquished custody of
Emily to Stacie after Carole and her husband began experiencing difficulties of some kind.
I thought it was very unfair for Carole to push her responsibilities of raising Emily off on
Stacie because Stacie was struggling to take care of her own family at the time, What made
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I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the best o
knowledge and that this declaration was executed in FAst-C

DOMIANO CAMPANEI J I
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matters worse is that Carole and her husband kept Emily's social security money darinS the
entire time that Stacie was actually raising the child. This was an extremely selfish thing for
Carole to do.

41. There are times when I wish that I could turn back the hands of time and in:claim the many
years that were stolen away from me and my children. I wish they could have grown up in
a world with the loving support of their biological father, and all of their family members that
were left behind in New York,. when Carole selfishly tore them away from a stable
environment. I wish there was something that I could have done to keep Michael out of
tillable, bring Carole Ann back to life and protect Stacie from all of the abuse and suffering
that she has endured. Unfortunately, I cannot go back in time and now I can only hope that
Michael's life will be spared.

42. I was never contacted by Michael Rippo's attorneys at any point before or during his death
penalty trial, and I had no idea that he was even on death row until I was recently contacted
by the Federal Public Defender investigator, Herbert Duzant. Had I been contacted. I would
have stated everything that I've said here in this declaration. I also would have begged the
jury to return a verdict of life in prison.
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1, Sari Heslin, hereby declare as follows:

I currently reside in the Chatsworth, California area and I am 68 years of age. I was the first
wife of James "011ie" Anzini, who was the father of my two sons. Jay and Robert &mini.
0/lie later became the step-father of Michael Rippe,

011ie and I were married in 1959. 1 was 20 years old at the time of the marriage, and 011ie
was 24 years old and unemployed Wc were married at a short ceremony at city hall, and my
sister, Jessica Marc, was in attendance as one of the witnesses. 011ie became angry with

Jessica because he thought that she was laughing at him during the ceremony, When I tried
to calm 011ie down afterwards and explain that Jessica suffered from an involuntary nervous
laugh, 011ie's anger then turned toward me. 011ie did not appreciate any disagreements on
my part, and-he felt that my explanation challenged his authority. 011ie ended the discussion
by hitting me over and over on the way home to his parents' home. It was so had that we
took the train from the Bronx to Brooklyn and he was smoking in the subway car. I followed
him home We went to his mother on our wedding day. His mother said when we came in
the door I told you not to marry her, This was only a sign of the things to come

OIls abusiveness came in all forms. 011ie was very abusive verbally and he frequently
yelled, cursed, and demeaned my character. My foremost memories of my 'life with 011ie
were that I always seemed to be crying over the things that he did to me. 011ie broke things
that I bought for him or he purchased for me. 011ie had no respect for women and spoke
very disparagingly of them, and I was included in these comments, Whenever I spoke back
to 011ie and tried to defend myself ageing his insults, it was not uncommon for 011ie to give
me a smack in the face, if not a punch. 011ie also had no problem with beating me in front
of our children.

4. 011ie smacked and punched me all of the time, and it came very naturally to him. I recall
one incident where 011ie and I had gotten into an argument when I was pregnant with our
oldest son, Jay. The argument ended by 011ie punching me in my stomach, and with me
keeling over in pain.

When my mother was dying and on her death bed, I wanted to see her for the last time with
our son Jay. Jay was less than a year old at that time. 011ie demanded that I leave Jay at the
house with him, and that I make the visit alone. (He said Jay had a cold and could not leave.)
He dislike my parents immensely because they were against me marrying him, An argument
ensued over my insistence that my mother be allowed to see Jay for the last time. 011ie
became enraged and began beating me. 011ie then started throwing the spaghetti, that I
cooked for dinner that night, up in the air and all over the ceiling of our home. 011ie acted
like a maniac. My older sister and brother in law came to pick me up and we called the
police who said that he could not stop me from taking my son, I did and left the house.
When I came back a few later after he threatened me that I could not come home ever again
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the spaghetti was still on the ceiling and I had to clean it up,

6. 011ie's abusive behavior was also extended to our family dog Shane. On one occasion 011ie
became so upset about something that he picked Shane up and threw him across the room
and into a wall,

7. Even though our sons were both babies and toddlers during our marriage, 011ie was not very
nice to them at times. 011ie sometimes yelled at the boys and demeaned them over
insignificant things. When Jay was one year old and just starting to walk. 011ie told him to
go get my pocketbook and bring it to him. When Jay did not respond to 011ie, because he
was too young to speak and cummunicate, 011ie started yelling at Jay and calling him stupid,
and an idiot I came to Jay's defense and told 011ie to leave him alone because Jay was just
a baby.

K. I divorced Othein1966. My motivation to divorce 011ie was based upon my desire to have
a better life for myself and my children. 011ie was a negative influence on our kids and I
feared that they mien become violent like 011ie in their adulthood. I also feared that 011ie
might seriously injure me one day.

9. 011ie tried coming back home after I changed the locks on the house, and he promised me
that he only wanted to talk if I allowed him to come inside. I was hesitant, but opened the
door anyway. 011ie then proceeded to demand that I give him either our son Jay or the
television. When I refused to give 011ie either Jay or the television, he flew into a rage and
beat me one final time.

10. Although 011ie beat me constantly and made me cry. I remained defiant of his authority
throughout our marriage and was protective of my children When 011ie, after our divoree,
illegally took custody of Jay away from my sister Jessica without my permission I went back
to California and as soon as I was financially able and virtually kidnapped him back while he
was at school. I knew that it was not healthy tor rny fiati to around 011ie	 and his abusive
ways. I was afraid that 011ie would damage Jay physically and emotionally, and that Jay
might end up adopting 011ie's beliefs and abusive behavior.

11. Beside being physically, emotionally and verbally abusive, 011ie was also a thief. 011ie was
not the type of person to rob someone at gun point, but he had no qualms about shoplifting
or taking someone's wallet off a beach towel while the owner WAS in the water.

12_ 011ie was a very egotistical person and very into himself_ He wore nice clothes and was
extremely neat. 011ie always had to be the center of attention whenever he was around his
friends and family, and he loved giving people the impression that be was wealthy. It was
not uncommon for 011ie to go out to dinner in a large group and then volunteer to put
everyone's meals on his charge card, even at times when we didn't have much of an income
and struggled to pay bills. 011ie never wanted anyone to know that he was broke and he
forbade me from discussing our financial difficulties with others.
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13. After our divorce, 011ie almost never paid any child support for our children. 011ie was
constantly moving and always seemed to he just one step ahead of the courts finding him, I
was forced to accept public assistance for a time because it was difficult for me to take care
of our children by myself, I even had to send the boys off the live with other family
members to ease my economic burdens, especially during the time when toy daughter
underwent several medical procedures for her disability. When the Quarts finally tracked
011ie down in Las Vegas, he made a few payments before he was diagnosed with cancer,
took ill and subsequently died.. 1 recall having the strange feeling that once again 011ie
managed to dodge his responsibility, but this time it was through death,

14. 1 was very close with my sister Jessica and made frequent trips 1.0 visit Jessica and her family
out in the Valley Stream area of Long Island thud opportunities to meet both Michael's
parents, Carole and Domieno, on several occasions because they lived across the street from
Jessica's family, I went to Carole's house for dinner and other social gatherings, and Camille
and her fatinealso spent time at Jessica's house for the same type of occasions. too. 011ie
WEIS never around in those days because we were separated or divorced by the time Carole
and Jessica were neighbors. Michael was the only child that Carole and Dorniano had at the
time. Michael was an adorable child, and good kid. Michael was always smiling, very
happy and Ilin loving.

15, From all that I observed, riorniano was a responsible husband and a great father to Michael.
D01111800 used to play catch and other games with young Michael, and he was always
hugging and kissing him. 1 could tell that the Michael adored Domiano and loved being in
his company. I never saw Domiano yell at, demean, or abuse Carole and Michael in any
way, and 1 never heard Carole complain about any such treatment. Overall, Doiniano
seemed like a good man and a positive force in his family's life.

16. 1 was completely surprised when 011ie hooked up with Carole after her separation from
Domiano. 011ie met Carole during an unexpected visit he made to Valley Stream to see lay,
when Jay was temporarily living with my sister Jessica.. I recall fee uTieeery sympathetic for
Ca.role's situation because] believed that she had no idea about the troubles she was inviting
into her life and the lives of her three young children.

17. When 011ie and Carole left New York to go west, I found out about it through laomiano.
Carole and 011ie took Domiano's children without telling him of their plans nor leaving any
contact information. Damian° called me in hopes that! knew their whereabouts. Damian°
was terribly worried, very emotional and3 could hear the desperation in his voice, My heart
went out to Domiano, I had no idea where 011ie and Carole was at that time, but I definitely
would have told Dotniano if I had known. Actually, I wanted to blow 011ie's whereabouts
as well because he owed me child support money.

18. It was obvious that Carole was a very different woman than I,wieen it came to her
relationship with Me. Carole was a very docile person, and seemed like a woman who
could be easily controlled and manipulated by 011ie. Carole never stood up to 011ie and she
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did whatever he said. I recall an instance where Carole had brought Jay and Robert home to
California after they had visited with 011ie. 011ie was in San Francisco at the time and
managed to get in touch with Carole when she was about to return home to Las Vegas. 011ie
told Carole to cancel her hip back home and come to San Francisco to spend time with him
Without questioning 011ie. Carole changed her flight arrangements and met 011ie as he
commanded, did not know whether Carole considered the feelings of her children, or what
provisions she made for their care in her absence. It was as if Carole never disagreed with
011ie and she al ways seemed worshiped the ground 011ie walked on.

19. When 011ie died in 1982, Carole never called me or my boys to tell them of their father's
passing. Carole also did not invite my sons to come to 011ie's funeral. When 1 found out
about 011ie's death months later, I called Carole and asked her how could she not consider
the feelings of 011ie's children, Carole was unapologetic for her actions and she insisted that
it was what 011ie wanted. I was amazed at the level of control that 011ie had over Carole
even after his death.

20. Carole was also unapologetic for everything that 011ie put my children and me through. It
did not bother Carole that she was in a relationship with a man who did everything he could
to avoid supporting his children financially. Carole also never attempted to defend my sons
at times when 011ie was being abusive towards them &Ting visits. From. the intemctions that
I had with Carole, I never got the sense that Carole had any critical thoughts about anything
that 011ie did,

21,	 When Carole and Stacie attended the wedding of 011ie's youngest brother, Keith Anzini,
1998, my sons and I were there as well. I do not recall how the topic came up., but Stacie
began talking about how much she hated 011ie and began recounting some of the bad things
he did to her, Stacie voice choked up, her eyes became tearful and she was visibly shaking
as she discussed her feelings. When Carole heard the things that Stacie was saying about
011ie, she interrupted Stacie and began defending_011ie. Stacie became mad at her mother
and told her that 011ie was dead and she didn't need to cover up for him anymore.
Nevertheless, Carole continued speaking on 011ie's behalf and minimized the things that
Stacie had to say. My sons and I felt very badly for Stacie at that time.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct to the hest of my
knowledge and that this declaration was executed in Chatsworth, California, on February :46, 2008.
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Deelaratio of Melody Anzini

T, Melody Anzirii, hereby declare as follows:

I currently reside in the Phoenix. Arizona metropolitan area and I am 64-years of age. I am
the sister of the late James "011ie" Anzini, who was also the step-father of Michael Rippo.
I loved my brother 011ie very much, and may God rest his soul, but I realize that he was not
a perfect person.

2. 011ic was born in 1935, and he was the thirdeldest of eight siblings. 011ie, me and our other
siblings were raised in the vicinity of Ft. Hamilton in Brooklyn, New Yolk, just west of die
Verrazano bridge. 011ie was a slacker as a teen growing up in Brooklyn, as he never held a
job and was a marginal student.

3. 011ie enlisted in the Army around 1951 because be wanted to he like his two older brothers,
who were in the Navy at that time. 011ie also thought it was a good idea because he didn't
have anything else going on in his life at the time. 011ie only enlisted for two years in the.
Army, but he ended up having to stay an extra year or two because of the Korean conflict.
The government wanted to make sure they had enough men ready to do battle if necessary.
011k never saw any war time during his military service because he was stationed in
Germany for the better part of that time.

4. 011ie lost his Corporal Stripe after some kind of disciplinary action that was taken against
him for something he had done, but I do not remember the details. When 011ie left the
military around 1954 he was honorably discharged.

5. After leaving military duty, 011ie went through an aimless period in his life, where he went

afford to live on his own. r remember how disappointed and frustrated our parents were
with 011ie's lack of ambition, and I remember our father frequently telling 011ie to do
something with himself

6. After a couple years of being unemployed and sporadically working odd jobs, 011ie became
a private investigator. 011ie primarily worked on divorce cases until New York state changed
it's matrimonial laws and infidelity became of little consequence. When the divorce laws
changed, 011ie primarily worked on wuunercial loss control eases, where he was hired by
companies to pose as a worker to identify employees who stole merchandise, e ngaged in
time-card scams, and other inappropriate activities.

7. Although 011ie found a career for himself, he did not find stability in his work and income.
It was always feast or famine when it came to 011ie's income, and his poor management of
finances. 011ie's financial issues were a major source of problems in his relationship with
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Sari Heslin, his first wife, and Michael Rippo's mother, Carole. 011ie's financial instability
was made worse by his inability to save money, whenever he had it, and his gambling habit.
When 011ie told me that he and Carole were moving to Las Vegas. Nevada, I was certain that
they were headed towards trouble because of die increased gambling opportunities that 011ie
had there.

8. 011ie had a very sweet and charming side to his personality. 011ie could be very polite, kind,
funny and gentle. However, if you were around 011ie long enough you might notice that he
frequently used his charm and appeal as tools of manipulation. 011ie would ply a person with
politeness, gentleness and kindness to get what he wanted, but if that failed he would turn
into a totally different person. In these instances, 011ie became enraged, and he yelled and
tried to intimidate others into doing his will

9. I recall many instances throughout my childhood and into early adulthood where 011ie
would say very nasty things to me and make he cry. I recall being afraid of 011ie's animated
expressions of anger, and I sometimes feared that he might attack me physically_ Although
011ie never physically abused me, 1 felt very emotionally abused by him at times. Our father
often comforted me afterwards and told me that 011ie didn't mean the things he said. My
father also told me love 011ie, and not to hold his nasty behavior and comments against him,
because 011ie had problems that he needed to work out.

10. Ida not know whether 011ie was ever diagnosed with any mental illnesses, hut in retrospect,
I firmly believe that he may have saffered from Bipolar Disorder or Manic Depression. This
may have been the case with 011ie because of the extreme emotional moods swings that he
frequently experienced. 011ie could be depressed, quiet and withdrawn one moment. and
then angry and yelling for no apparent reason the next, and then extremely happy and jovial
at another time. When 011ie was depressed he was extremely down emotionally, but when
he was happy he was euphoric and it seemed like everything in his world was good.

I believe that 011ie's emotional swings were panty to blame for his financial instability.
During those times when 011ie came into large amounts of money, through his PI work or
gambling success, he would become euphorically happy and spend it all in a short space of
time as if there were no tomorrow, and saved nothing.

I 2. 1 am unaware of any specific mental health issues that run in my family. My family did not
openly discuss such matters back in the old days, especially around younger family members
like I was during that time. So, I would not have been told about any cases of mental
illnesses even if they did existed. Also, there were not many mental health services in
existence, back then, that were available to identify and assist people who suffered from
various forms of mental illness.

13.	 The only other person in the family who may suffer from some type of mental illness, besides
011ie, is my eldest sister Adele. Adele lives in Colorado, she's somewhat of a recluse and
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doesn't communicate with anyone in our family. Adele suffers for severe paranoia and
delusions, and she frequently accused me and others of talking about her behind her back
with people we don't communicate with or know. Adele also suffered from the same types
of mood swings that 011ie frequently experienced. Ironically, Adele and 011ie were
extremely close to one another, and! suspect that their connection may have been fostered
by their shared possible mental illness.

14. Beside possible mental illness, 011ie also struggled with alcoholism, fm not sure when
011ie's drinking began, but I suspect that it started while he was in the military. 011ie and
our older brother, Albert, were the only two individuals in the family who suffered with
alcoholism.

15. Besides his other issues, 011ie also had a misogynist side to his character as well. 011ie never
seemed to hold the opinions of women in high regard and he was very controlling in his
relationships with his ex-wife, Sari, and Carole. I recall many instances where 011ie openly
spoke about women in a disrespectful manner, regardless of who was around. I was always
perplexed by 011ie's attitude towards women because he had an excellent example of a

ilf,0-1 woman in our mother, Antritpeneer-Anzini. Our mother, Ann, was a very intelligent, kind,
gentle and strong woman, and she did nothing during her life that would have reflected
poorly on herself or women as a whole. Our father, Albert, was also a very loving and
respectful husband and father, and he never spoke iU of women.

16. 011ie met his first wife, Sari, at some point in the early 1960's, in New York City, and they
were soon married after a brief courtship. Sari was only about 19 years old when she married
011ie and he seemed to be a lot more mature and experienced than she was. 011ie& marriage
with Sari was plagued by the same problems that were later present in his relationship with
Carole. 011ie was an alcoholic, a gambler, and financially unstable. 011ie also may have
indulged in infidelities during his marriage as well. When Sari became fed up with Chic's
problems, she divorced him in 1965 or 1966, and moved to California with their sons, Jay

Ro rt.

17. I was always close to Sari, and our friendship continued even after she divorced 011ie. 011ie
was very resentful that I continued to have a friendship with Sari, and he argued with me
over it. 011ie Called me a traitor and be did not speak with me for a couple years afterward.

18. After 011ie's divorce from Sari, 011ie did not pay child support and he rarely saw their two
sons. I recall having many phone conversations with Sari where she lamented over 011ie's
lack of financial and fatherly support for the boys. Sari took 011ie to court several times
over his failure to pay child support but I'm not certain whether 011ie ever owned up to his
responsibilities.

19. 011ie never made a concerted effort to be a part of his sons' lives and he did not have any
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meaningfully in with them, even before the divorce when he and Sari were
together. 011ie was the type of father who might buy his sons a baseball mitt for $100.00,
but never actually play catch with them.

20. Although 011ie often lost his temper with his sons, I believe that he treated his own children
better than he did Carole's kids. I believe that 011ie probably treated his kids better because
they were his own flesh arid blood, atal also because Sari was not the type of person who
would have allowed him to treat them abusively, as Carole did with her children.

2L I had already moved away from New York and was living in Nebraska during the time that
011ie and Carole first met and courted one another. I first met Carole and her kids in May
1973 when they all came to my college graduation at Concordia University, in Nebraska.
They an drove up from New York, stayed with me for a few days to celebrate my
accomplishment and then they continued on to Moab, LIT to spend time with my other Ostia
Aim Beeson and her husband Mark. 011ie, Carole and her kids stayed with Ann and Mark
for several months before moving to Las Vegas, Nevada.

22. When I first met Michael in 1973, 1 remembered him being a very handsome, and cute little
boy. Michael was well behaved, very polite and had excellent =men. Michael seemed to
be very smart and creative, and he enjoyed playing catch. Michael, and both his siblings,
seemed mature for their ages, and they all spoke well and could carry conversations with
adults better than most children their age.

23. 011ie was bad when it came to his treatment of Carole'5 chikken or his own. 011ie had a very
bad temper and often flew off the handle over little to nothing that the kids might do, It was
like 011ie's punishment never fit the crime when it came to his disciplining of the children.
I recall an incident where young Michael Rippo was playing around the house and.
accidentally bumped into something causing it to fall and break. Although the item was
insi ificant and not expensive, 011ie flew into a complete rap. 011ie riled at Michael and 
said very demeaning things to him, like 'you're so stupid', 'you idiot, 'you moron', 'jackass',
amongst other things, and he sent Michael to bed without having supper. When I tried to
calm 011ie down, 011ie became angry with me. 011ie had a deep disdain for anyone who tried
telling him what to do or giving unsolicited advice. I never saw 011ie physically abuse
Carole or her children, but he was certainly emotionally and verbally abusive. 011ie had a
great ability of knowing exactly what to say to cut someone down and make them feel like
nothing.

24, Carole, on the other hand, was the complete opposite of 011ie. Carole was very pleasant,
positive, upbeat, and even tempered. The one fault that 1 saw in Carole was that she was
incapable of standing up to 011ie and defending her children whenever 011ie yelled at them,
ridiculed them and demeaned them. Carole never lifted a finger to help her children when
these things occurred,
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25. Overall, it was apparent to me that 011ie had complete control of Carole's mind. When

spoke with Carole it was like all of her thoughts and opinions were those of 011ie's. It
seemed at time like Carole did not have a mind of her own, even after 011ie died. 011ie did
not get along with his sons, Jay and Bobby, towards the end of his life, and he told Carole
not to tell them anything of his death when it occurred. Carole made preparations for 011ie's
funeral services and actually followed his wishes by not contacting his sons and their mother,
even though the boys knew Carole and stayed with her and her family a couple times. 011ie's
sons were very hurt that Carole did not tell them of their father's passing time, but the boys
seemingly forgave Carole as time went on. Jay and Robert always greeted Carole with
smiles, hugs and kisses at Anzini family functions, which Carole continued attending after
011ie's death.

26. The last time I saw Michael was during a prison visit in the late 1980's, shorty after 011ie
passed away. Michael was very articulate, smart and easy to talk with. Michael was very
optimistic and spoke positively about his future.

27. The charges and allegations of Michael's conviction goes against everything that I knew
about him, and I was completely shocked when I heard that he was convicted of murder and
was on death row.

28. No one representing Michael Rippo has ever spoken With me before I was contacted my
Herbert Duzant, an. investigator for the Federal Public Defender office, last November. Wad
Michael Rippo's trial attorneys or state appellate lawyers contacted me, I would have
provided them with all of the infortnation contained in this declaration..

I declare under penalty of perjury that the foregoing is flue and 'correct to the best of my
knowledge and that this declaration was executed in.-Fasat€Itioagnelealiartaron February d?‘, 2008.

ph 4v44,* lbz;z. o a..? 4 
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I, Catherine Canipandlli, hereby declare as follows:

1. 1 currently reside in the Gayleaville, Alabama area and am 53 years of age. I am Michael

Rippo's former stepmother as I was previously married to his father, Domiano Campanclli.

My relationship with Domiano began in 1972, which was about a year after he divorced

Michael's mother Carole Rippo, and we became officially married ten years later in 1982.

Two years later I gave birth to Michael's youngest sibling Damon Campane

2. I learned of Dorniano' s divorce from Carole at the beginning of our relationship in 1972, and

I personally witnessed Domiano's pain and suffering through the years after his ex-wife,

Carole, took their children out of slate without telling him where they were going or how he

could reach them.

3. The separation of Domiano from his children took a heavy toll on him emotionall y, and be
often became depressed whenever he discussed his predicament. I recalled overhearing
many conversations between Domiano and Carole's mother, Ruth Rippo, where Dorniano

MIS begging and pleading for information on the whereabouts of his children. Ruth and

Carole' s immediate family members, however, were unable to help Domiano because Carole

did not tell them where she had gone and left them no contact information as well.

Dorniano's calls to Carole's family continued for about a year before he reached the

conclusion that Carole's mother either did not know the children's whereabouts or she was

assisting Carole in hiding them from him.

4. Not being totally convinced of Ruth's truthfulness and with no where else to turn, Domiano

contacted the police, the family courts, and he even hired private detectives to find Carole
and his children. However, all of Domiano ' s efforts to find his children failed, and he would

not learn of their whereabouts until more than 10 years later when Carole called him after

getting his current telephone number from Domiano's mother, Ante

5. Carole admitted that she previotcely told the children that Domiano was dead after leaving

New York. Carole told Doiniano that Michael was in prison and that their daughters were

running away, misbehaving and that she had no control over them. Carole also said that the

girls wanted to get to know their biological father, and that she needed a break from ceiling

for them. Carole then asked Domiano if he could take custody of the girls for a while.
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6. After discussing Carole's proposition, Malian° and I agreed to let Carole Ann and Stacie
move into our home in Long Island, New York, and they came out in May or June, in 1983

or 1984, just after school was out. Stacie was about 13 years old at the time, and Carole Aim

may have been 14 or 15 years old. I enrolled the girls into William Floyd High School,
'CP

which is located in Mastic Beach, Suffolk County.

7. When the girls came out to live with Domiano and me, Dcaniano was a cross-country truck

driver and I was a housewife. Thus, I was the primarily care-giver for both Carole Ann and

Stacie, While Dorniano was out on the road for days at a time, I made certain that the girls
went to school, had meals to eat, were properly dressed and stayed in line. 1 also attended

parent-teacher conferences at their school.

S. My first impressions of both Carole Ann and Stacie were that they Were both very street

smart and sexually advanced for their age. I also believed that they were both sexually active

before corning to Long Island. When they first moved in, Stacie went out and purchased

several pairs of very fancy seductive panties and undergarments. When I asked Stacie why

she needed that kind of underwear, and who she thought was going to see them, Stacie

responded by rolling her eyes and looking at me like lwas stupid. Stacie then said that she

never knew when she was going to get from first base to second base or have a home run.

was completely flabbergasted at Stacie's comments and took them to mean that, at age 13,

Stacie was sexually active.

9. Stacie became particularly fond of a boy who lived around the corner from our home, and

rode the same school bus to school, This boy and his family were very poor and seemed like

yours reo ypie t 1[7. er"	 • To	 '	 1

inside and out, and his mother was an alcoholic. I am convinced that the boy's mother was

of such poor morals that she would have probably allowed Stacie to have sex with her son

in the trailer. The boy's alcoholic mother even tried to convince me to allow Stacie and

Carole Ann to live with her family. My answer was no, of course. because 1414 not even
want the girls to visit that trailer at all.

10. My eldest son, from a previous relationship, was taking karate classes during that time, and

Stacie volunteered to meet my son and walk him home from the location of the classes. On

the first day that Stacie was to pick my son up, I saw him walk in the house by himself.

When I asked where Stacie was, my son told me that Stacie left him. I then got into her car

and drove around the neighborhood searching for Stacie. When I found Stacie, she was
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standing behind the karate school's building with the trailer boy. The two of them were

kissing and groping one another. In fact, the boy had his hands underneath Stacie's shirt and

was feeling her breasts, After seeing Stacie and the boy, I immediately drove up to them and

ordered Stacie to get into the car, Stacie tried to explain that she wasn't doing anything

wrong, but did as I told her and got into the ear.

11. Stacie's flirtatious behavior was not limited to the boys in her school or around the

neighborhood. It was even extended to the male cousins in her own family. I remember one
occasion when Stacie was at a block party with several extended Carnpanelli family members

in attendance, and she seemed to take a liking to her first-cousin Riehie Ahern, Jr. (Son of

Dorniano's sister Isabel Ahem), After flirting with Richie for a while, Stacie whispered

something into his ear, and Richie responded by shouting "ill....that's disgusting," "we can't

do that....don't you know that we're cousin' s." Riehie walked away from Stacie in a state of

disgust, and did not bother with her for the rest of the party.

12. Although I never saw Carole Ann associate with any boys during her time in Long Island,

I overheard on a few occasions Carole Ann mention that she had a boyfriend in Las Vegas

and that she intended to move in with him, and make a life together. I found Carole Ana's

descriptions of her relationship with this boy and her future plans to be advanced well

beyond the normal conversation of a 14 or 15 year old. Although both girls seemed to be

sexually advance for their ages, I found Stacie to be a lot more sexually expressive than
Carole Ann.

13. Although Carole Ann wasn't as sexually provocative as Stacie, she wrestled with other

	 problems. I had the impression that C untie Ann was abusing dru and alcohol while she —

was staying with her father and me. Domiano's brother-in-law, Richie Ahern, Sr., drove me

to the airport to retrieve the girls when they first flew in from Las Vegas, because Dorniano
was out on the road at the time. When the girls got into Richie's car, he reached into a cooler

that he had on the back scat and handed Carol Ann a cold can of beer. Carole Ann
immediately took the can, opened it and began drinking the beer as if it were a normal

mutine for her. When I told Richie that I did not think Carole Ann ought lobe drinking beer

at such a young age, Richie said, "come on.. .you don't want to develop the reputation of

being the wicked step-mom." Carole Ann finished her beer, and I let it go and didn't say
anything else as I felt very awkward.

14. I had the impression that Carole Ann was abusing drugs during that time as well because of
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